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Τρέχοντα 

Θέματα 

Παρακαλούνται τα

μέλη της Ε.Α.Α.Σ.

που επιθυμούν να 

δημοσιεύσουν άρ-

θρα να τα στέλνουν 

δακτυλογραφημένα

και σε ψηφιακή 

μορφή στη

διεύθυνση:

eaasgr@gmail.com

Η ΕΑΑΣ 
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ΦΟΡΟ ΤΙΜΗΣ

ΣΤΟΥΣ 

ΠΕΣΟΝΤΕΣ

ΚΑΤΑ ΤΗ

ΜΑΧΗ ΤΟΥ 

ΡΙΜΙΝΙ
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ΠΟΙΟΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΙ
ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΗΝ

ΕΙΣΡΟΗ ΠΟΡΩΝ

ΣΤΟ Μ.Τ.Σ.
Τοποθέτηση και απαντήσεις του Προέδρου της ΕΑΑΣ

Απάντηση στην υπ’αριθμ. 100 ανακοίνωσης 

της ΠΟΣ στο δημοσιευθέν άρθρο του προέδρου

της ΕΑΑΣ που δημοσιεύθηκε στο φύλλο 

της Ε.Η. μηνός Ιουλίου 

που κυκλοφόρησε τον Αύγουστο 2018, με τίτλο 

«ΟΙ ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ ΚΑΙ ΠΛΗΒΕΙΟΙ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ

ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ»

και όχι μόνο, ώστε τα μέλη μας να ενημερωθούν 

σφαιρικά για το ρόλο όλων μας, και όλοι να κριθούμε.

Φέρεται σε γνώση των μελών της Ε.Α.Α.Σ

ότι, η Ένωση με την ευκαιρία του εορ-

τασμού της Εθνικής Επετείου για την 28η

Οκτ.1940, διοργανώνει την 25η Οκτ. 2018,

ημέρα Παρασκευή και από ώρας 18.00 -

21.30, στο Πολεμικό Μουσείο εορταστική

εκδήλωση. Ομιλητής θα είναι ο Αντιπρόεδρος

της ΕΑΑΣ Υπτγος ε.α. κ. Αριστομένης Αθ.

Κράγκαρης. Ο εορτασμός, για πρώτη φορά

φέτος θα περιλαμβάνει και θεατρικό έργο,

το οποίο θα έχει τίτλο: «Σοφία σε θυμάμαι».

Παρακαλούνται όλα τα μέλη της Ε.Α.Α.Σ

για την συμμετοχή τους, προκειμένου να τι-

μηθούν οι προγονοί μας, οι οποίοι με τον

άφθαστο Ηρωισμό τους, ανάγκασαν τις ση-

μαντικότερες προσωπικότητες της εποχής

να εκφράσουν τον θαυμασμό τους, για την

ανδρεία τους αλλά και την περιφρόνησή

τους προς τον θάνατο. Ο ηρωισμός αλλά και

η αντίσταση του ελληνικού λαού συνέβαλαν

τα μέγιστα στη νικηφόρα έκβαση του Β’ Παγ-

κοσμίου Πολέμου.                                                           

Για το Δ.Σ/Ε.Α.Α.Σ.

Ο πρόεδρος

Αντγος ε.α. Β. ΡΟΖΗΣ

25 Οκτωβρίου 2018

Για πρώτη φορά ολόκληρη 

θεατρική παράσταση

στον εορτασμό της 

Εθνικής Επετείου της 

28ης Οκτ. από την Ε.Α.Α.Σ



EΘNIKH HXΩ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 20182ενημέρωση

1. Το κείμενο να αναφέρε-

ται σε θέμα γενικού ενδια-

φέροντος, να  έχει περιορι-

σμένη έκταση, να μην  υπερ-

βαίνει τις τετρακόσιες (400)

λέξεις, να είναι σε ηλεκτρο-

νική μορφή και ουχί δακτυ-

λογραφημένο ή χειρόγραφο.

2. Να είναι ενυπόγραφο με όλα τα στοιχεία του

συντάκτη- αποστολέα

3. Να μην είναι υβριστικό, συκοφαντικό και να

μην περιλαμβάνει προσωπικές επιθέσεις και αντι-

παραθέσεις αλλά και να μην περιέχει ευχαριστίες

και επαίνους. 

4. Να μην υπηρετεί κομματικές σκοπιμότητες.

5. Να τηρείται η δεοντολογία που υπαγορεύεται

από τις αρχές και αξίες που υπηρετήσαμε.

6. Τα μη δακτυλογραφημένα και απεσταλμένα

σε ψηφιακή μορφή δεν θα λαμβάνονται υπόψη.

Σε ότι αφορά τα αποστελλόμενα κείμενα για δη-

μοσίευση ισχύουν τα εξής:

1. Τα κείμενα εξετάζονται και αξιολογούνται από

τη συντακτική επιτροπή.  

2. Ανεξάρτητα από τη δημοσίευση η μη των άρ-

θρων τα κείμενα δεν επιστρέφονται. 

3. Το περιεχόμενο εκάστου άρθρου απηχεί τις

προσωπικές απόψεις του υπογράφοντος.

4.Λόγω του περιορισμένου χώρου στην εφημερίδα

να αποφεύγονται οι νεκρολογίες.

- Για κάθε μεταβολή (αλλαγή διευθύνσεως, απώ-

λεια αξκου κτλ) τα μέλη της Ε.Α.Α.Σ. να επικοινωνούν

στο τηλ. 210 3633797 εσωτ. 17.

Παρακαλούνται τα μέλη της Ε.Α.Α.Σ. που επιθυ-

μούν να δημοσιεύσουν άρθρα να τα στέλνουν δα-

κτυλογραφημένα και σε ψηφιακή μορφή στη διεύ-

θυνση: eaasgrafeiotypou@gmail.com

Όροι για την 

δημοσίευση 

στην EΘNIKH HXΩ

Eθνική Hχώ
Mηνιαίον όργανον Aποστράτων 

Aξκών Στρατού (EAAΣ) - NΠΔΔ

Kωδ.: 2779

Iδιοκτήτης:

Ένωση Aποστράτων 

Aξιωματικών Στρατού

Xαριλάου Tρικούπη 18α

TK 10679 Aθήνα

Tηλέφωνα: 

210 36.33.797, 

Φαξ: 210 36.21.410
Αντιπροέδρος: 210 36.21.201

Διευθ. Σύμβουλος: 210 36.32.517

Ταμίας: 210 36.34.846

Εντευκτήριο: 210 36.06.236

Λογιστήριο: 210 36.31.343

e-mail:eaasgr@gmail.com
www.eaas.gr

Eκδότης:

Αντγος ε.α. Ροζής Βασίλειος

Πρόεδρος ΔΣ/EAAΣ

Τηλ:210.36.244.95

Fax: 210 36.11.963

Συντακτική επιτροπή:

Μέλη του Δ.Σ./Ε.Α.Α.Σ

Δημοσιογραφική 

επιμέλεια:

ΔEΣMOΣ

desmosekdoseis@gmail.com

Eκτύπωση:

N. Γ. Παπαδόπουλος

Tηλ.: 210 3468268 

Fax: 210 3467155

Xειρόγραφα δημοσιευμένα ή μη,

δεν επιστρέφονται.
Tο Δ.Σ. της E.A.A.Σ θερμά συλλυπείται τις οικογένειες και τους συγγενείς 

των θανόντων συναδέλφων και εύχεται την “εξ ύψους παρηγορίαν”.

ΑΥΤΟΙ ΠΟΥ ΕΦΥΓΑΝ

•Σχης (ΤΘ) ε.α. Σπηλιώτης Οδυσσέας του

Θεόδωρου (ΣΣΕ - 1980). Απεβίωσε στις

08/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

09/09/2018 στο κοιμητήριο Γρεβενών.

•Υπαστυνόμος Β’ ε.α. Σπυρόπουλος Θε-

όδωρος του Γεωργίου. Απεβίωσε στις

08/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

09/09/2018 στο κοιμητήριο Σερρών.

•Ανχης (ΔΒ) ε.α. Γούσης Ναπολέων του

Βασιλείου (ΣΜΥ - 1971). Απεβίωσε στις

02/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

04/09/2018 στο Α’ Νεκροταφείο Αθηνών.

•Ταξχος (ΥΠ) ε.α. Νικολόπουλος Αλέξαν-

δρος του Γεωργίου (ΣΣΕ - 1952). Απεβίωσε

στις 10/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

11/09/2018 στο Κοιμητήριο Ξυλοκάστρου

Κορινθίας.

•Αντγος ε.α. Δερματάς Σταύρος του Κων-

σταντίνου (ΣΣΕ - 1968). Απεβίωσε στις

12/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

14/09/2018 στο κοιμητήριο Χολαργού.

•Ταξχος (ΔΒ) ε.α. Δημητρίου Ορέστης του

Αθανασίου (ΣΣΕ - 1955). Απεβίωσε στις

05/08/2018 και ενεταφιάσθη στις

07/08/2018 στο Α’ Νεκροταφείο Αθηνών.

•Αντγος (ΥΙ) ε.α. Φιλιππάκης Κωνσταντίνος

του Νικολάου (ΣΣΑΣ - 1982). Απεβίωσε

στις 17/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

20/09/2018 στο Νεκροταφείου Παπάγου.

•Ανχης (ΥΠ) ε.α. Κυνηρόπουλος Γεώργιος

του Νικολάου (ΣΜΥ 3η Σειρά). Απεβίωσε

στις 19/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

20/09/2018 στο κοιμητήριο Κιλκίς.

•Ταξχος (ΠΖ) ε.α. Γιαννόπουλος Σπυρίδων

του Καλλικράτη (ΣΣΕ - 1954). Απεβίωσε

στις 13/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

18/09/2018 στο Α’ Νεκροταφείο Αθηνών.

•Υπτγος Χωροφυλακής ε.α. Τσιτσές Χρή-

στος του Δημητρίου. Απεβίωσε στις

31/08/2018 και ενεταφιάσθη στις

01/09/2018 στο κοιμητήριο Πρεβέζης.

•Ανχης (ΠΖ) ε.α. Κοτσαγιαννίδης Βασίλειος

του Ιωάννη (ΣΜΥ 5η Σειρά). Απεβίωσε στις

14/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

15/09/2018 στο Κοιμητήριο Αλεξανδρου-

πόλεως.

•Ανθστής (ΕΛ-ΧΩΡ) ε.α. Κατόπης Δημήτριος

του Θεόδωρου. Απεβίωσε στις 23/09/2018

και ενεταφιάσθη στις 24/09/2018 στο Κοι-

μητήριο Μελάτες Άρτας.

•Τχης (ΕΜ) ε.α. Μιχαλακόπουλος Χαρά-

λαμπος του Γεωργίου (ΣΜΥ - 1970). Απε-

βίωσε στις 13/01/2018 και ενεταφιάσθη

στις 14/01/2018 στο κοιμητήριο Νεοχωρίου

Τροπόλεως.

•Υπτγος (ΠΒ) ε.α. Αγγούρης Αντώνιος του

Γεωργίου (ΣΣΕ - 1960). Απεβίωσε στις

23/09/2018 και ενεταφιάσθη στις

25/09/2018 στο κοιμητήριο Σοπωτού Κα-

λαβρύτων.

1. Σας γνωρίζουμε κατόπιν των σχετικών, ότι στο Πλαίσιο

του από 23 Ιουλίου 2015 Συμφωνητικού Συνεργασίας της Τρά-

πεζας Πειραιώς με το ΥΠΕΘΑ, υφίσταται - για 4 έτη από την

υπογραφή του - η υποχρέωση εκ μέρους της Τράπεζας να πα-

ράσχει στα ΓΕ, στο προσωπικό και στις οικογένειες των στελεχών

των ΕΔ επιπρόσθετες παροχές, πλέον αυτών που αφορούν σε

τραπεζικά χρηματοοικονομικά προϊόντα.

2.Οι παροχές του 3ου έτους, σύμφωνα με το (β) σχετικό,

αφορούν:

α. Στην πρόσληψη από την Τράπεζα Πειραιώς πέντε αρι-

στούχων αποφοίτων ΑΕΙ, οι οποίοι θα πρέπει να πληρούν συ-

νολικά και αποκλειστικά τα παρακάτω κριτήρια:

(1) Να είναι τέκνα εν ενεργεία ή εν αποστρατεία

στρατιωτικών. 

(2) Να έχουν ολοκληρώσει τις σπουδές τους με

βαθμό άριστα (8,5 και άνω). Συγκεκριμένα για φέτος, το

αντίστοιχο δικαιολογητικό (πτυχίο ή βεβαίωση σπουδών), να

έχει εκδοθεί από 22-6-2015 έως 22-6-2017

(3) Να είναι απόφοιτοι ελληνικών πανεπιστημίων (ΑΕΙ)

σύμφωνα με το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων (προ-

πτυχιακό επίπεδο κι όχι μεταπτυχιακό ή διδακτορικό), ανεξαρ-

τήτως ειδικότητας και τμήματος.

β.Στην καταβολή χρηματικών βραβείων σε αποφοίτους στρα-

τιωτικών (παραγωγικών) σχολών που πληρούν τα παρακάτω

κριτήρια:

(1) Να έχουν πετύχει την μεγαλύτερη βαθμολογία

(βαθμός πτυχίου αποφοίτησης)

(2) Να έχουν ορκιστεί Αξκοί ή Υπξκοί (για το τρέχον

έτος), τη χρονική περίοδο από 22-6-2017 έως έως 23-6-2018.

3. Κατόπιν των ανωτέρω ή αποδέκτες προς ενέργεια παρα-

καλούνται όπως προβούν:

α. Στην ενημέρωση το προσωπικού.

β. Στην αποστολή των στοιχείων της παραγράφου 2α (ονο-

ματεπώνυμο τέκνου), στοιχεία γονέα, αντίγραφο πτυχίου ή

βεβαίωση σπουδών, στοιχεία επικοινωνίας), προκειμένου να

γνωστοποιηθούν στην τράπεζα.

4. Η ΣΣΕ και η ΣΜΥ, επιπρόσθετα παρακαλούνται όπως απο-

στείλουν τα στοιχεία της παράγραφος 2β.

5. Υποβολή στοιχείων μέχρι 6 Αυγούστου 2018.

6. Επισημαίνεται ότι τελική επιλογή των υποψηφίων αποτελεί

ευθύνη-αρμοδιότητα της Τράπεζας.

7. Παρακαλούμε για τις ενέργειές σας.

8. Τα ΥΠΕΘΑ-ΓΕΕΘΑ, προς τα οποία κοινοποιείται το παρόν

(υ.τ.α.) και η ΕΑΑΣ παρακαλούνται για την ενημέρωσή του

προσωπικού τους.

9.Χειριστής θέματος: Ανθστής (ΥΠ) Χριστίνα Ντέτσικα ΓΕΣ/Δ3/3β,

τηλ. 210-65 53169.

ΔΙΕΥΚΡΙΝΗΣΗ ΕΑΑΣ
Γίνεται γνωστό στα μέλη της ΕΑΑΣ ,ότι λόγω της εκπρόθεσμης κοινοποίησης του 

παρακάτω εγγράφου σε αυτήν, οι  δικαιούμενοι να υποβάλουν τα στοιχεία 

ΑΝΥΠΕΡΘΕΤΩΣ μέχρι 30 Οκτωβρίου 2018.

ΓΕΝΙΚΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ ΣΤΡΑΤΟΥ

Δ3 (ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ ΚΑΙ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ

Αθήνα, 6 Ιουλίου 18

Θέμα: Οικονομικά 

(Πρόσληψη από την Τράπεζα Πειραιώς πέντε αριστούχων αποφοίτων ΑΕΙ)

Γίνεται γνωστό στα μέλη της ΕΑΑΣ , που είναι κάτοικοι του

Δήμου Παπάγου – Χολαργού , ότι ο Δήμος υλοποιεί δράσεις

που αναφέρονται στα παρακάτω θέματα :

•Δωρεάν Μαθήματα Πληροφορικής για αρχάριους Ενήλικες

άνω των 18 ετών

•Κοινωνικό Φροντιστήριο για την στήριξη των θεσμών της

οικογένειας και της παιδείας

•Πρόγραμμα Υποστήριξης Ανέργων και Προώθηση της

Απασχόλησης

Οι ενδιαφερόμενοι να απευθύνονται στην κ. Μαρία Μουντάκη

- Αθανασάκου, Αντιδήμαρχο Παιδείας - Νεολαίας και Προ-

ώθησης Απασχόλησης του Δήμου, με τηλέφωνα επικοινωνίας:

213 2002 831-893.

Εκ του Γραφείο Τύπου της ΕΑΑΣ

ΔΡΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΠΑΓΟΥ-ΧΟΛΑΡΓΟΥ

Γνωρίζεται στα μέλη μας, ότι με την Φ 800/24/92445/Σ

2312/304118 /ΓΕΣ/Δ3 (Δνση Ενημέρωσης κ’ Δημοσίων Σχέ-

σεων) που αφορά βράβευση Αριστούχων μαθητών Σχολικού

έτους 2017-2018 καθορίζονται τα παρακάτω:

1. Κατά το τρέχον έτος θα βραβευτούν οι αριστούχοι μαθη-

τές της Β’ και Γ’ τάξης λυκείου, σχολικού έτους 2017 - 2018,

που φοιτούν σε δημόσια ή ιδιωτικά σχολεία εσωτερικού (Ελ-

ληνικής Επικράτειας) και ένας εκ των γονέων είναι απόστρα-

τος στρατιωτικός, του οποίου η αποστρατεία συντελέστηκε

κατά την διάρκεια του σχολικού έτους 2017-2018 και είναι με-

ρισματούχος του ΜΤΣ.

2. Οι αριστούχοι μαθητές της Γ’ τάξης του Λυκείου των

οποίων ο ένας εκ των δύο γονέων είναι στέλεχος ε.α. και με-

ρισματούχος του ΜΤΣ ανεξάρτητα έτους αποστρατείας.

3. Ως βάση βαθμολογίας έχει καθιερωθεί ο βαθμός 18,1.

4.Η βράβευση γίνεται με το χρηματικό ποσό των 320€ για
κάθε αριστούχο μαθητή.

5.Οι ενδιαφερόμενοι να υποβάλουν μέχρι την 31 Οκτ. 18

αναφορά- αίτηση και Φ/Α ελέγχου επίδοσης ή απολυτηρίου

Λυκείου στην ΕΑΑΣ ή στα αντίστοιχα Παραρτήματα της ΕΑΑΣ

που ανήκουν.

6. Σχετικές λεπτομέρειες στα αντίστοιχα Παραρτήματα και

στην ιστοσελίδα της ΕΑΑΣ.

Γραφείο τύπου ΕΑΑΣ

Βράβευση μαθητών σχολικού

έτους 2017-2018



Συνάδελφοι μέλη της ΕΑΑΣ, μερισματούχοι του ΜΤΣ. Σκοπός

του παρόντος είναι να ενημερωθείτε γενικά περί του ΜΤΣ

και ειδικότερα για τη σύνταξη και προώθηση από το ταμείο,

σχεδίου νόμου για τη κατανομή των ανταποδοτικών πόρων

από το ΥΠΕΘΑ στα Μετοχικά Ταμεία των κλάδων, ανάλογα

με τον αριθμό των ασφαλισμένων.

To MTΣ ιδρύθηκε το 1852 με κύρια αποστολή την απονομή

μερίσματος στους αποστράτους Αξιωματικούς και μετά το

θάνατο τους στους νόμιμους δικαιούχους αυτών, κληρονό-

μους.

Eίναι γεγονός ότι το ΜΤΣ δεν έχει υπαχθεί στο ν.2084/1992

καθόσον αποτελεί μερισματικό ταμείο. Έχει γίνει όμως δεκτό

ότι εφαρμόζονται αναλογικά οι διαδικασίες – υποχρεώσεις

που ισχύουν για τα επικουρικά ταμεία με τελεσίδικες αποφάσεις

του Σ.τ.Ε.(3464/05 και 2161/06) και λειτουργεί με βάση το

διανεμητικό σύστημα σύμφωνα με το οποίο διανέμονται

κάθε έτος στους δικαιούχους τα καθαρά έσοδα του προ-

ηγούμενου έτους.(άρθρο 3 του ν.559/1937, ΦΕΚ 107)

Ο αναγκαστικός νόμος 2141/39 όριζε ότι η κράτηση επί

των πάσης φύσεως δαπανών, προμηθειών κ.λ.π., διατίθεται

ως κοινός πόρος των Μετοχικών Ταμείων κατανεμημένος

από τον Υπουργό Οικονομικών με βάση τη δύναμη κάθε τα-

μείου.

Το έτος 1945 πρώτα το Ναυτικό και ακολούθησε το έτος

1959 η Αεροπορία, διαχώρισαν τους πόρους αυτούς με απο-

τέλεσμα ο Στρατός, δηλαδή το ΜΤΣ, να έχει αναλογικά πολύ

λιγότερους πόρους σε σχέση με τα άλλα δύο Μετοχικά Τα-

μεία.

Με δεδομένο  ότι οι ανταποδοτικοί πόροι  στη πραγματι-

κότητα αποτελούν τη συμμετοχή του εργοδότη (Δημόσιο)

στην  ασφαλιστική κάλυψη των εργαζομένων σε αυτό, θα

πρέπει η συμμετοχή σε αυτή να είναι δίκαιη και ίση γιατί σε

διαφορετική περίπτωση, όπως συμβαίνει σήμερα, θα είναι

άνισες οι παροχές προς τους ασφαλισμένους διαχωρίζοντας

αυτούς σε προνομιούχους και σε μη προνομιούχους ή σε

¨πατρικίους και πληβείους¨
Την τελευταία οκταετία το ΜΤΣ αντιμετώπισε σοβαρά προ-

βλήματα ρευστότητας που είχαν ως αποτέλεσμα τις αλλε-

πάλληλες μειώσεις της τιμής μεριδίου, οι οποίες σωρευτικά

ανέρχονται σε ποσοστό 51%.

Οι παράγοντες που οδήγησαν στη παραπάνω μείωση οφεί-

λονται κυρίως στην προβληματική σχέση μετόχων- μερι-

σματούχων, στην αυξητική τάση μερίσματος λόγω μεγάλου

αριθμού αποστρατειών και μισθολογικών προαγωγών και

στο γεγονός ότι τα έσοδα από τους νομοθετημένους πόρους

του ταμείου παρουσιάζουν υστέρηση, η οποία οφείλεται

τόσο στη καθυστέρηση ή στην αναστολή εξοπλιστικών προ-

γραμμάτων, επί της δαπάνης των οποίων διενεργείται

κράτηση 4% υπέρ του ΜΤΣ καθώς και στη χαμηλή συμμετοχή

της ΕΛ.ΑΣ. στους πόρους αυτούς.

Αν λοιπόν  δεχθούμε την άποψη, ότι ο  θεσμοθετημένος

ανταποδοτικός  πόρος ανήκει στον Ελληνικό λαό, από όπου

και αν προέρχεται  και συμβάλλει  στην ομοιόμορφη καταβολή

μερίσματος, τότε ο ανταποδοτικός πόρος των Ενόπλων Δυ-

νάμεων πρέπει να καλύπτει σε ίσο ποσοστό το καταβαλλόμενο

μέρισμα από τα ΜΤΣ – ΜΤΝ – ΜΤΑ και να αποδίδεται σε αυτά

αναλογικά με την αριθμητική δύναμη των μερισματούχων

τους με διαχείριση από το ΥΠΕΘΑ / ΓΔΟΣΥ.

Αν πάλι δεχθούμε την άποψη ότι ο ανταποδοτικός  πόρος

αποτελεί αποκλειστικό έσοδο του κλάδου από τον οποίο

προέρχονται και το γεγονός αυτό ΘΕΩΡΕΙΤΑΙ ΔΙΚΑΙΟ ΝΑ ΕΞΑ-

ΚΟΛΟΥΘΕΙ ΝΑ ΙΣΧΥΕΙ, τότε αντίστοιχα και ο υπόψη πόρος που

προέρχονται από το Στρατό Ξηράς ανήκει στους ασφαλισμέ-

νους του ΜΤΣ που προέρχονται από το Στρατό. Στη περίπτωση

θα πρέπει να υπάρξει διαχωρισμός του καταβαλλόμενου

μερίσματος μεταξύ των μερισματούχων του Στρατού και

αυτών της ΕΛ.ΑΣ., ανάλογα  με τα έσοδα που προέρχονται

από το Στρατό ή την ΕΛ.ΑΣ.

Η συλλογή οικονομικών στοιχείων από τα  τρία   Μετοχικά

Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας εμφανίζει τα εξής:

α. Το ΜΤΣ έχει 65.327 μερισματούχους και ο κοινωνικός

πόρος για τα έτη 2011 έως και 2016 ανήλθε συνολικά σε

27.881.117,25 ευρώ που αντιστοιχούν κατά προσέγγιση σε

426,79 ευρώ ανά μερισματούχο.

β. Το ΜΤΝ έχει 15.032 μερισματούχους και για το ίδιο

χρονικό διάστημα εισέπραξε κοινωνικό πόρο ύψους

28.817.887,63 ευρώ που αντιστοιχούν κατά προσέγγιση σε

1.917,10 ευρώ ανά μερισματούχο.

γ. Το ΜΤΑ  έχει 13.739 μερισματούχους  και για το

αντίστοιχοι χρονικό διάστημα εισέπραξε 48.047.888,83 ευρώ

που αντιστοιχούν κατά προσέγγιση σε 3.497,27 ευρώ ανά

μερισματούχο.

Στη περίπτωση που η κατανομή των υπόψη πόρων γίνει

στα Μ.Τ. των κλάδων ανάλογα με τη συνολική τους δύναμη,

τότε από το συνολικό εισπραττόμενο πόρο ύψους

104.746.893,71 ευρώ για τη περίοδο 2011-2016 θα αντι-

στοιχούσε στους 94.098 μερισματούχους των τριών ταμείων

ποσό κατά προσέγγιση σε 1.142,02 ευρώ ανά μερισματού-

χο.

Έτσι λοιπόν με τον τρόπο αυτό εξορθολογίζεται η αντα-

ποδοτική παροχή  προς τις Ένοπλες Δυνάμεις ως σύνολο,

όπως ήταν και ο αρχικός σκοπός που καθιερώθηκε και απο-

λύτως σωστός και δίκαιος κατά την άποψη μου.

Από το έτος 2011 και μετά, λόγω της μείωσης του προ-

ϋπολογισμού,  ο ανταποδοτικός πόρος που προέρχεται από

δαπάνες έχει περιοριστεί σημαντικά. Ενόψει όμως της επι-

κείμενης έναρξης εκτέλεσης εξοπλιστικών προγραμμάτων

του ΥΕΘΑ, της οποίας το κύριο μέρος αφορά εξοπλισμούς

του Ναυτικού και της Αεροπορίας, η δυσανάλογη κατανομή

των πόρων είναι βέβαιο  ότι θα διευρυνθεί ακόμη περισσότερο

σε βάρος του Στρατού Ξηράς. 

Το παραπάνω γεγονός, πάντα κατά την άποψη μου, ούτε

ηθικό ούτε και δίκαιο είναι καθόσον και οι τρεις κλάδοι των

Ενόπλων Δυνάμεων την αυτή αποστολή εκτελούν και κανείς

χωρίς τον άλλον δεν μπορεί να εκτελέσει αυτή μεμονωμένα.

Επομένως κανείς δε δικαιούται  με βάση τα όσα παραπάνω

ανάφερα να οικειοποιείται τους υπόψη ανταποδοτικούς

πόρους καθιστώντας  τους μερισματούχος του Ναυτικού και

Αεροπορίας σε ¨πατρικίους¨ και  τους μερισματούχους του

ΜΤΣ σε ¨πληβείους¨
Η Ε.Α.Α.Σ. είχε και έχει ως προτεραιότητα της την αποκα-

τάσταση της διαχρονικής και με οικονομικό κόστος σε βάρος

των μελών της αδικία, θα αγωνισθεί δε με κάθε τρόπο να

αποκατασταθεί το δίκαιο και ηθικό,  μη επιτρέποντας περαιτέρω

παράταση της υφιστάμενης κατάστασης.

Πρόσφατα  για το υπόψη θέμα, το Δ.Σ./ΜΤΣ, στο οποίο

συμμετέχω ως μέλος, ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΟΜΟΦΩΝΑ και υπέβαλε

Σχέδιο Νόμου για τη Κατανομή των Ανταποδοτικών  Πόρων

Από το ΥΠΕΘΑ στα Μ.Τ. των Κλάδων Ανάλογα με τον Αριθμό

των Ασφαλισμένων τους.

Αναμένουμε, παρακολουθούμε και  έχοντες το δίκαιο με

το μέρος μας, ευελπιστούμε στην αυτονόητη δικαίωση μας.

Το λόγο έχει τώρα ο αρμόδιος Υπουργός για τη προώθηση

και ψήφιση του υπόψη σχεδίου νόμου από τη Βουλή των Ελ-

λήνων.

Καλό καλοκαίρι σε όλες και όλους. Ο αγώνας συνεχίζε-

ται…

Αντγος ε.α.  Βασίλειος Ροζής

Πρόεδρος ΕΑΑΣ
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Ενημέρωση

ΟΙ «ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ ΚΑΙ ΠΛΗΒΕΙΟΙ» 

ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ

(2/8/2018)

1.-Με αφορμή κείμενο του αξιότιμου Προέδρου της

Ε.Α.Α.Σ. Αντιστρατήγου ε.α. Β. Ροζή στην ΕΘΝΙΚΗ ΗΧΩ

Ιουλίου 2018 , σχετικά με τους λεγόμενους “κοινωνικούς

ή ανταποδοτικούς πόρους” , δεν επιθυμούμε να έλθουμε

σε αντιδικία και ούτε να υπεισέλθουμε στα εσωτερικά

του Μ.Τ.Σ. παρ όλο που διαχρονικά το Μ.Τ.Σ. προσπαθεί

το θέμα της μειωμένης είσπραξης από τους αποστράτους

μερισματούχους της ΕΛ.ΑΣ  να το μοιρασθεί με τα

άλλα δύο Μ.Τ., αλλά είμαστε υποχρεωμένοι προστα-

τεύοντας τα συμφέροντα των εν ενεργεία και απο-

στρατεία Στελεχών του Π.Α. να αναφέρουμε τα ακόλουθα

που αφορούν το Μ.Τ.Α. και ο καθένας ας βγάλει καλο-

προαίρετα τα συμπεράσματά του:

Τα μετοχικά ταμεία δημιουργήθηκαν με ξεχωριστούς

νόμους και επί δεκαετίες   λειτουργού και διοικούνται

ανεξάρτητα.

Ειδικότερα το ΜΤΑ

α.- Πάντα είχε χρηστή διοίκηση και διαχείριση

β.-Πάντα ακολουθούσε κατά γράμμα την ισχύουσα

νομοθεσία και όχι τις βουλές των εκάστοτε πολιτικών

προϊσταμένων του.

γ.-Ουδέποτε έδωσε παροχές που δεν μπορούσε να

στηρίξει οικονομικά με τους δικούς του πόρους

δ.- Δεν αναγνωρίζει τις διοικητικές αποκαταστάσεις

των δικαστηρίων καθόσον αυτό έχει προβλεφθεί στην

νομοθεσία του ΜΤΑ και επιπρόσθετα  δεν σταματά την

παρακράτηση εισφορών  στην 35ετία  αλλά τις συνεχίζει

μέχρι της αποστρατείας των μελών του.

ε.- Ουδέποτε έλαβε δάνειο

στ.- Ουδέποτε έλαβε κρατική επιχορήγηση

ζ.-Για να καταστεί βιώσιμο περιέκοψε τα μερίσματα

και τα ΕΚΟΕΜΑ μέχρι και   46,28%.

2.-Η Ε.Α.Α.Α. και η Ε.Α.Α.ΑΝ στο παρελθόν έδειξαν

την αλληλεγγύη τους στην Ε.Α.Α.Σ. και στο Μ.Τ.Σ.  και

δεν αντέδρασαν όταν επί κυβερνήσεως Σαμαρά-Πανα-

γιωτόπουλου (ΥΕΘΑ)-Καράμπελλα (ΥΦΕΘΑ) το Μ.Τ.Σ.

επιχορηγήθηκε με 180 εκ. ευρώ από τον κρατικό Π/Υ.

3.-Οι “κοινωνικοί πόροι  (εξοπλιστικά προγράμματα)”

ανακυκλώνονται μέσα σε περιόδους αρκετών ετών και

όχι επιλεκτικά το 2011-2016 και στο σύνολό τους

έχουν ισορροπία.

4.-Διερωτώμεθα γιατί το θέμα αυτό δεν τέθηκε στο

συντονιστικό συμβούλιο των τριών Ενώσεων;

5.-Η όποια ανακίνηση του θέματος θα δημιουργήσει

σοβαρά προβλήματα γιατί :

α.-Η υφιστάμενη κατανομή προβλέπεται από τον

ισχύοντα νόμο για κάθε Μ.Τ. και κάθε αλλαγή θα συ-

ναντήσει αντιδράσεις , λαμβανομένου υπόψη ότι το

όλο θέμα είναι στο στόχαστρο πολλών εκτός Ε.Δ. και

ότι η ερμηνεία του Ν. 4387/16 που δεν τους καταργεί

έγινε πολύ πρόσφατα

β.-Θα θέσει θέμα κριτηρίων κατανομής , γιατί δεν

μπορεί μοναδικό κριτήριο να είναι ο αριθμός των μελών

κάθε Ένωσης.

γ.-Θα πρέπει να ληφθούν υπόψη οι απώλειες του

P.S.I. και η κρατική χρηματοδότηση

δ.-Θα πρέπει να λυθεί το θέμα των μερισματούχων

της  ΕΛ.ΑΣ. Δηλαδή θα συμμετέχουν στην κατανομή

χωρίς να συνεισφέρουν ;

5.-Με το σύνολο μερίσματος και ΕΚΟΕΜ οι μερισμα-

τούχοι και των τριών Μ.Τ. λαμβάνουν περίπου τα ίδια

ποσά, λαμβανομένου υπόψη ότι το Μ.Τ.Σ. χορηγεί υψη-

λότερα ΕΚΟΕΜ από τα άλλα δύο Μ.Τ.

6.- Εν όψει των ανωτέρω εκφράζουμε την έντονη

διαμαρτυρία μας δια την μονομερή και αυθαίρετη αυτή

ενέργεια  και ευελπιστούμε ότι τελικά θα αναθεωρηθούν

οι απόψεις των προς το συμφέρον όλων των συνα-

δέλφων των Ε.Δ. και για αποφυγή περαιτέρω προστριβών

και ενστάσεων

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. της Ε.Α.Α.Α.

Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α  

Σπυρίδων Καββούρης

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ Ε.Α.Α.Α. ΕΠΙ ΤΟΥ ΑΡΘΡΟΥ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ Ε.Α.Α.Σ.

Επαναδημοσίευση του άρθρου του προέδρου της ΕΑΑΣ και η δημοσίευση των αντιδράσεων που προκλήθηκαν από αυτό.
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(31/7/2018)

1. Με αφορμή κείμενο του αξιότιμου Προέδρου της

Ε.Α.Α.Σ. Αντιστρατήγου ε.α. Β.Ροζή στην ΕΘΝΙΚΗ ΗΧΩ Ιουλίου

2018, σχετικά με τους λεγόμενους “κοινωνικούς ή αντα-

ποδοτικούς πόρους”, δεν επιθυμούμε να έλθουμε σε αν-

τιδικία και ούτε να υπεισέλθουμε στα εσωτερικά του Μ.Τ.Σ.

παρόλο που διαχρονικά το Μ.Τ.Σ.προσπαθεί το θέμα της

μειωμένης είσπραξης από τους αποστράτους μερισμα-

τούχους της ΕΛ.ΑΣ να το μοιρασθεί με τα άλλα δύο Μ.Τ.,

αλλά είμαστε υποχρεωμένοι προστατεύοντας τα συμφέ-

ροντα των εν ενεργεία και αποστρατεία Στελεχών του

Π.Ν. να αναφέρουμε τα ακόλουθα που αφορούν το Μ.Τ.Ν.

και ο καθένας ας βγάλει καλοπροαίρετα τα συμπεράσματά

του :Το Μ .Τ.Ν.

α.- Πάντα είχε χρηστή διοίκηση και διαχείριση

β. - Πάντα ακολουθούσε κατά γράμμα την ισχύουσα νο-

μοθεσία και όχι τις βουλές των εκάστοτε πολιτικών προ-

ϊσταμένων του

γ.- Ουδέποτε έδωσε παροχές που δεν μπορούσε να

στηρίξει οικονομικά με  τους δικούς του πόρους

δ.- Ουδέποτε έλαβε δάνειο.

ε.- Ουδέποτε έλαβε κρατική επιχορήγηση

στ.- Κατάφερε να λαμβάνει έσοδα από το Λ.Σ.-ΕΛΛ.ΑΚΤ.

που στο παρελθόν δεν ελάμβανε

ζ.- Για να καταστεί βιώσιμο περιέκοψε τα μερίσματα και

τα ΕΚΟΕΜΝ μέχρι και 60%

η.- Λόγω της χρηστής διαχείρισης και του μεγάλου απο-

θεματικού που είχε δημιουργήσει επ ωφελεία των επερ-

χομένων γενεών, υπέστη το μεγαλύτερο κούρεμα από

όλα τα Μ.Τ., λόγω P.S.I. 

2.- Η Ε.Α.Α.Ν. και η Ε.Α.Α.Α. στο παρελθόν έδειξαν την

αλληλεγγύη τους στην Ε.Α.Α.Σ. και στο Μ.Τ.Σ. και δεν αν-

τέδρασαν όταν επί κυβερνήσεως Σαμαρά-Παναγιωτόπουλου

(ΥΕΘΑ)-Καράμπελλα (ΥΦΕΘΑ) το Μ.Τ.Σ. επιχορηγήθηκε με

180 εκ. €, από τον κρατικό Π/Υ.
Web site:www.eaan.gr E-mails: eaan@eaan.gr-

info@eaan.gr-chairman

3.- Οι “κοινωνικοί πόροι (εξοπλιστικά προγράμματα)”

ανακυκλώνονται μέσα σε περιόδους αρκετών ετών και όχι

επιλεκτικά το 2011-2016και στο σύνολό τους έχουν ισορ-

ροπία.

4.- Η όποια ανακίνηση του θέματος θα δημιουργήσει

σοβαρά προβλήματα γιατί : 

α.-Η υφιστάμενη κατανομή προβλέπεται από τον ισχύοντα

νόμο για κάθε Μ.Τ. και κάθε αλλαγή θα συναντήσει αντι-

δράσεις, λαμβανομένου υπόψη ότι το  όλο θέμα είναι στο

στόχαστρο πολλών εκτός Ε.Δ. και ότι η ερμηνεία του Ν.

4387/16 που δεν τους καταργεί έγινε πολύ πρόσφατα

β.- Θα θέσει θέμα κριτηρίων κατανομής, γιατί δεν μπορεί

μοναδικό κριτήριο να είναι ο αριθμός των μελών κάθε

Ένωσης.

γ..- Θα πρέπει να ληφθούν υπόψη οι απώλειες του P.S.I.

και η κρατική χρηματοδότηση

δ.- Θα πρέπει να λυθεί το θέμα των μερισματούχων της

ΕΛ.ΑΣ. Δηλαδή θα συμμετέχουν στην κατανομή χωρίς να

συνεισφέρουν; 

5.- Με το σύνολο μερίσματος και ΕΚΟΕΜ οι μερισματούχοι

και των τριών Μ.Τ. λαμβάνουν περίπου τα ίδια ποσά, λαμ-

βανομένου υπόψη ότι το Μ.Τ.Σ. χορηγεί υψηλότερα ΕΚΟΕΜ

από τα άλλα δύο Μ.Τ.

6.- Εν κατακλείδι θεωρούμε ότι το θέμα άνοιξε άκαιρα,

ελπίζουμε ότι δεν έγινε λόγω συγκυριώνκαι θα πρέπει να

κλείσει χωρίς περαιτέρω ανακίνηση.

Ο Πρόεδρος 

του Δ.Σ. της Ε.Α.Α.Ν. 

Αντιναύαρχος Σπ.Περβαινάς Π.Ν. ε.α

(6/8/2018)

1. Με αφορμή τις ανακοινώσεις των αξιότιμων Δ.Σ.  των

ΕΑΑΝ και ΕΑΑΑ που αν και εκδόθηκαν με διαφορά τριών

(3) ημερών 31/7 και 2/8/18 αντίστοιχα, είναι πανομοιότητες,

και αφορούν στην ομόφωνη απόφαση του Δ.Σ./ΜΤΣ (συ-

νεδρίαση 21/6/18), με θέμα «Σχέδιο Νόμου για Κατανομή

των Κοινωνικών Πόρων από το ΥΠΕΘΑ στα  Μ.Τ. των

Κλάδων Ανάλογα με τον Αριθμό των Ασφαλισμένων τους»

και τη δημοσίευση σχετικού  επί του θέματος άρθρου,

του Προέδρου της ΕΑΑΣ Αντγου ε.α. Ροζή Βασιλείου στην

εφημερίδα της Ένωσης Εθνική Ηχώ ( Ε.Η.) με ταυτόχρονη

κοινοποίηση του στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, γνω-

στοποιούνται τα παρακάτω:

α . Οι ανακοινώσεις  και τα διαλαμβανόμενα σε αυτές,

ήταν προβλέψιμα και αναμενόμενα. Προβλέψιμα γιατί είναι

γνωστές οι θέσεις των Ενώσεων, δεν λένε κάτι καινούργιο,

ενώ κάποιες αναφορές τους είναι για τη δημιουργία εντυ-

πώσεων και μόνο. Αναμενόμενη ήταν και η όποια αντίδραση

τους καθώς θεωρούν ότι θίγονται «κεκτημένα».

β. Στη παρούσα χρονική περίοδο δεν επιθυμούμε να

προβούμε  σε κανένα περαιτέρω σχολιασμό, καθόσον τις

όποιες απόψεις μας και απαντήσεις επί αυτών θα τις ανα-

λύσουμε  με αδιάσειστα, εμπεριστατωμένα και πλήρως

τεκμηριωμένα στοιχεία και στα πλαίσια του δικαίου και

της απλής λογικής, όταν κληθούμε άπαντες στο κατάλληλο

χρόνο και τόπο, σύμφωνα με τη προβλεπόμενη διαδικα-

σία.

γ . Εντύπωση πάντως δημιουργεί το γεγονός ότι επιμελώς

αποφεύγουν να τοποθετηθούν στη αδιαμφισβήτητη πα-

ραδοχή  του άρθρου ότι:

«…και οι τρεις κλάδοι των Ενόπλων Δυνάμεων την αυτή

αποστολή εκτελούν και κανείς χωρίς τον άλλον δεν μπορεί

να εκτελέσει αυτή μεμονωμένα. Επομένως κανείς δε δι-

καιούται με βάση τα όσα παραπάνω ανάφερα να οικειο-

ποιείται τους υπόψη ανταποδοτικούς πόρους καθιστώντας

τους μερισματούχος του Ναυτικού και Αεροπορίας  ¨πα-

τρικίους¨ και τους μερισματούχους του ΜΤΣ πληβείους»,

όπως και στο καίριο ερώτημα «Δέχεστε ότι ο ανταποδοτικός

πόρος αποτελεί αποκλειστικό έσοδο του κλάδου από τον

οποίο προέρχεται και το γεγονός αυτό το ΘΕΩΡΕΙΤΕ ΔΙΚΑΙΟ

ΚΑΙ ΣΩΣΤΟ ΩΣΤΕ ΝΑ ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΕΙΝΑ ΙΣΧΥΕΙ;...» ΝΑΙ ή ΟΧΙ.

Επί αυτού κ. συνάδελφοι θα πρέπει να τοποθετηθείτε.

Όλα τα άλλα είναι εκ του περισσού.

2. Η Ε.Α.Α.Σ. είχε και έχει ως προτεραιότητα της την

αποκατάσταση της διαχρονικής και με οικονομικό κόστος

σε βάρος των μελών της αδικία, θα αγωνισθεί δε με κάθε

τρόπο ώστε να αποκατασταθεί η στρέβλωση και να

επέλθει ο απαραίτητος εξορθολογισμός με βάση το δίκαιο,

το ηθικό και  να επικρατήσει η κοινή λογική, μη επιτρέποντας

περαιτέρω παράταση της υφιστάμενης κατάστασης.

3. Η ΕΑΑΣ και  ο εκπρόσωπος της στο ΔΣ/ΜΤΣ, πέρα από

τις όποιες ενέργειες έχουν κάνει μέχρι σήμερα θα δρομο-

λογήσουν και  κάθε άλλη απαραίτητη ενέργεια ώστε οι

πόροι που δικαιούται το ταμείο, σύμφωνα με το δίκαιο και

την απλή λογική, να αποδίδονται σε αυτό.  Πολύ δε πριν

την απόφαση για τη πρόταση των ανταποδοτικών πόρων,

σύμφωνα με τα μέλη εκάστου ταμείου, το ΜΤΣ, από τις

30 Απρ. 2017  και μέχρι σήμερα, με συνεχή αλληλογραφία

διεκδικεί τους πόρους  των νόμων 4254/14 και 4256/14

(πόρος ποσοστού 5% επί των προστίμων του Κ.Ο.Κ.)που

ανέρχονται σε αρκετά υψηλό χρηματικό ποσό. 

Η κοινή Υπουργική απόφαση που είχε προωθηθεί για

υπογραφή «σκόνταψε» στο συναρμόδιο Υφυπουργό Ερ-

γασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Κοινωνικής Αλληλεγγύης

κ. Αναστάσιο Πετρόπουλο, ο οποίος δε συνηγόρησε στην

υπογραφή της και το θέμα βρίσκεται στον Αναπληρωτή

Υπουργό Εσωτερικών.

4. Ευελπιστούμε να έχει αίσιο τέλος το υπόψη θέμα,

ώστε να εξισορροπηθούν οι  πόροι των προερχομένων

από την ΕΛ.ΑΣ σε σχέση με τους πόρους των προερχομένων

από το Σ.Ξ, ώστε να πάψει και το επιχείρημα που αναφέρουν

στις ανακοινώσεις τους οι Ενώσεις  των  ΕΑΑΝ και ΕΑΑΑ,

ότι δηλαδή αν οι ανταποδοτικοί πόροι κατανεμηθούν με

κριτήριο των αριθμό των μελών του κάθε ταμείου αυτοί

θα συμμετέχουν στη κατανομή χωρίς να συνεισφέρουν.

5. Η ΕΑΑΣ αναμένει, παρακολουθεί τα υπόψη θέματα

και πιστεύοντας πως έχουμε το δίκαιο με το μέρος μας,

ευελπιστούμε στην αυτονόητη δικαίωση μας. Ο κύβος

ερρίφθει και το ποτάμι δε γυρνάει πίσω. Ο τελικός λόγος

πλέον στα χέρια των αρμοδίων Υπουργών, ώστε να ενερ-

γήσουν άμεσα, χωρίς καθυστερήσεις και κωλυσιεργίες ή

φοβούμενοι το τυχόν πολιτικό κόστος, επί των υπόψη θε-

μάτων Τα 65.327 μέλη μας και γνώση και κρίση διαθέτουν

και αναμένουν όλες εκείνες τις πρωτοβουλίες ώστε να

γνωρίζουν αν τελικά και η πολιτεία θεωρεί ότι οι μερισμα-

τούχοι του ΜΤΣ είναι οι «πληβείοι»  και οι συνάδελφοι των

άλλων κλάδων οι «πατρίκιοι» για να αποδώσουν την

ανάλογη δικαιοσύνη την ώρα της κρίσης. Γιατί αργά ή

γρήγορα αυτή θα έλθει και άπαντες θα κριθούμε από τις

πράξεις μας ή τις παραλήψεις μας γιατί,  όλοι κρινόμαστε.

Για το ΔΣ /ΕΑΑΣ

Ο Πρόεδρος 

Αντγος ε.α. Βασίλειος Ροζής

(11/8/2018)

1. Με την ανακοίνωση Ε.Α.Α.Ν. 3/18 της 31/07/2018

το Δ.Σ./Ε.Α.Α.Ν. τοποθετήθηκε διακριτικά στο θέμα των

Μετοχικών Ταμείων με πρόθεση να σταματήσει κάθε

δημόσια αντιπαράθεση για το θέμα αυτό.

2.Ατυχώς το Δ.Σ./Ε.Α.Α.Σ. με την υπ. αριθμ 31 της 06-

08-2018 ανακοίνωσή του ανακινεί πάλι το θέμα δημόσια

αποδίδοντας μομφή στις άλλες δύο Ενώσεις (Ε.Α.Α.Ν-

Ε.Α.Α.Α.) κυρίως γιατί δεν τοποθετούνται σε ένα ρητορικό

ερώτημα που θέτει στην παραγ. 1α της Ανακοίνωσης

και γιατί εξέδωσαν πανομοιότητες Ανακοινώσεις.

3.Επί των ανωτέρω απαντάμε τα εξής:

α.Επαναλαμβάνουμε ότι δεν πρόκειται να αντιδική-

σουμε δημόσια με την Ε.Α.Α.Σ., όσο και αν προκαλού-

μεθα.

β.Ισχύει η Ανακοίνωση της Ε.Α.Α.Ν 3/18 της 31-07-

2018.

γ. Επί της ουσίας, επειδή δεν επιθυμούμε να υπει-

σέλθουμε στα του Μ.Τ.Σ. λαμβάνουμε υπόψη την Ανα-

κοίνωσης 100 της Πανελλήνιας Οργάνωσης Στρατιωτικών

(Π.Ο.Σ.) με αριθ. πρωτ. 24/2018 από 3-8-2018.

δ. Η πανομοιότυπη Ανακοίνωση Ε.Α.Α.Ν. - Ε.Α.Α.Α.

έγινε για να αποδείξει ότι οι Ενώσεις έχουν υποχρέωση

να ενεργούν από κοινού και όχι η μία εις βάρος της

άλλης και εν κρυπτώ, όπως άλλωστε συνέβαινε για

πολύ καιρό.

4. Καλούμε τους αρμόδιους υπουργούς να μην προ-

χωρήσουν σε νομοθετική ρύθμιση, χωρίς διαβούλευση

μέ όλους τους ενδιαφερόμενους

Ο Πρόεδρος 

του Δ.Σ. της Ε.Α.Α.Ν. 

Αντιναύαρχος Σπ.Περβαινάς Π.Ν. ε.α

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ Ε.Α.Α.Ν. ΕΠΙ ΤΟΥ ΑΡΘΡΟΥ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ Ε.Α.Α.Σ.

ΑΝΚΟΙΝΩΣΗ - ΑΠΑΝΤΗΣΗ Ε.Α.Α.Σ. ΣΤΙΣ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  Ε.Α.Α.Ν. και Ε.Α.Α.Α

ΝΕΑ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ - ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΤΗΣ Ε.Α.Α.Ν ΣΤΗΝ Ε.Α.Α.Σ.

Η ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΤΗΣ Ε.Α.Α.Σ ΣΤΗΝ Ε.Α.Α.Ν.

Για την ανωτέρω ανακοίνωση της ΕΑΑΝ, κρίθηκε από το ΔΣ/ΕΑΑΣ ότι δεν χρήζει  απαντήσεως.

Διαβάστε την ανακοίνωση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρατιωτικών (Π.Ο.Σ.) υπ’ αριθ.100 που εξέδωσε σε απάντηση του άρθρου του Προέδρου της Ε.Α.Α.Σ. 

Αντιστρατήγου ε.α. Β. Ροζή στην ΕΘΝΙΚΗ ΗΧΩ Ιουλίου 2018, με τίτλο ΟΙ «ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ ΚΑΙ ΠΛΗΒΕΙΟΙ» ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ, στη σελίδα 13



1.Κατόπιν της αντίδρασης στο δη-

μοσιευθέν άρθρο του Προέδρου της

ΕΑΑΣ με τίτλο «ΟΙ ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ ΚΑΙ ΠΛΗ-

ΒΕΙΟΙ¨ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ

ΤΑΜΕΙΩΝ» από μια σωματειακού τύπου ένωση Ν.Π.Ι.Δ.

με την ονομασία Πανελλήνια Ομοσπονδία Στρατιωτικών

(ΠΟΣ), η οποία με την υπ’αριθ.100 / 3 Αυγ. 2018 ανακοί-

νωση της, και τα όσα αναφέρει σε αυτή, αισθάνομαι την

ανάγκη να απαντήσω, ώστε όλοι οι συνάδελφοι να ενη-

μερωθούν και να γνωρίσουν το τι ακριβώς συμβαίνει,

ώστε όλοι να αντιληφθούν το ρόλο και τις επιδιώξεις

όλων μας, γιατί τελικά άπαντες κρινόμαστε. 

2.Για το λόγο αυτό αποφάσισα να απαντήσω παρά-

γραφο- παράγραφο στην υπόψη επιστολή, ώστε να μη

μείνει κανένα σκοτεινό σημείο και να αποκαλυφθεί όλη

η αλήθεια. Το παρόν Δ.Σ./ΕΑΑΣ αλλά και ο Πρόεδρος της

ποτέ δε κρύφθηκαν και ποτέ δεν έδρασαν παρασκηνιακά.

Πάντα όλες οι ενέργειες τους ήταν για την επίλυση των

πάγιων και διαχρονικών προβλημάτων του κλάδου μας

και πάντα με οδηγό την αλήθεια και όλα στο φως. Και

φυσικά πάντα με αποδεικτικά στοιχεία στα όσα επικαλεστώ

και όχι με αοριστολογίες και υπεκφυγές. Είπαμε, όλα

στη φόρα, όλα στο φως.

3.Η ΠΟΣ λοιπόν οποία «υποστηρίζει» τα συμφέροντα

των προερχομένων από το Στρατό Ξηράς με τη παραπάνω

ανακοίνωση της, εξέφρασε τη θέση της για το ¨επίμαχο¨

άρθρο, ολόκληρη η ανακοίνωση της, δημοσιεύεται στο

παρόν φύλλο της Ε.Η., και οι απαντήσεις επί των θεμάτων

που αναφέρει έχουν όπως παρακάτω:

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ.1.της ανακοίνωσης.

Α. Πράγματι προκλήθηκαν αντιδράσεις από τις άλλες

δύο Ενώσεις (ΕΑΑΝ και ΕΑΑΑ) οι οποίες εξέδωσαν και

σχετικές ανακοινώσεις. (Φιλοξενούνται στο παρόν φύλλο

της Ε.Η. καθώς και η σχετική απάντηση της ΕΑΑΣ). Οι

υπόψη ανακοινώσεις και τα διαλαμβανόμενα σε αυτές,

ήταν προβλέψιμα και αναμενόμενα. Προβλέψιμα γιατί

είναι γνωστές οι θέσεις των Ενώσεων, δεν λένε κάτι

καινούργιο, ενώ κάποιες αναφορές τους είναι για τη δη-

μιουργία εντυπώσεων και μόνο. Αναμενόμενη ήταν και

η όποια αντίδραση τους καθώς θεωρούν ότι θίγονται

«κεκτημένα». Απαντήθηκαν με την ανακοίνωση ….ΕΑΑΣ,

επακολούθησε νέα ανακοίνωση της ΕΑΑΝ, την οποία η

ΕΑΑΣ αξιολόγησε ότι δεν έπρεπε να απαντήσει.

Β. Υπήρξαν και κάποιες μεμονωμένες αντιδράσεις, με-

τρημένες στα δάκτυλα, κυρίως από συναδέλφους που

προέρχονται από το Π.Ν. και τη Π.Α. Φυσικό και αναμε-

νόμενο και αυτό, όπως έγραψα, παραπάνω. Αντιδράσεις

από μερισματούχους του ΜΤΣ, προερχόμενους από το

Σ.Ξ., που θα έπρεπε να μνημονευτούν δεν υπήρξαν

παρά ΜΟΝΟ οι δικές σας. Τώρα αν αναφέρεστε σε εσάς

με τη φράση σας «…αλλά κυρίως από όσους γνωρίζουν

τη λειτουργία των ταμείων αυτών» σας ενημερώνουμε

ότι υπάρχουν και άλλοι, πέρα από εσάς, που γνωρίζουν

το ίδιο τουλάχιστον καλά και που έχουν αγωνισθεί για

το ΜΤΣ. Δυστυχώς για εσάς, είμαι ένας από αυτούς που

γνωρίζουν καλά το Ταμείο και τα προβλήματα του, τα

οποία έρχονται από πολύ παλαιότερα.

Γ. Αλήθεια κύριοι της ΠΟΣ, όταν ο υποφαινόμενος ως

Αντιπρόεδρος τότε ενός «μικρού» Σωματείου, Ν.Π.Ι.Δ.

όπως η δική σας Ομοσπονδία, της Α.ΚΙ.Σ., που διοργάνωνε

συλλαλητήριο έξω από το ΜΤΣ, που έκανε κατάληψη

στο γραφείο του Προέδρου, όταν κατάφερε και βρήκε

την «Ειδική Οικονομική Επιθεώρηση» του 2012, όταν

προσέφευγε στη δικαιοσύνη με αποτέλεσμα να απαγ-

γελθούν κακουργηματικές κατηγορίες και να οδηγηθούν

οι Διοικήσεις του Ταμείου σε δίκη και όταν κατέθετα ως

μάρτυς κατηγορίας, με τεράστιο προσωπικό και ψυχολογικό

κόστος, ΕΣΕΙΣ που ήσασταν; Θα σας πω λοιπόν εγώ. Ο

Πρόεδρος σας διάκειντο ευνοϊκά και ήταν τακτικός συ-

νομιλητής του τότε Προέδρου του ΜΤΣ και ποτέ μα

ποτέ δεν κάνατε ΤΙΠΟΤΑ από τα

παραπάνω. Τώρα σας έπιασε ο

πόνος; Στις φωτογραφίες

1 και 2 η Ειδική Οικονομική

Επιθεώρηση και η Μηνυτήρια

Αναφορά αντίστοιχα.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ.2 

της ανακοίνωσης.

Α. Για τη καλοπιστία:

Πως εξηγείται όμως η εξάντ-

ληση κάθε ορίου καλοπιστίας

που επικαλείστε, όταν στη παρ.

7 της ανακοίνωσης σας γράφετε

«…αδυνατεί όμως να πιστέψει

ότι, …το ΔΣ/ΜΤΣ, αποφάσισε

ΟΜΟΦΩΝΑ και υπέβαλε σχέδιο

νόμου για τη Κατανομή των Αν-

ταποδοτικών Πόρων από το ΥΠΕ-

ΘΑ στα Μ.Τ. ανάλογα με τον

Αριθμό των Ασφαλισμένων

τους», και συνεχίζετε «αγνοώντας

μάλιστα τα άλλα δύο Μετοχικά

Ταμεία». Δηλαδή αμφισβητείτε

ακόμη και αυτή την απόφαση,

επομένως θεωρείτε ότι ο Πρό-

εδρος της ΕΑΑΣ, είναι ή «ψεύτης»

ή «μυθομανής». Επειδή τίποτα

από τα παραπάνω φυσικά και

δεν ισχύει, οι κύριοι της ΠΟΣ

που συνέταξαν την υπόψη ανα-

κοίνωση ή ο «πολυπράγμων» και

«δραστήριος» πρόεδρος της εί-

χαν δύο επιλογές. Η πρώτη να

επισκεφθούν το ΜΤΣ και η δεύ-

τερη να επικοινωνήσουν τηλε-

φωνικά, λόγω της θερινής ρα-

στώνης, και να ενημερωθούν

αν υπήρξε τέτοια απόφαση. ΤΙ-

Γράφει ο

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΡΟΖΗΣ

Αντιστράτηγος ε.α.

Πρόεδρος ΕΑΑΣ

ενημέρωση

EΘNIKH HXΩΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 2018 5 ενημέρωση

Φωτογραφία 2Φωτογραφία 1

Τοποθέτηση και απαντήσεις του Προέδρου της ΕΑΑΣ
Απάντηση στην υπ’αριθμ. 100 ανακοίνωσης της ΠΟΣ στο δημοσιευθέν άρθρο 

του προέδρου της ΕΑΑΣ που δημοσιεύθηκε στο φύλλο της Ε.Η. μηνός Ιουλίου 

που κυκλοφόρησε τον Αύγουστο 2018, με τίτλο «ΟΙ ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ ΚΑΙ ΠΛΗΒΕΙΟΙ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ»

και όχι μόνο, ώστε τα μέλη μας να ενημερωθούν σφαιρικά για το ρόλο όλων μας, και όλοι να κριθούμε.

ΠΟΙΟΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΙ ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΗΝ

ΕΙΣΡΟΗ ΠΟΡΩΝ ΣΤΟ Μ.Τ.Σ.
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ΠΟΤΑ από τα παραπάνω όμως δεν πράξατε, αλλά το θε-

ωρήσατε ως ευκαιρία να επιτεθείτε ευθέως στο Πρόεδρο

της ΕΑΑΣ και εμμέσως στο ΔΣ/ΜΤΣ για την πράγματι

ομόφωνη απόφαση του. 

Επειδή ότι γράφω εδώ υπηρετεί την αλήθεια και μόνο

αυτή παραθέτω τα αποδεικτικά στοιχεία, (φωτογρα-

φίες 3 και 4) σχετικά με την ομόφωνη απόφαση

όπως, η ημερήσια διάταξη θεμάτων της υπ’αριθ.14/21-

6-2018 συνεδριάσεως θέμα 7ο σχέδιο νόμου και η

ανάλυση του υπόψη θέματος, αντίστοιχα. Που λοιπόν η

καλοπιστία σας κύριοι που επικαλείστε, και κυρίως που

η αξιοπιστία σας, συμπληρώνω εγώ. Συνεχίζοντας

γράφετε «αγνοώντας τα άλλα δύο Μετοχικά Ταμεία».

Αλήθεια με το μέρος των Αποστράτων του Σ. Ξ. και τη

προάσπιση των συμφερόντων τους και του ΜΤΣ γενικό-

τερα, όπως αυτό υφίσταται σήμερα με την ισχύουσα

νομοθεσία, είναι το σωματείο σας ή στα πλαίσια της

εξάπλωσης σας «εκπροσωπείτε» πλέον όλους τους κλά-

δους των Ε.Δ. και «κόπτεσθε» για τα συμφέροντα των

συναδέλφων των προερχομένων από το Ναυτικό και

την Αεροπορία; Γιατί άραγε στην ιστοσελίδα σας δεν

υπάρχει, εδώ και μήνες το καταστατικό σας, ενώ στο

πρόσφατο παρελθόν ήταν αναρτημένο; Τι έχετε να κρύ-

ψετε από τα μέλη σας κυρίως, αλλά και από όλους τους

αποστράτους; Ο γράφων γνωρίζει, αλλά όλα στην ώρα

τους…«κοντός ψαλμός αλληλουχία».

Β. «Για τις σοβαρές ανακρίβειες»:

Όλα τα αριθμητικά και οικονομικά στοιχεία που περιέ-

χονται στην υπόψη δημοσίευση μου, είναι απολύτως

ακριβέστατα καθόσον είναι επίσημα και έχουν περιέλθει

στη κατοχή μου λόγω της Θέσεως μου και επομένως

δεν επιδέχονται καμιά αμφισβήτηση και αναφέρονται

στο χρόνο που αναγράφεται στη δημοσίευση. Υπόψη δε

ότι τα υπόψη στοιχεία, με μια επίσκεψη στο γραφείο

μου στην έδρα της ΕΑΑΣ, ήταν και είναι διαθέσιμα σε

όποιον επιθυμεί να του επιδειχθούν. Δυστυχώς εκεί φτά-

σαμε στο να υπάρχουν «άπιστοι Θωμάδες» είτε λόγω

εμπάθειας είτε λόγω σκοπιμοτήτων. Δεκτά όλα και όλα

στο φως. Η ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρός της είναι στο φως,

υπηρετούν την αλήθεια και τα συμφέροντα των μελών

της. Άλλοι μπορούν; Υπομονή…παρακάτω θα εκπλαγείτε

για το ποιος παραθέτει «αναξιόπιστα ή ανακριβή» στοιχεία

και ποιος παραπλανά και παραπληροφορεί τους συνα-

δέλφους.

Γ. «Για το αποσιωπά σημαντικά στοιχεία των Μετοχικών

Ταμείων». 

Σε ένα άρθρο 2 σελίδων, που αποτυπώνει ΠΕΡΙΛΗΠΤΙΚΑ

το θέμα και αναφέρεται στη ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΗ απόφαση,

ΕΠΑΚΡΙΒΩΣ όμως, δεν μπορεί να υπάρχει πλήρη κατα-

γραφή, για πολλούς λόγους, όταν η ανάλυση του ως

θέμα στο ΔΣ/ΜΤΣ είναι 12 σελίδες μη συμπεριλαμβανο-

μένων των όποιων σχετικών το υποστηρίζουν.

Η ομόφωνη λοιπόν απόφαση του ΔΣ/ΜΤΣ ήταν ΣΥΓΚΕ-

ΚΡΙΜΕΝΗ και αφορούσε τη κατανομή των πόρων από τα

εξοπλιστικά προγράμματα στα Μ.Τ. των κλάδων ανάλογα

με τη δύναμη τους. Επομένως χρησιμοποίησα και έγραψα

όλα εκείνα τα ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΑ στοιχεία που ήταν απαραίτητα

για την υποστήριξη του δικαίου αυτού αιτήματος. Δηλαδή

τους πόρους κάθε ταμείου, τον αριθμό μερισματούχων,

το πόρο ανά μερισματούχο κάθε ταμείου και το χρόνο

που αφορούσαν τα υπόψη στοιχεία (2011 εως και 2016).

Παρακάτω στη συναφή απάντηση επί του ερωτήματος

2β της ανακοίνωσης σας, θα σας παραθέσω το αποδεικτικό

στοιχείο. 

Δεν υπάρχει λοιπόν καμιά αποσιώπηση ή σκόπιμη από-

κρυψη στοιχείων για τη συγκεκριμένη περίπτωση και

όλα είναι στη σφαίρα της φαντασία σας.

Δ. Για το «στρέφεται κατά των συναδέλφων των προ-

ερχομένων από τους Κλάδους του ΠΝ και της ΠΑ»:

Το να διεκδικείς πόρους για το Ταμείο που ανήκεις, να

συμμετέχεις στη διοίκηση του, να βλέπεις τα προβλήματα

που θα αντιμετωπίσει άμεσα και να είσαι απλός διαχειρι-

στής, προσωπικά εγώ δεν ανέχομαι. Είμαι εκεί, όπως και

οι άλλοι συνάδελφοί μου, για να βρούμε λύσεις και θα

τις βρούμε. Οι πόροι των εξοπλιστικών προγραμμάτων

ανήκουν σε όλα τα Μετοχικά Ταμεία, ανάλογα με τον

αριθμό μερισματούχων τους. Αυτό είναι αδιαπραγμάτευτο.

Σας αρέσει δε σας αρέσει, είναι διαχρονική αδικία και

πρέπει να αποκατασταθεί. Στο ερώτημα σας παρ. 8δ,

που και αυτό θα απαντηθεί όπως όλα εξάλλου, θα

λάβετε την απάντηση. Επομένως δε θεωρώ ότι στρέφομαι

κατά των συναδέλφων των προερχομένων από το ΠΝ

και τη ΠΑ, αλλά διεκδικώ απόδοση δικαιοσύνης.

Ε. Για το «παραπλανά τους μετόχους και μερισματούχους

του Στρατού Ξηράς»:

Το ποιος παραπλανά και το ποιος όχι, στο τέλος των

απαντήσεων μου, να είστε σίγουροι οι συνάδελφοι του

Σ.Ξ. και οι προερχόμενοι από την Ελληνική Χωροφυλακή

που εκπροσωπώ ως ΕΑΑΣ και ως μέλος του ΔΣ/ΜΤΣ,

σύμφωνα με τη κείμενη νομοθεσία, μου αρέσει δε μου

αρέσει είναι άλλο θέμα, θα έχουν σαφή αντίληψη επί

τούτου. Η ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρος της δεν θα χαϊδέψουν

ποτέ μα ποτέ τα αυτιά των συναδέλφων και ούτε θα

πουν λόγια αρεστά για πρόσκαιρο όφελος, αλλά και δε

θα παραπληροφορήσουν τους συναδέλφους υποσχόμενοι

ή υποστηρίζοντας ανέφικτες προτάσεις – λύσεις στα

προβλήματα του ΜΤΣ. Τα ψέματα τελειώσανε και είναι

τώρα η ώρα να αντιμετωπίσουμε τη σκληρή πραγματι-

κότητα. Το ΜΤΣ πολύ σύντομα, μα πολύ σύντομα θα πε-

ριέλθει σε δίνη και όλοι εμείς που ασχολούμαστε με τη

διοίκηση του πρέπει να την αντιμετωπίσουμε. Αλλά

μέχρι τότε τι; Μη στεναχωρήσουμε κάποιους;

3. ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ. 2 α της ανακοίνωσης.

Α. Για το «Ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ υιοθετεί τη γνωστή

ρητορική που χρησιμοποιούν οι εκπρόσωποι των Αστυ-

νομικών».

Όπως έγραψα και στη παρ. 2Δ της παρούσης απάντησης,

οι πόροι των εξοπλιστικών προγραμμάτων ανήκουν σε

όλα τα Μετοχικά Ταμεία, ανάλογα με τον αριθμό μερι-

σματούχων τους. Αυτό είναι αδιαπραγμάτευτο. Σας

αρέσει δε σας αρέσει, είναι διαχρονική αδικία και πρέπει

να αποκατασταθεί.

Ας υποθέσουμε λοιπόν ότι εγώ υιοθετώ τη ρητορική

των Αστυνομικών, γιατί είμαι φίλια προσκείμενος σε αυ-

τούς. Η ομόφωνη απόφαση όμως των μελών του ΔΣ/ΜΤΣ

σημαίνει ότι την υιοθετούν και αυτοί, επομένως διάκεινται

το ίδιο ευμενώς και αυτοί. Είστε σοβαροί κύριοι; Ασφαλώς

και γνωρίζει η ΠΟΣ και ο Πρόεδρός της τη σύνθεση του

ΔΣ του Ταμείου. Όλοι οι συμμετέχοντες λοιπόν, συμπε-

ριλαμβανομένου και εμένα, είμαστε ή ¨«άσχετοι» ή «επι-

κίνδυνοι» ή «χειραγωγούμενοι» ή «καθοδηγούμενοι» ή

«συνωμότες»¨ και δεν υπερασπιζόμαστε τα συμφέροντα

του; Αν έχετε τέτοια αντίληψη για ανώτατους και κατα-

ξιωμένους συναδέλφους σας ε.ε. και ε.α., δεν μας αξίζει

ΤΙΠΟΤΑ!!! Ίσως όμως, να κρίνετε από τους εαυτούς σας.

Μνημόνια λοιπόν, μέχρι να βγει ο ήλιος από τη δύση!!!

Έχω δεχθεί πολλές και σκληρές, ακόμα και κακόβουλες

κριτικές και ποτέ μα ποτέ δεν αντέδρασα. Αυτή όμως η

ισοπέδωση των πάντων για να ασκήσουμε κριτική στο

Πρόεδρο της ΕΑΑΣ για μια ΣΥΛΟΓΙΚΗ και ΟΜΟΦΩΝΗ από-

φαση με ξεπερνά. Έλεος κύριοι!!!

Β) Για το «…ότι όφειλε να γνω-

ρίζει….. ότι το συγκεκριμένο

πόρο ΔΕΝ τον πληρώνει ο Ελ-

ληνικός Λαός, αλλά σύμφωνα

με τη νομοθεσία, τον επιβαρύ-

νεται η επιχείρηση που παρέχει

την υπηρεσία».

Ο ισχυρισμός σας ότι, τους

πόρους που προέρχονται από

τα εξοπλιστικά προγράμματα

δεν τους πληρώνει ο Ελληνικός

λαός αλλά η επιχείρηση, είναι ή

μνημείο παραπλάνησης και πα-

ραπληροφόρησης ή δείγμα μη

αντίληψης της πραγματικότητας

και στερείται κάθε σοβαρότητας

και κριτικής. Δηλαδή τι να σχο-

λιάσω; Ότι ο προμηθευτής δεν

επιβαρύνει με το ανάλογο ποσό

τη προμήθεια ώστε να αποδώσει

τη κράτηση του 4% ; Ποιος κο-

ροϊδεύει ποιόν; Ότι θα χρειαζόταν

να απαντήσω σε τέτοιο επιχεί-

ρημα ούτε που το φανταζόμουν

ποτέ. Η επιστήμη εδώ, σηκώνει

τα χέρια ψηλά. Λίγη σοβαρότητα

κύριοι της ΠΟΣ, σε νοήμονες και

με κρίση ανθρώπους απευθύ-

νεστε και κυρίως σε ανθρώπους

που έχουν γνώση της συναλ-

λακτικής πρακτικής.

Γ) Για το «η άποψη της ΠΟΣ

είναι ότι ο πόρος που προέρχεται

από το Στρατό Ξηράς ανήκει

στους μετοχομερισματούχους

του ΜΤΣ που προέρχονται από

ΠΟΙΟΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΙ ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΙΣΡΟΗ ΠΟΡΩΝ ΣΤΟ Μ.Τ.Σ.

Φωτογραφία 4

Φωτογραφία 3
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το Στρατό Ξηράς και σε αυτούς μόνο πρέπει να επιμερί-

ζεται».

Αντιλαμβάνεστε κύριοι τι γράφετε και που οδηγείτε τα

πράγματα. Με το σκεπτικό αυτό γιατί να δικαιούμαστε

εμείς, τους πόρους των άλλων κλάδων; Επομένως το

ΜΤΣ χάνει πόρους. Αυτό επιθυμείτε εσείς; Αν λοιπόν

δεχθούμε το σκεπτικό σας, τότε γιατί να μη δεχθούμε

ότι και οι προερχόμενοι από τα (ΤΘ) θα είναι δικαιούχοι

των πόρων του όπλου τους, αντίστοιχα δε και οι του

(ΠΖ), (ΠΒ) ….και πάει λέγοντας. Αλήθεια οι του (Ε), (Ο)...

θα δικαιούνται τους πόρους από τα πράσινα και κόκκινα

στυλό; Έτσι το αντιλαμβάνεστε εσείς; ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ!!!

4. ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ. 2γ της ανακοίνωσης.

Α. Για το ότι «…Η συγκεκριμένη ανακρίβεια, η οποία

σαφώς παραπλανά τους αναγνώστες, φρονούμε ότι

είναι ικανή να θέσει σε αμφισβήτηση την ενημέρωση...»

Επί αυτής έχω ήδη απαντήσει με τη παρ.2Β της πα-

ρούσης. Επαναλαμβάνω λοιπόν και ας γίνομαι κουραστικός,

ότι τα στοιχεία που αναφέρω δεν επιδέχονται αμφισβήτηση

και τα κατέχω λόγο της θέσεως μου ως μέλος του

ΔΣ/ΜΤΣ. Τα δικά σας που επικαλείστε ως «έγκυρα στοιχεία

που διαθέτει η ΠΟΣ…» δεν γνωρίζω από πού τα αντλείτε

και κατά πόσο «έγκυρα» είναι. Επομένως το τι φρονείτε

εσείς είναι δικό σας θέμα. Τα στοιχεία όμως είναι αυτά

που καθορίζουν την αξιοπιστία του καθενός μας και το

ποιος παραπλανά τους συναδέλφους. Παραθέτω λοιπόν

το παρακάτω στοιχείο - έγγραφο του ΓΕΣ/ΔΟΙ (φωτο-

γραφία 5), όπου φαίνονται όλα τα ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΑ

στοιχεία που επικαλούμαι στο επίμαχο¨ άρθρο μου και

τα οποία ΑΜΦΙΣΒΗΤΕΙΤΕ. Ποιος λοιπόν είναι ΑΞΙΟΠΙΣΤΟΣ,

ποιος ΟΧΙ. Ποιος ΠΑΡΑΠΛΑΝΑ, ποιος ΟΧΙ. Ποιος ΠΑΡΑ-

ΠΛΗΡΟΦΟΡΕΙ, ποιος ΟΧΙ και με ποιες ΠΡΟΘΕΣΕΙΣ κύριοι

της ΠΟΣ; Οι συνάδελφοι μας ας κρίνουν…. Να μη τρελα-

θούμε τελείως.

Β. Σε ότι αφορά δε σχετικά με «...τις προθέσεις ενδε-

χομένως του Προέδρου της ΕΑΑΣ…» σας γνωρίζω λοιπόν

ότι πρόθεση μου είναι η εισροή χρημάτων στο ΜΤΣ, και

οι συγκεκριμένοι πόροι ευτυχώς για μένα, δυστυχώς για

σας το ΔΣ/ΜΤΣ αποφάσισε ΟΜΟΦΩΝΑ, ότι πρέπει να

διεκδικηθούν. Τι δική σας πρόθεση δεν μπορώ να αντι-

ληφθώ γιατί αντιδράτε «λυσσαλέα» στην υπόψη προ-

σπάθεια εισροής χρημάτων στο Ταμείο; Φτάσατε στο

σημείο η υπόψη ανακοίνωση σας, να τη χρησιμοποιεί

στη δική της η ΕΑΑΝ, ως επιχείρημα. Όμως, όπως έγραψα

και παραπάνω, άπαντες κρινόμαστε…

5. ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ. 2γ. «..Η ΕΛ.ΑΣ όμως τι σχέση

έχει με την αποστολή των Ε.Δ. κι ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ

την εντάσσει συγκεκαλυμμένα στους δικαιούχους του

υπόψη πόρου».

Α. Γράφω στο άρθρο μου «…Ενόψει όμως της επικεί-

μενης έναρξης εκτέλεσης εξοπλιστικών προγραμμάτων

του ΥΕΘΑ, της οποίας το κύριο μέρος αφορά εξοπλισμούς

του Ναυτικού και της Αεροπορίας, η δυσανάλογη κατανομή

των πόρων είναι βέβαιο ότι θα διευρυνθεί ακόμη περισ-

σότερο σε βάρος του Στρατού Ξηράς. Το παραπάνω γε-

γονός, πάντα κατά την άποψη μου, ούτε ηθικό ούτε και

δίκαιο είναι καθόσον και οι τρεις κλάδοι των Ενόπλων

Δυνάμεων την αυτή αποστολή εκτελούν και κανείς χωρίς

τον άλλον δεν μπορεί να εκτελέσει αυτή μεμονωμένα»

και ως ΠΟΣ συνέπεια αυτού ερωτάτε «..Η ΕΛ.ΑΣ όμως τι

σχέση έχει με την αποστολή των Ε.Δ. κι ο Πρόεδρος της

ΕΑΑΣ την εντάσσει συγκεκαλυμμένα στους δικαιούχους

του υπόψη πόρου».

Β .Έχω γράψει προηγούμενα ότι «Η ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρος

της δεν θα χαϊδέψουν ποτέ μα ποτέ τα αυτιά των συνα-

δέλφων και ούτε θα πουν λόγια αρεστά για πρόσκαιρο

όφελος, αλλά και δε θα παραπλανήσουν τους συνα-

δέλφους υποσχόμενοι ή υποστηρίζοντας ανέφικτες προ-

τάσεις – λύσεις στα προβλήματα του ΜΤΣ».

Γ. Ακούστε λοιπόν κύριοι της ΠΟΣ. Δεν εντάσσω συγ-

κεκαλυμμένα κανένα στους δικαιούχους του υπόψη

πόρου. Εδώ λοιπόν βρίσκει πεδίο εφαρμογής από σας η

παραπλάνηση και η παραπληροφόρηση των συναδέλφων.

Το λαϊκό τραγούδι «τα ψεύτικα τα λόγια τα μεγάλα» το

παίζετε στο διαπασών. Ξέρετε εσείς κάποιο τρόπο ΜΕ

ΤΟ ΙΣΧΥΟΝ ΝΟΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ που οι πόροι αυτοί,

αν έλθουν στο ΜΤΣ, θα ανήκουν ΜΟΝΟ στους

προερχόμενους από το Σ.Ξ.; Ποιόν λοιπόν

νομίζετε ότι κοροϊδεύετε και για πόσο; 

Δ. Επειδή λοιπόν αυτός ο τρόπος δεν υφί-

σταται ΜΕ ΤΟ ΙΣΧΥΟΝ ΝΟΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ, θα μι-

λήσουμε για αυτό παρακάτω αναλυτικά,

εσείς κύριοι της ΠΟΣ αντιδράτε στο μη πε-

ριέλθει ο πόρος αυτός στο ΜΤΣ. Δηλαδή να

χάνουν χρήματα οι προερχόμενοι από το

Σ.Ξ. επειδή θα τα πάρουν και οι προερχόμενοι

από την ΕΛ.ΑΣ. Και επειδή επί της ουσίας αν-

τιλαμβάνομαι, αν αντιλαμβάνομαι σωστά,

ότι, αν οι πόροι ήταν μόνο για τους προερ-

χόμενους από το Σ.Ξ , δεν θα είχατε αντίρ-

ρηση, τότε με ποιο ηθικό δικαίωμα ΤΙΜΩΡΕΙΤΕ

τους ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ που προέρχονται από

το Σ.Ξ. στο να πάρουν έστω και ΜΕΡΟΣ του

πόρου αυτού; Το ΜΤΣ και η Διοίκηση του,

στην οποία έχω τη τιμή να συμμετέχω, δεν

μπορεί να συμπεριφέρεται ως κοινός τζογα-

δόρος του όλα ή τίποτα ή να συμπεριφέρεται

ανεύθυνα, όπως δυστυχώς συμπεριφέρεστε

εσείς.

5. ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ.3 της ανακοίνω-

σης.

Α. Με δύο περίπου σελίδες «φροντιστη-

ριακού» τύπου παράθεσης στοιχείων και

χωρίς να καταλήγετε κάπου ή κάτι να προ-

τείνετε ως ΠΟΣ μας ενημερώνετε για το

Ν.1911/1990, την εισφορά από τις δαπάνες

που προέρχονται από το Σ.Ξ. και την ΕΛ.ΑΣ,

πόσοι είναι οι ανταποδοτικοί πόροι που ει-

σφέρουν, καθώς και τις μελέτες βιωσιμότητας

που έγιναν για το ΜΤΣ καταλήγοντας ότι

αποσιώπησα αυτά τα σημαντικά στοιχεία.

Προσωπικά σας «ευχαριστώ» για την ενημέ-

ρωση γιατί «πρώτη» φορά τα άκουσα αυτά.

Τι άλλο να πω για να κρατήσω και κάποιο

επίπεδο. Είναι τουλάχιστον υποκρισία να

αναφέρετε ότι απέκρυψα τα παραπάνω στοιχεία, πρώτον

γιατί έχω αναφέρει προηγουμένως τι ΕΠΑΚΡΙΒΩΣ αποτύ-

πωσα και δεύτερον το θέμα που ανάφερα και υπήρξε

ΟΜΟΦΩΝΗ απόφαση ήταν ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟ ως προς το τι

αφορούσε και έχει ήδη αναλυθεί. 

B. Πράγματι το έτος 1990 ψηφίστηκε ο Ν.1991/1990,

που προέβλεπε το διαχωρισμό του ΜΤΣ σε δύο Ταμεία,

με το ένα να υπάγεται στο ΥΠΕΘΑ και το άλλο στο

υπουργείο Δημόσιας Τάξης. Το σχετικό Προεδρικό Διάταγμα

δεν εκδόθηκε ποτέ, λόγω της έντονης αντίδρασης του

υπουργείου Δ.Τ. Πέρασαν από τότε 28 ολόκληρα χρόνια,

14 συνολικά κυβερνήσεις (πιστεύω να μη κάνω λάθος

στο μέτρημα) και δεν έγινε ΤΙΠΟΤΑ. Πιστεύει κανείς ότι

αυτό μπορεί να αλλάξει; Εσείς κύριοι της ΠΟΣ, τι πιστεύετε;

Μπορείτε να το αλλάξετε; Εμπρός λοιπόν, πεδίον δόξης

λαμπρό και εγώ ΜΑΖΙ σας. Αλλά μέχρι τότε, τι;

Γ . Υπάρχει συνάδελφος κύριοι της ΠΟΣ που δε γνωρίζει

τη μεγάλη υστέρηση της ΕΛ.ΑΣ έναντι του Σ.Ξ. στους

από τους πάσης φύσεως ανταποδοτικούς πόρους; Και

το λέτε αυτό εσείς σε μένα και ότι «…επιλέγει μάλιστα

να την αναφέρει ως το τελευταίο παράγοντα μείωσης

του μερίσματος, προφανώς για λόγους σκοπιμότητας».

Η σειρά σας έφταιξε ή τίποτα άλλο; Ασφαλώς και άλλη

είναι η αιτία. Η δημοσίευση μου είναι η αφορμή.

Δ. Όσες μελέτες βιωσιμότητας και να γίνουν, αν δεν

υπάρξει πολιτική βούληση, που δυστυχώς δεν υπάρχει,

καθόσον ο Ν.1991/90 ουδέποτε ενεργοποιήθηκε, πέρασαν

ήδη12 χρόνια από τη πρώτη μελέτη βιωσιμότητας και 8

χρόνια μετά την επικαιροποίηση της και καμιά μα καμιά

βιώσιμη λύση δεν βρέθηκε. Ένα απόλυτο ΤΙΠΟΤΑ. Εσείς

όμως, αντιδράτε σε μια πρόταση που σε συνδυασμό με

κάποιες άλλες ενέργειες που γίνονται, θα μπορούσαν

να δώσουν κάποιες λύσεις στο Ταμείο, μέχρι να υπάρξει

ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΒΟΥΛΗΣΗ, ώστε να βρούμε την οριστική και

πραγματικά δίκαιη και βιώσιμη λύση. 

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ. 4 της ανακοίνωσης.

Γράφετε «Χρησιμοποιώντας ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ υπο-

θετικό λόγο και αόριστη θέση καταλήγει στην επικίνδυνη,

κατά την εκτίμηση της ΠΟΣ, πρόταση κατανομής του αν-

ταποδοτικού πόρου…» και καταλήγετε «…ο Πρόεδρος

της ΕΑΑΣ προτείνει οι παραπάνω ¨ανταποδοτικοί πόροι

¨να κατανεμηθούν εξίσου σε όλους (Ε.Δ. και ΕΛ.ΑΣ) ήτοι

391 ευρώ ανά μερισματούχο. Αλλά και έτσι να είναι,

ΕΣΕΙΣ το γράφετε, φέρτε 1 ευρώ στο ΜΤΣ και τα ξαναλέ-

με…

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ. 5 της ανακοίνωσης.

Α. Γράφετε «…ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ, με το άρθρο

αυτό, ανοίγει δυστυχώς τη δημόσια συζήτηση περί ¨κοι-

νωνικών πόρων¨. Επιβάλλεται να ενημερωθεί άμεσα ότι

η ζημιά που μπορεί να υποστούν και τα τρία Μετοχικά

Ταμεία… .θα είναι τεράστια».

Β. Επί αυτού λοιπόν κύριοι ανησυχούντες σας λέω ότι

από πολύ παλιά, αναγκαστικός νόμος 2141/39, όριζε ότι

η κράτηση επί των πάσης φύσεως δαπανών, προμηθειών

κ.λ.π., διατίθεται ως κοινός πόρος των Μετοχικών Ταμείων

κατανεμημένος από τον Υπουργό Οικονομικών με βάση

τη δύναμη κάθε ταμείου. Το έτος 1945 πρώτα το Ναυτικό

και ακολούθησε το έτος 1959 η Αεροπορία, διαχώρισαν

τους πόρους αυτούς με αποτέλεσμα ο Στρατός, δηλαδή

το ΜΤΣ, να έχει αναλογικά πολύ λιγότερους πόρους σε

σχέση με τα άλλα δύο Μετοχικά Ταμεία. Είναι δεδομένο

λοιπόν, ότι οι ανταποδοτικοί πόροι στη πραγματικότητα

αποτελούν τη συμμετοχή του εργοδότη (Δημόσιο) στην

ασφαλιστική κάλυψη των εργαζομένων σε αυτό. Υπόψη,

οι ανταποδοτικοί πόροι είναι μονόδρομος λόγω του ότι

οι Στρατιωτικοί δεν συμπεριληφθήκαν στον επονομαζόμενο

νόμο Σιούφα 2084/1992 βασικός νόμος, και όσοι προ-

ηγήθηκαν αυτού δηλ.1902/90, 1976/90 και 1976/91.

Επομένως κύριοι της ΠΟΣ μη παραπληροφορείτε τους

συναδέλφους, πολύ δε περισσότερο μη τους φοβίζετε.

Δεν υπάρχει λόγος, πιστέψτε με.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ.6 της ανακοίνωσης.

Α. Λίγο – πολύ σαν ΠΟΣ μας λέτε πως με τις προτάσεις

σας, που υιοθετήθηκαν από τη πολιτική και στρατιωτική

ιεραρχία σώσατε το ΜΤΣ, αναφέροντας κάποιους που

βοήθησαν. Δηλαδή όλοι οι άλλοι π.χ. οι ΕΑΑΣ και πολλοί

ΠΟΙΟΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΙ ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΙΣΡΟΗ ΠΟΡΩΝ ΣΤΟ Μ.Τ.Σ.
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ακόμη…, δεν έκαναν απολύτως τίποτα.Δηλαδή «πάρτε

τα κουβαδάκια σας και πάτε να παίξετε». Σας λέμε

λοιπόν, χωρίς να παραγνωρίζουμε ή να υποβαθμίζουμε

τη συνδρομή κανενός, αν δεν υπήρχε η πολιτική βούληση

και δεν υπήρχε ο Συνάδελφος μας τότε Υφυπουργός

Άμυνας Στρατηγός Καράμπελας Παναγιώτης στη θέση

αυτή, το ΜΤΣ θα είχε προ πολλού καταρρεύσει. 

Β. Υπόψη τη περίοδο εκείνη ψηφίσθηκαν από τη τότε

κυβέρνηση και οι ν. 4254/14 και 4256/14 που θα έδιναν

μια επί πλέον ανάσα στο ΜΤΣ. Μέσα στη πολυπραγμοσύνη

σας, κάνει εντύπωση αυτό, γιατί δεν το αναφέρετε. Γιατί

άραγε; Μήπως επειδή η εφαρμογή του σκόνταψε στον

¨ΣΥΝΕΡΓΑΤΗ¨ σας, κατά δήλωση σας, και τακτικό συνομι-

λητή σας, παρόντα στη γενική συνέλευση σας, όπου

απεύθυνε χαιρετισμό καταχειροκροτηθείς από τα μέλη

σας, υπάρχει και σχετικό video αναρτημένο στο youtybe,

και τιμήθηκε – βραβεύθηκε και του παρασχέθηκε δείπνο

από τη ΠΟΣ, υφυπουργό κοινωνικής ασφάλισης κ. Τάσο

Πετρόπουλο. (φωτογραφίες 6 και 7). Αλλά επί

αυτού, δηλαδή το κ. Τάσο Πετρόπουλο, θα επανέλθω

και έχουμε πολλά να πούμε για να ενημερωθούν όλοι οι

συνάδελφοι και να βγάλουν τα συμπεράσματα τους.

Γ. Επανέρχομαι όμως στο θέμα και σας λέω. Ξεκαβαλίστε

κύριοι. Αν αυτό δεν είναι αμετροέπεια και αλαζονεία,

τότε τι είναι; Αλλά δυστυχώς έτσι κάνατε πάντα, είναι

διαχρονικό σύστημα σας να καπηλεύεστε και να οικειο-

ποιήστε ότι καλό γίνεται στο χώρο μας. Και για να τελει-

ώνουμε με αυτή τη καπηλεία πέστε μας: 

Μήπως εσείς προσφύγατε στο Σ.τ.Τ. κατά του Ν.

4093/2012 και δικαιωθήκαμε με την απόφαση 2192/14;

Μήπως εσείς προσφύγατε στο Σ.τ.Ε. κατά του Ν.

4307/2014 και δικαιωθήκαμε με την απόφαση 1128/

2016;

Μήπως εσείς προσφύγατε στην αρμόδια επιτροπή

συμμόρφωσης του Σ.τ.Ε. για τη μη συμμόρφωση της Δι-

οίκησης στις παραπάνω δύο αναφερθείσες προσφυγές

– δικαιώσεις μας,

Μήπως προσφύγατε στο Σ.τ.Ε. για το Ν. 4387/2016

του επονομαζόμενου και νόμου Κατρούγκαλου, που

ισοπεδώνει τα πάντα και υφυπουργός του τότε ακόμη

και σήμερα με υπουργό την κ. Αχτσιόγλου είναι ο τιμηθείς

– βραβευθείς από εσάς κ. Πετρόπουλος;

Μήπως εσείς προσφύγατε στο Σ.τ.Ε. για το άρθρο 12

του Ν.4387/2016 (συντάξεις χηρείας);

Μήπως προσφύγατε στη δικαιοσύνη για τις λεγόμενες

¨ατασθαλίες¨ κατόπιν της ¨Ειδικής Οικονομικής Επιθεώ-

ρησης¨ που έγινε στο ΜΤΣ;

Μήπως προσφύγατε στη Δικαιοσύνη ή κάνατε κάποια

παρέμβαση στη δίκη ΜΤΣ – PICAR;

Μήπως διοργανώσατε ποτέ κάποια συγκέντρωση δια-

μαρτυρίας όλα αυτά τα χρόνια της κρίσης, για τα δεινά

που επέφεραν οι κυβερνητικές αποφάσεις στο κλάδο

μας;

Μήπως εκδώσατε ποτέ καμιά ανακοίνωση διαμαρτυρίας

ή στείλατε κάποια επιστολή που να καταφέρεστε κατά

των κυβερνητικών αποφάσεων που θίγουν το κλάδο

μας;

Μήπως συμμετείχατε στις τέσσερις (4) συγκεντρώσεις

διαμαρτυρίας έξω από το Σ.τ.Ε. τέλος Μαΐου - αρχές

Ιουνίου 2018, για το Ν. 4387/2016 (Είχε προηγηθεί η

διαρροή της απόφασης που οδήγησε σε πα-

ραίτηση το Πρόεδρο του Συμβουλίου);

Μήπως εκδώσατε κάποια επιστολή δια-

μαρτυρίας ή ψήφισμα για τη επαίσχυντη

«Συμφωνία των Πρεσπών»;

Μήπως διοργανώσατε κάποια διαμαρτυρία

για θέμα των Σκοπίων; 

Μήπως εκδώσατε κάποια ανακοίνωση ή επιστολή δια-

μαρτυρίας για τις ΔΩΡΕΑΝ παραχωρήσεις στρατοπέδων

ιδιοκτησίας ΤΕΘΑ και τα διαφυγόντα έσοδα του ΜΤΣ;

Μήπως, μήπως, μήπως, αμέτρητα μήπως. ΤΙΠΟΤΑ,

απολύτως ΤΙΠΟΤΑ δε κάνατε κύριοι, σε αντίθεση με την

ΕΑΑΣ, που διαχρονικά, όπως και ο Πρόεδρός της ήταν

πάντα μάχιμοι, πάντα στη πρώτη γραμμή και πάντα διεκ-

δικητικοί, συνεπικουρούμενοι για κάποια από τα παραπάνω

και από τις άλλες ΕΑΑ. Αλλά για να μη σας αδικώ κάνατε

κάτι και εσείς και το κάνετε και καλά. ΣΦΕΤΕΡΙΣΜΟ και

ΚΑΛΗΛΕΙΑ των όποιων καλών αποτελεσμάτων, έφεραν

οι παραπάνω ενέργειες και πολλές άλλες.

Δ. Μας λέτε «…. Αντιλαμβανόμενη δε η Ομοσπονδία,

τις δυσμενείς συγκυρίες του ασφαλιστικού συστήμα-

τος… κρίνει ότι, ιδιαίτερα στη παρούσα χρονική περίοδο,

δε χρειάζεται ανακίνηση του θέματος της μειωμένης

συμμετοχής σε πόρους της ΕΛ.ΑΣ. στο ΜΤΣ…» Τι μας

λέτε κύριοι της ΠΟΣ; Αναλωθήκατε στο μεγαλύτερο

μέρος της επιστολής σας στους μειωμένους πόρους

της ΕΛ.ΑΣ προς το ΜΤΣ, κατηγορείτε το Πρόεδρο της

ΕΑΑΣ, λέγοντας ότι «…επιλέγει μάλιστα να την αναφέρει

ως το τελευταίο παράγοντα μείωσης του μερίσματος,

προφανώς για λόγους σκοπιμότητας» και τώρα μας λέτε

να μην ανακινήσουμε το θέμα των πόρων; Και θέλετε

να σας πάρουμε στα σοβαρά; Λοιπόν σας ενημερώνουμε

ότι ο πόρος του νόμων 4254 και 5256/14 που αφορά

πόρο ποσοστού 5% επί των προστίμων που καταβάλλονται

για τις παραβάσεις του Κ.Ο.Κ., και ανέρχεται σε αρκετά

εκατομμύρια ευρώ θα διεκδικηθεί και θα έρθει στο ΜΤΣ,

παρά την άρνηση του συνεργάτη σας υφυπουργού κοι-

νωνικής ασφάλισης να υπογράψει τη κοινή υπουργική

απόφαση. Παραθέτω τα έγγραφα (φωτογραφίες 8

και 9) με τις απαντητικές επιστολές του υπουργείου

εσωτερικών επί αντιστοίχων ερωτημάτων του ΜΤΣ για

το υπόψη θέμα, όπου αναφέρετε και η αιτία που ¨σκόν-

ταψε¨ ο υπόψη πόρος.

Ε. Αν μπορείτε, γιατί δε μπορείτε κύριοι της ΠΟΣ, πάτε

αύριο το πρωί στο ¨συνεργάτη¨ σας υφυπουργό κοινωνικής

ασφάλισης κ. Τάσο Πετρόπουλο και φέρτε υπογεγραμμένη

τη κοινή υπουργική απόφαση. Αν δεν την υπογράψει κα-

θίστε εκεί απέξω ως ΠΟΣ, μέχρι να υπογραφεί. Θα είμαι

και εγώ μαζί σας. Αλλά δυστυχώς για εσάς δε μπορείτε

λόγω της περιβόητης χρηματοδότησης των 100.00 ευρώ

που σας δίνει και την αναγνώριση σας ως «… το μοναδικό

δευτεροβάθμιο όργανο …στις δικαιούχες συνδικαλιστικές

οργανώσεις… των συνταξιούχων των τριών κλάδων των

Ενόπλων δυνάμεων». Και επειδή είπαμε όλα στο φως

και με αποδείξεις τα αποδεικτικά έγγραφα (φωτογρα-

φίες 10 και 11) αντίστοιχα. Αλήθεια γιατί δεν υπάρχει

καμιά ενημέρωση εκ μέρους σας επί του υπόψη θέματος,

ενώ είστε λαλίστατοι σε άλλα

θέματα και τζάμπα μάγκες¨

όπου σας παίρνει; (π.χ. επιβι-

βαζόμαστε σε λεωφορείο μι-

σθωμένο από την ΕΑΑΣ για

συλλαλητήριο στη Θεσσαλο-

νίκη, αναφαίρετο δικαίωμα σας

αυτό, αλλά εκεί σηκώνουμε

το πανό της ΠΟΣ. Οποία υπο-

κρισία!!!) Τα όποια συμπερά-

σματα για όλα τα παραπάνω

ας τα εξαγάγουν οι συνάδελφοι

καθόσον και γνώση έχουν και

κρίση διαθέτουν.

Στ. Γράφετε «Και βεβαίως σε

καμιά περίπτωση η ΠΟΣ δεν

επιθυμεί να αντιδικήσει με τους

συναδέλφους της ΕΛ.ΑΣ.» Δη-

λαδή ¨και με το χωροφύλακα

και με τον αστυφύλακα¨ που

λέει ο θυμόσοφος λαός μας.

Να τα έχουμε καλά με όλους

και ταυτόχρονα κατηγορείτε

αμέσως το Πρόεδρο της ΕΑΑΣ

και εμμέσως, πλην όμως σα-

φώς, όλο το Δ.Σ. του ΜΤΣ, ότι

μεροληπτούν υπέρ των προ-

ερχομένων από την ΕΛ.ΑΣ. Όλοι

όμως εμείς που ̈ μεροληπτούμε
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προσπαθούμε, έστω και με συγκρούσεις, να φέρουμε

πόρους και από παντού. Εσείς ατσαλάκωτοι, με όλους

και με όλα αλλά προ πάντων άρνηση, για την άρνηση.

Ακούστε κύριοι της ΠΟΣ, αν δε σπάσεις αυγά, ομελέτα

δε τρως. Και επειδή εγώ προσωπικά, δεν έχω δεσμεύσεις,

δε χρωστάω υποχρέωση σε κανένα και δε με ενδιαφέρει

αν δυσαρεστηθούν κάποιοι συνάδελφοι ή πολιτικά πρό-

σωπα, θα συνεχίσω να διεκδικώ πόρους για το ΜΤΣ και

από την ΕΛ.ΑΣ και από τους άλλους κλάδους των Ε.Δ. 

Ζ. Επίσης γράφετε ότι «Η προκλητική όμως συγγραφή

του άρθρου και κυρίως η μεροληπτική προσέγγιση υπέρ

των μερισματούχων της ΕΛ.ΑΣ και σε βάρος των μερι-

σματούχων του Στρατού Ξηράς, αλλά και των άλλων

κλάδων των Ε.Δ. δεν μπορεί να αφήσει αδιάφορη την

Ομοσπονδία». 

Στην ουσία έχω απαντήσει στη θέση σας

αυτή, αλλά επανέρχομαι και σας λέω για πολ-

λοστή φορά ότι στο άρθρο μου αποτυπώθηκε

συγκεκριμένο θέμα, αφορούσε συγκεκριμένο

πόρο και αποτύπωσα ουσιαστικότατα τη συγ-

κεκριμένη ομόφωνη απόφαση του ΔΣ/ΜΤΣ.

Τώρα αν όλο τον ΔΣ/ΜΤΣ μεροληπτεί υπέρ της

ΕΛ.ΑΣ και κατά των προερχομένων από το Σ.Ξ.

έχει απαντηθεί λεπτομερώς στα παραπάνω

γραφόμενα μου. Και για να μη λέτε λόγια του

αέρα, γιατί δυστυχώς τέτοια λέτε, αν λοιπόν

εσείς έχετε τη δυνατότητα να αλλάξετε το

ισχύον ΝΟΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ συστάσεως και λει-

τουργίας του ΜΤΣ, ιδού πεδίον δόξης λαμπρό

και εγώ μαζί σας, όπως έγραψα και προηγου-

μένως. Τελεία και παύλα.

Η. Σε ότι αφορά τη μεροληψία σε βάρος των

μερισματούχων των άλλων κλάδων που επι-

καλείστε, δεν γνωρίζω αν σας έχουν ορίσει ως

συνήγορο τους ή αν στα πλαίσια της …διακλα-

δικότητας, κατά τον υφυπουργό κ Τάσο Πε-

τρόπουλο, τους εκπροσωπείτε και αυτούς.

Πάντως δεν θέλουμε να πιστεύουμε ότι η

«συμμαχία» σας με τις ΕΑΑΝ και ΕΑΑΑ και η επί-

κληση της επιστολής σας από την ΕΑΑΝ στα

επιχειρήματα της, σας κάνει να υιοθετείτε και

τη δήθεν αλληλεγγύη τους στο παρελθόν για

την επιχορήγηση που έλαβε το ΜΤΣ. Τελικά

είστε με το ΜΤΣ, επιθυμείτε να εισέλθουν πόροι

σε αυτό, ή σας ενδιαφέρουν πρωτίστως οι με-

ρισματούχοι των άλλων δύο Ταμείων; ΝΑΙ ή

ΟΧΙ. Ξεκάθαρα πράγματα και όχι ευχολόγια και

επικλήσεις πως αν είχε γίνει αυτό π.χ.

Ν.1911/1990 δεν θα ήμασταν έτσι σήμερα και

άλλα. Στο Στρατό μάθαμε να αντιμετωπίζουμε

τη κατάσταση ως έχει και να δημιουργούμε τις

προϋποθέσεις για βελτίωση αυτής και επί πλέον

εμείς ως ΕΑΑΣ προσθέσαμε την αγωνιστικότητα

και τη διεκδικητικότητα. Αυτό είναι το νομικό

πλαίσιο, αν μπορείτε αλλάξτε το, αλλά μέχρι

τότε μη φέρνετε εμπόδια σε κάθε προσπάθεια

εισροής πόρων. Ειλικρινά δε μπορώ να αντιλη-

φθώ, όπως και το σύνολο των συναδέλφων

μερισματούχων του ΜΤΣ την αντίδραση αυτή,

όπως πολλές φορές παραπάνω αντικρούοντας

ανέφερα.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ.7.

Α. Η απάντηση μου περιέχεται στη

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ. 2 της ανακοίνωσης

εδάφιο Α Για τη καλοπιστία.

Β. Σε ότι αφορά «αγνοώντας μάλιστα

τα άλλα δύο Μετοχικά Ταμεία» σας

λέω ότι τόσο η ΕΑΑΣ όσο και το ΜΤΣ,

είναι ΝΠΔΔ, λειτουργούν ΑΥΤΟΝΟΝΑ

και ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΑ από τις άλλες ΕΑΑ

και Μ.Τ. αντίστοιχα, επομένως δε χρει-

άζονται την ΑΔΕΙΑ κανενός στο τι θα

αποφασίσουν και τι θα διεκδικήσουν.

Ο κύβος ερρίφθη, ότι έχουν να πουν

τα άλλα Μ.Τ. και οι αντίστοιχες ΕΑΑ,

ας τα που αρμοδίως εκεί που πρέπει

κατά τη θεσμική συζήτηση του Θέματος

που θα επακολουθήσει. Θεωρούμε

ότι έχουμε το δίκαιο με το μέρος μας

και ευελπιστούμε στην αυτονόητη δικαίωση

μας. Το λόγο τώρα έχει ο αρμόδιος υπουργός

για την έναρξη των διαδικασιών και τη προώθηση

του στη Βουλή των Ελλήνων προς ψήφιση. Τε-

λεία και παύλα.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ. 8 α της επιστολής. 

«Τελικά τι ώθησε τον Πρόεδρο της ΕΑΑΣ στη

συγγραφή του συγκεκριμένου άρθρου…» 

Α. Το συγκεκριμένο θέμα υπό μορφή άρθρου

γράφθηκε σαράντα (40) ημέρες περίπου μετά

την ΟΜΟΦΩΝΗ απόφαση του ΔΣ/ΜΤΣ. Η απόφαση

λήφθηκε στη συνεδρίαση της 21 6- 18, το

άρθρο δημοσιεύθηκε πρώτα ηλεκτρονικά στις

29-7-18 και ακολούθησε αργότερα η δημοσίευση

του στην εφημερίδα της Ένωσης Ε.Η.

Β. Ο λόγος που με οδήγησε στη δημοσιοποίηση ήταν

ότι, 40 ημέρες και μετά την απόφαση, δεν φαινόταν να

υπάρχει κινητικότητα επί του θέματος, ενώ κάποιες αξιό-

πιστες πηγές με πληροφόρησαν για ¨δυσαρέσκεια¨ του

υπουργείου για την υπόψη απόφαση και τις αντιδράσεις

που θα υπήρχαν τη συγκεκριμένη πολιτική περίοδο και

το πολιτικό κόστος, στη όποια απόφαση, θα επακολου-

θούσε.

Γ. Διέβλεπα λοιπόν ότι η απόφαση θα κατέληγε σε κά-

ποιο συρτάρι ωσάν να μην υπήρξε ποτέ. Επειδή έχω

πλήρη συναίσθηση των ευθηνών μου, ως το τι ψηφίζω,

πληρέστατη γνώση της κατάστασης του ταμείου για τα

αμέσως επόμενα χρόνια, επειδή δεν θεωρώ τον εαυτό

μου απλό διαχειριστή να περιμένει να περάσει η θητεία

του και «ας σκάσει»¨ στα χέρια άλλων το ΜΤΣ, αναλογι-

ζόμενος την ευθύνη έναντι των ήδη μερισματούχων

αλλά και των συναδέλφων που θα ακολουθήσουν και

στο τι ταμείο θα παραλάβουν, τι μέρισμα θα τους

αναλογεί και τι ΒΟΕΑ, ΑΠΟΦΑΣΙΣΑ να τη δημοσιοποιήσω,

ώστε να ανοίξει επιτέλους η συζήτηση και εκεί να τεθεί,

όχι μόνο αυτό το θέμα, αλλά και όλα άλλα θέματα

ώστε να δημιουργηθούν οι απαραίτητες προϋποθέσεις

για τη βιωσιμότητα του ΜΤΣ.

Δ. Σημαντικό επίσης ρόλο στο να ψηφίσω αυτό το

μέτρο, αλλά και η δημοσιοποίησή του ήταν και η πλη-

ροφόρηση ότι δύο μέρες πριν τη λήψη της υπόψη από-

φασης, είχε υπογραφεί η απάντηση από το υπουργείο

εσωτερικών ότι δεν υπάρχει κάτι νεότερο στην απόδοση

του 5% από τα πρόστιμα που καταβάλλονται από τις πα-

ραβάσεις του κ.ο.κ. καθόσον δεν υπέγραψε τη κοινή

υπουργική απόφαση ο υφυπουργός κοινωνικής ασφάλισης

Τάσος Πετρόπουλος. Το γιατί έπαιξε σημαντικό ρόλο,

στην αμέσως παρακάτω παράγραφο.

Ε. Ίδια απόφαση για τη κατανομή των πόρων αναλογικά

στα Μ.Τ. είχε ληφθεί και το 2011 και ουδέποτε προχώρησε

λόγω των αντιδράσεων. (Στη φωτογραφία 12 η

υπόψη απόφαση). Είχα λοιπόν στο μυαλό μου, ότι

με το ¨ντόρο¨ που θα δημιουργούσε και όντως δημιούρ-

γησε η δημοσιοποίηση της απόφασης του ΔΣ/ΜΤΣ και με

τη σχετική πίεση, θα υποχρεωνόταν η κυβέρνηση και ο

κ. Πετρόπουλος, σε προεκλογική περίοδο μάλιστα, να

Φωτογραφία 10

Φωτογραφία 11

Φωτογραφία 12
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ΠΟΙΟΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΙ ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΙΣΡΟΗ ΠΟΡΩΝ ΣΤΟ Μ.Τ.Σ.

προσυπογράψει το πόρο το προερχόμενο από την EΛ.ΑΣ.

Κύριος στόχος μου όμως είναι ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ η εισροή των

περιγραφόμενων πόρων και από τις ΔΥΟ ΠΗΓΕΣ. 

Στ. Αυτός ήταν σχεδιασμός, και δε νομίζω πως δεν

είναι προς το συμφέρον του Ταμείου και των μερισμα-

τούχων του. Αν λοιπόν κύριοι της ΠΟΣ με μέμφεστε γιατί

προσπαθώ να φέρω πόρους στο ΜΤΣ, πιστέψτε με , το

θεωρώ ως τη μεγαλύτερη τιμή που θα μπορούσατε να

μου κάνετε. Σας ευχαριστώ δε, προκαταβολικά.

Ζ. Ένας ακόμη επιπρόσθετος λόγος ήταν, ότι τα

αμέσως επόμενα χρόνια οι δικαιούχοι του ΒΟΕΑ, που

ενώ ήταν σταθερά στους 1500 ετησίως εκτινάσσονται

στους 3.500, επί πρόσθετα ωριμάζουν χιλιάδες μέλη

των ειδικών κατηγοριών συνταξιοδοτικά (8.500 περίπου),

γεγονός που θα αυξήσει δραματικά τους μερισματούχους,

πόροι εξοπλιστικών προγραμμάτων δεν υπάρχου, περί

τα 21.000.000 ευρώ ετησίως χάνουμε από το μέχρι

στιγμής καθεστώς από τη PICAR,( όπως έχει διαμορφωθεί

από τις μέχρι τώρα δικαστικές αποφάσεις) και τη διαχρονικά

δραματική υστέρηση των πόρων που εισφέρει η ΕΛ.ΑΣ,

(θα κατηγορηθώ και πάλι γιατί το έγραψα τελευταίο),

καθιστούν το μείγμα εκρηκτικό με αναπόφευκτο κυριο-

λεκτικά το ¨πετσόκομμα¨ του ούτως ή άλλως πενιχρού

μερίσματος. Επομένως, κατά την άποψη μου πολύ σωστά

έπραξα και το άρθρο αυτό ας είναι η αφορμή να

εισέλθουν άμεσα πόροι στο ΜΤΣ και τέλος πάντων να

ανοίξει επιτέλους η συζήτηση ώστε η πολιτεία σε συ-

νεργασία με το υπουργείο, τα στελέχη και όλους τους

εμπλεκόμενους να βρούμε μια δίκαιη, μακρόπνοη και

βιώσιμη λύση. 

Η. Αυτοί λοιπόν ήταν οι λόγοι που δημοσιοποίησα υπό

μορφή άρθρου την ΟΜΟΦΩΝΗ απόφαση του ΔΣ/ΜΤΣ. Αν

εσείς στρουθοκαμηλίζετε, εγώ δε μπορώ να σας ακο-

λουθήσω και να κάνω πως δε βλέπω. Οι συνάδελφοί

μου με εμπιστεύθηκαν και με επέλεξαν για να προσπαθώ

για τη καλυτέρευση της κατάστασης των και να αγωνίζομαι

για αυτό. Στη προεκλογική μου εκστρατεία υποσχέθηκα

πολλά και είπα ποιος ήταν ο στόχος μου καταλήγοντας

ότι ¨δε γνωρίζω πόσα από αυτά που υπόσχομαι θα υλο-

ποιηθούν αλλά για ένα πράγμα να είστε σίγουροι, ότι θα

ΑΓΩΝΙΣΤΩ. Και αυτό κάνω. Τίποτε δε θα με σταματήσει

και ΜΑΖΙ με το παρόν Δ.Σ./ΕΑΑΣ θα παραδώσουμε καλύ-

τερη τουλάχιστον κατάσταση από ότι παραλάβαμε.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ.8β της ανακοίνωσης.

Α. Είναι πάγια θέση της ΕΑΑΣ η αναζήτηση χρημάτων

από κάθε πηγή υπέρ του ΜΤΣ και αυτή εφάρμοσα

στη συγκεκριμένη περίπτωση και προσωπικά από

τη μέρα ανάληψης των καθηκόντων μου, ως Προ-

έδρου της ΕΑΑΣ, πάντα ενεργώ και πράττω σύμφωνα

με τις αποφάσεις του ΔΣ και όχι κατά το δοκούν,

όπως παλαιότερα.

Β. Για «τεχνικούς - αντικειμενικούς» λόγους, καθόσον

το ΔΣ/ΕΑΑΣ έγινε Τετάρτη 20 Ιουνίου και τη Πέμπτη

21 Ιουνίου 2018 έγινε το ΔΣ/ΜΤΣ, δεν ήταν δυνατό

να υπάρχει σχετική απόφαση, καθόσον τα θέματα

ημερήσιας διάταξης του ΜΤΣ, δεν είχαν περιέλθει

στη κατοχή μου. Όμως στο αμέσως επόμενο ΔΣ/ΕΑΑΣ,

και πριν υπογράψω το πρακτικό της συνεδρίασης

του ΔΣ/ΜΤΣ, ενημέρωσα το ΔΣ/ΕΑΑΣ , ως όφειλα

λεπτομερώς για το υπόψη θέμα και για την αναζήτηση

των πόρων, κανείς δεν είχε αντίρρηση, ενώ για τη

κατανομή στους μερισματούχους συμφώνησε η

συντριπτική πλειοψηφία, καθώς μόνο ένα μέλος

του ΔΣ είχε διαφορετική άποψη. Μετά από το γεγονός

αυτό υπέγραψα και το πρακτικό της συνεδρίασης

του ΜΤΣ.

Γ. Όμως στο σπίτι του κρεμασμένου κύριοι της

ΠΟΣ, δε μιλάνε για σχοινί. Αλήθεια η ¨ΠΕΡΙΦΗΜΗ

¨επιτροπή κ. Καμμένου της 3 Φεβ.2015 με θέμα

«Συγκρότηση Επιτροπής Σύνταξης Σχεδίου Νόμου και

ΚΥΑ Μισθολογίου», επονομαζόμενο και ως νέο μισθολόγιο,

που έταζε ο κ. Καμμένος και την ονομάζω ¨περίφημη¨

γιατί εκεί βρίσκει εφαρμογή η περίφημη ατάκα του Νίκου

Βαμβακούλα «να κάνουμε μια τριμελή επιτροπή από

πέντε – έξι άτομα» καθόσον ουδέν ουσιαστικό αποτέλεσμα

έφερε και στην οποία συμμετείχε ο Πρόεδρος της ΠΟΣ,

ως εκπρόσωπος, ΑΚΟΥΣΟΝ – ΑΚΟΥΣΟΝ της ΕΑΑΣ. Παραθέτω

το υπόψη έγγραφο. (φωτογραφία 13). Ερωτώ λοι-

πόν. Mε ποια απόφαση του ΔΣ/ΕΑΑΣ ορίσθηκε;

Δ. Και σαν να μην έφθανε αυτό, όταν έφερα το υπόψη

θέμα στο ΔΣ/ΕΑΑΣ όπου αποφασίσθηκε από το τότε ΔΣ

η αντικατάστασή του, από αντίστοιχο μέλος του ΔΣ/ΕΑΑΣ

και στάλθηκε σχετικό έγγραφο, ο υπουργός Εθνικής

Άμυνας δεν το ενέκρινε. Υπόγειες διαδρομές και παρα-

σκήνιο σε όλο το μεγαλείο. Παραθέτω το σχετικό

έγγραφο (φωτογραφία 14) της μη αποδοχής, από

το Κ. Υπουργό, της αντικατάστασης του κ. Νικολόπουλου.

Οι συνάδελφοι για μια ακόμη φορά, ας βγάλουν τα

όποια συμπεράσματα.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ.8γ της επιστολής.

Α. Η απάντηση μου περιέχεται στη ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί παρ.

7 της επιστολής, εδάφιο Β.

Β. Πλέον τούτου, οι θέσεις των δύο άλλων ΕΑΑ είναι

γνωστές και οχυρωμένες πίσω από το, «Πρώτα εξυγίανση

του ΜΤΣ, και μετά συζητάμε…», δηλαδή ΠΟΤΕ. Επομένως

ποιος ο λόγος συντονισμού; Σε κουβέντα να βρισκόμαστε

δηλαδή; 

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ.8δ της επιστολής.

Αν και δε σας πέφτει λόγος επί αυτού θα σας απαντήσω.

Από ποιο δικονομικό κώδικα προκύπτει ότι δεν είχα δι-

καίωμα να κοινοποιήσω την απόφαση του ΔΣ/ΜΤΣ; Δεν

έχουν δικαίωμα δηλαδή τα μέλη της ΕΑΑΣ ως

μερισματούχοι του Ταμείου να γνωρίζουν τι

αποφασίζει αυτό, για αυτούς; Και ιδιαίτερα μά-

λιστα όταν μέλος του ΔΣ/ΜΤΣ είναι ο Πρόεδρος

της ΕΑΑΣ; Σοβαρευθείτε κύριοι ̈ πολυπράγμονες¨

της ΠΟΣ, γιατί θα έπρεπε να γνωρίζετε ότι η

κοινοποίηση των πρακτικών ¨κλειστών¨ ΔΣ απα-

γορεύεται και ΟΧΙ η δημοσιοποίηση της όποιας

απόφασης, και μάλιστα περιγραφικά. 

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ. 9 της επιστολής.

Ουδέν σχόλιο. Συμμερίζομαι την άποψη σας.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ επί της παρ. 10 της επιστολής.

Κύριοι της ΠΟΣ έχετε απολέσει τη ψυχραιμία

σας. Εντολές του τύπου «αποφασίζουμε και

διατάσσουμε» αλλού. Οι εποχές που ενδεχο-

μένως «χειραγωγούσατε» μέλη του ΔΣ ή Προ-

έδρους της ΕΑΑΣ, και εκπροσωπούσατε αυτή

ερήμην αυτής, έχουν περάσει ανεπιστρεπτί.

Το παρόν ΔΣ/ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρος του δεν

ανεχθούν ΠΟΤΕ μα ΠΟΤΕ τέτοια περιστατικά.

Τελειώνοντας θα ήθελα να ενημερώσω όλα

τα μέλη της ΕΑΑΣ, ότι η «λυσσαλέα» επίθεση

που δέχθηκα με την υπόψη ανακοίνωση της

ΠΟΣ, έχει αιτίες και η αφορμή ήταν η δημοσιο-

ποίηση της απόφασης του ΔΣ/ΜΤΣ.

Μια αιτία είναι ότι δεν με επιθυμούσε η ΠΟΣ

και ο Πρόεδρος της ως Πρόεδρο της ΕΑΑΣ.

Μάλιστα σε σχετική προεκλογική πρόσκληση

μου να παραστεί στη κεντρική ομιλία μου στη

ΛΑΕΔ, μου απάντησε με σχετικό mail, το οποίο

κοινοποίησε ταυτόχρονα σε όλα τα Προεδρεία

των Συνδέσμων τάξεων, Όπλων, Σωμάτων και

Σωματείων που δραστηριοποιούνται στο χώρο

μας. Παραθέτω το σχετικό αποδεικτικό στοιχείο.

(Φωτογραφία 15). Και δε με επιθυμούσατε

Φωτογραφία 13 Φωτογραφία 14

Φωτογραφία 15
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ΠΟΙΟΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΙ ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΙΣΡΟΗ ΠΟΡΩΝ ΣΤΟ Μ.Τ.Σ.

γιατί με εμένα Πρόεδρο στην ΕΑΑΣ, κουμάντο¨

θα έκανε το ΔΣ/ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρος της, όπως

άλλωστε ορίζει ο νόμος. 

Μια άλλη αιτία είναι η διαφορά φιλοσοφίας

μας ως προς ρόλο της ΕΑΑΣ και τη προσφορά

των μελών της προς αυτή. Εγώ πιστεύω πως η

ΕΑΑΣ είναι ο μεγαλύτερος επιστημονικός σύλ-

λογος της χώρας, καθόσον μέλη της είναι συ-

νάδελφοι όλων των επιστημών και όλων των

ειδικοτήτων και ότι πρέπει να συνεχίσει ενωμένη

και δυνατή, απαλλαγμένη από τις όποιες πα-

θογένειες του παρελθόντος. Σε ότι αφορά τη

προσφορά των μελών της, πιστεύω ότι η ΕΑΑΣ

είναι εδώ από το 1938 και το έμβλημα της λέει

«ΙΣΧΥΣ ΕΝ ΤΗ ΕΝΩΣΕΙ». Όσοι λοιπόν θεωρούσαν

ή εξακολουθούν να θεωρούν ότι η ΕΑΑΣ δεν

ανταποκρίνεται στο θεσμικό της ρόλο, έρχονται

σε αυτή συμμετέχοντας στις εκλογικές διαδι-

κασίες και εκλεγόμενοι τη κάνουν καλύτερη.

Και μη μου πει κανείς ότι δε συμμετέχει γιατί,

αν δεν είναι Αντγος – Υπτγος, άρα δε μπορεί να

εκλεγεί Πρόεδρος – Αντιπρόεδρος καθόσον η

διάθεση για προσφορά δεν εξαρτάται από τη

θέση στο ΔΣ. Ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ είναι Πρό-

εδρος του ΔΣ της, πρώτος μεταξύ ίσων και

έχει και αυτός ΜΙΑ ΨΗΦΟ, όπως όλα τα μέλη

του ΔΣ. Φυσικά και είναι αναφαίρετο δημοκρατικό

δικαίωμα, ενός εκάστου εξ υμών, να ιδρύει ή

να συμμετέχει σε σωματεία ή οργανώσεις που

δραστηριοποιούνται στο χώρο μας. Πολλοί μά-

λιστα το κάνουν και άριστα. Γιατί λοιπόν το

άριστο και δυναμικό ανθρώπινο αυτό προσωπικό

να μη δραστηριοποιείται στην ΕΑΑΣ; Γιατί να

αφαιρεί αντί να προσθέτει; Δεν έχει πέσει στην

αντίληψη σας ότι συνάδελφοί μας απέχουν

από τις τάξεις τους ή τους συνδέσμους των

Όπλων - Σωμάτων που ανήκουν γιατί αυτές

προσχώρησαν σε κάποιο φορέα και άλλοι

απέχουν γιατί δε συμμετέχουν; Έχουμε

τη πολυτέλεια της διάσπασης και του αλ-

ληλοσπαραγμού;

Άλλη αιτία είναι, η κατά κοινή και αντικει-

μενική ομολογία συναδέλφων, επιτυχημένη

θητεία του παρόντος ΔΣ με τη μεγάλη προ-

σπάθεια που καταβάλλει για την επίλυση

των διαχρονικών προβλημάτων που αντι-

μετωπίζει ο χώρος μας. Η μεθοδικότητα,

μαχητικότητα, αποφασιστικότητα και αγω-

νιστικότητα που επιδεικνύει, χωρίς δεσμεύ-

σεις και συμβιβασμούς έχει ως αποτέλεσμα

κάποιοι που είχαν κάποιο ρόλο στο παρελ-

θόν, να τον απολέσουν. Και αυτό στενο-

χωρεί, δεν το αντέχουν και ουσιαστικά δεν

μας το συγχωρούν.

Υπάρχουν πολλές μα πάρα πολλές αιτίες

που θα μπορούσα να περιγράψω. Τελευταία

όμως χρονολογικά είναι η χρηματοδότηση

της ΠΟΣ με 100.000 ευρώ, από το συνερ-

γάτη της, υφυπουργό κοινωνικής ασφάλισης

κ. Τάσο Πετρόπουλο. (Φωτογραφία

10) το σχετικό έγγραφο. Η ΕΑΑΣ και οι

άλλες ΕΑΑ Θεωρούν ότι κακώς κατά πρώτον

γίνεται η κράτηση των 0,20 ευρώ μηνιαίως

από τις συντάξιμες αποδοχές των Στρα-

τιωτικών και κατά δεύτερον αφού γίνονται,

θα πρέπει να αποδίδονται σε αυτές και ΟΧΙ

στη ΠΟΣ, γιατί αυτές εκπροσωπούν, σύμ-

φωνα με το ισχύον νομικό πλαίσιο, το όλον.

Παραθέτω το εξώδικό που έστειλε η ΕΕΑΣ

στον κ. Πετρόπουλο. (Φωτογραφία

16). Μετά παρέλευση αρκετού χρόνου

και ενώ δεν είχαμε λάβει απάντηση επί

του εξωδίκου, προ του κινδύνου να χαθούν

οι από το νόμο προθεσμίες οι ΕΑΑ προσέ-

φυγαν στο Σ.τ.Ε. για ακύρωση της υπουρ-

γικής απόφασης χρηματοδότησης της ΠΟΣ.

Παραθέτω το σχετικό έγγραφο.(Φωτο-

γραφία 17). Μέχρι σήμερα δεν έχει

υλοποιηθεί η υπόψη χρηματοδότηση και

ασφαλώς επειδή δε μπορείτε να τα βάλετε

με όλες τις ΕΑΑ, γιατί ΕΞΩΔΙΚΑ ΚΑΙ ΠΡΟΣΦΥΓΗ

έκαναν ΟΛΕΣ οι ΕΑΑ, τα βάζετε με το Πρό-

εδρο της ΕΑΑΣ, για όλους τους λόγους που ανάφερα

παραπάνω.

Αλλά γιατί όλη αυτή η προνομιακή συμπεριφορά, κατά

την άποψη μου, προς τη ΠΟΣ, υπουργών της κυβέρνησης,

που με στοιχεία σας περιέγραψα παραπάνω, όπως η μη

αντικατάσταση του Προέδρου της από το κ. Καμμένο,

όπως ζήτησε η ΕΑΑΣ με έγγραφο της κατόπιν σχετικής

απόφαση του ΔΣ της και τη χρηματοδότηση του κ. Πε-

τρόπουλου; 

Η εξήγηση, πάντα κατά την άποψη μου, είναι απλή. Η

ΕΑΑΣ ήταν διαχρονικά, και θα είναι πάντα αντίθετη σε

κάθε πολιτική ενέργεια σε βάρος των συμφερόντων

του κλάδου μας, της Πατρίδας μας και του κοινωνικού

συνόλου γενικότερα, γιατί κομμάτι αυτού είμαστε και

εμείς. Την αντίθεση της δε αυτή τη δείχνει έμπρακτα,

δυναμικά και αυτό ενοχλεί. Δηλαδή ότι δε μπορεί η πο-

λιτική εξουσία να το ελέγξει, προσπαθεί ή να το αποδυ-

ναμώσει ή να το αντικαταστήσει. Πρόθυμοι πάντα θα

υπάρχουν. 

Επειδή λοιπόν η ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρος της, δεν ήταν

ποτέ του ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟΥ, του ΓΛΥΨΙΜΑΤΟΣ και των υπόγειων

διαδρομών και συναντήσεων και αν κάποιοι μέσω αυτών

των πρακτικών θεωρούν ότι επιτυγχάνουν, τους ενημε-

ρώνω ότι ΕΧΟΥΜΕ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ ΗΘΙΚΗ ΚΑΙ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ

ΑΝΤΙΠΕΤΩΠΙΣΗ ΤΩΝ ΠΡΑΓΜΑΤΩΝ. 

Στις παρακάτω φωτογραφίες 18 και 19, απο-

τυπώνεται η ωμή αλλά και σκληρή ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ.

Η ΕΑΑΣ και ο Πρόεδρος της βραβεύουν το Πρόεδρο

του Σ.τ.Ε. κ. Νίκο Σακελλαρίου και η ΠΟΣ και ο Πρόεδρος

της τον ¨εμπνευστή της δραματικής μείωσης των συν-

τάξεων μας, και όχι μόνο, συνεργάτη του Κ. Κατρούγκαλου,

κ. Τάσο Πετρόπουλο, υφυπουργό κοινωνικής ασφάλισης

τότε και τώρα.

Και επειδή όλοι κρινόμαστε, τα όποια συμπεράσματα

αγαπητοί συνάδελφοι, δικά σας.

Φωτογραφία 16

Φωτογραφία 17

Φωτογραφία 18

Φωτογραφία 19
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Στο φύλλο της εφημερίδας “ΕΘΝΙΚΗ ΗΧΩ” του μήνα

Ιουλίου 2018 δημοσιεύεται ως κύριο το άρθρο του

Προέδρου της Ε.Α.Α.Σ. αντιστρατήγου ε.α. Ροζή Βασιλείου

με τίτλο “Οι πληβείοι και Πατρίκιοι Μερισματούχοι των

Μετοχικών Ταμείων”.

Ο Πρόεδρος της Ένωσης με λεπτομερή αριθμητικά

στοιχεία περιγράφει και παραθέτει την υφιστάμενη πραγ-

ματικά κατάσταση σχετικά με το απολαμβανόμενο μέρισμα

από τους μερισματούχους των μετοχικών ταμείων Ενό-

πλων Δυνάμεων {ΕΔ}. 

Δεδομένου ότι, όλοι οι αξιωματικοί των ΕΔ υπάγονται

στο ίδιο Ειδικό Μισθολόγιο των Στρατιωτικών και έχουν

προς τα μετοχικά ταμεία τους τις αυτές εισφορές, θα

πρέπει και μερισματούχοι αυτών να απολαμβάνουν το

ίδιο μέρισμα. Αυτό όμως δεν ισχύει και οφείλεται απο-

κλειστικά και μόνον στα διαφορετικά έσοδα που έχει το

κάθε ταμείο από τους λεγόμενους “κοινωνικούς και αν-

ταποδοτικούς πόρους” με φτωχό συγγενή το Μετοχικό

Ταμείο Στρατού {Μ.Τ.Σ.}.

Είναι γνωστόν, ότι κατά το παρελθόν έγιναν πολλές

προσπάθειες, δραστηριότητες, ενέργειες και νομοθετικές

πρωτοβουλίες για την εξυγίανση του Μ.Τ.Σ., οι οποίες

τελικά κατέληξαν στην αύξηση των εισφορών και στη

μείωση του μερίσματος.

Βέβαια, αναλογιστικές μελέτες έγιναν, συσκέψεις

έλαβαν χώραν, πρακτικά συνετάγησαν, αποφάσεις εκ-

δόθηκαν, νομοθετικές πρωτοβουλίες ελήφθησαν, οικο-

νομικοί έλεγχοι πραγματοποιήθηκαν και παρά όλα τα

παραπάνω, το Ταμείο μετά από εκατόν εξήντα πέντε

χρόνια από την ίδρυσή του {νόμος ΣΚ’/ 1853-ΦΕΚ 5}

αδυνατεί να ανταποκριθεί απόλυτα στον κύριο σκοπό

της λειτουργίας του, ήτοι “την οικονομική ενίσχυση των

μετόχων και μερισματούχων αυτού…” {άρθρον 1

Δ.Ν.559/1937, ΦΕΚ 107 Α’}. Μια ενίσχυση, η οποία είναι

απόλυτα αναγκαία μετά την εξοντωτική υποβάθμιση αν-

τίστοιχα των αποδοχών και των συντάξεων.

Αλήθεια, πώς δικαιολογείται το Μ.Τ.Σ., κατά το παρελθόν

να είναι ένα από τα πιο εύρωστα “επικουρικά” ταμεία με

τράπεζα δική του και με αξιόλογη ακίνητη περιουσία,

σήμερα να μη δύναται να ανταποκριθεί ούτε στις βασικές

του και κύριες υποχρεώσεις; Γιατί οι μερισματούχοι του,

οι οποίοι, κατά το παρελθόν ως μέτοχοι, έκαναν το

καθήκον τους και ανταποκρίθηκαν στις υποχρεώσεις

τους, σήμερα να αδυνατούν να απολαμβάνουν τους

καρπούς και τα οφέλη των κοπών τους; 

Σήμερα, στην εποχή του εκσυγχρονισμού, της ηλε-

κτρονικής τεχνολογίας, των προγραμμάτων σταθερότητας

και των ενεργειών περιορισμού του Κράτους με την

συγχώνευση ή την κατάργηση φορέων και οργανισμών

του δημοσίου

Π ρ ο τ ε ί ν ε τ α ι 

η ίδρυση ενός κοινού Μετοχικού Ταμείου για το προ-

σωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων {ΕΔ} και Σωμάτων

Ασφαλείας {ΣΑ}, ήτοι γι’ αυτό που ανήκει στο ίδιο μι-

σθολογικό καθεστώς και υπάγεται στο ειδικό μισθολόγιο

των στρατιωτικών.

Σε περίπτωση ανυπέρβλητων νομικών εμποδίων, η

δημιουργία δύο ανεξάρτητων Ταμείων, ένα των ΕΔ και

ένα των ΣΑ. Ποία λύση προκρίνεται ως συμφερότερη

δύναται να αποφασισθεί μετά από σχετική αναλογιστική

μελέτη.

Διευκρινίζεται, ότι η διάθεση κοινωνικών πόρων στα

μετοχικά ταμεία των ΕΔ κατατάσσει αυτά στους φορείς

επικουρικής κοινωνικής ασφάλισης {Ν.Σ.Κ. 384/2012}.

Με την ίδρυση, οργάνωση και λειτουργία κοινού

ταμείου επιτυγχάνονται η αποφυγή της διασποράς και

της άνισης κατανομής των κοινωνικών και ανταποδοτικών

πόρων, η χορήγηση ισόποσου μερίσματος στους έχοντες

τις αυτές προϋποθέσεις, ήτοι βαθμού, εισφορών και

ετών συμμετοχής, και τέλος η άμεση και πραγματική

προσπάθεια των ΕΔ στις ενέργειες της Πολιτείας για τον

περιορισμό των κρατικών οργανισμών. 

Η ιδιαίτερη μέριμνα του κάθε Κλάδου για το προσωπικό

του μπορεί και είναι δυνατόν να εκδηλώνεται με τις

προσπάθειες, ενέργειες και δραστηριότητες αναζήτησης

και διάθεσης οικονομικών πόρων για την ενίσχυση των

λογαριασμών των Ειδικών Κλάδων Οικονομικής Ενίσχυσης. 

Τα Μετοχικά Ταμεία είναι απαραίτητο να ακροώνται

τον παλμό των μετόχων και των μερισματούχων τους

και το υγιές περί δικαίου συναίσθημα, που τους κατέχει,

τώρα που “πένονται” χωρίς δική τους ευθύνη, και να

αποτελούν τους φρουρούς και τους εγγυητές των οικο-

νομικών τους δικαιωμάτων.

Οι αξιωματικοί, οι οποίοι γνωρίζουν τι σημαίνει καθήκον

από τα δέκα οκτώ τους χρόνια, επέλεξαν τον δρόμο

τους λειτουργήματός τους να προσφέρουν και δεν είναι

δυνατόν να κατατάσσονται στις μικρές και παραμελημένες

ομάδες του κρατικού μηχανισμού. Παλεύουν με περίσ-

σευμα ψυχής, μέχρι σωματικής εξάντλησης, προκειμένου

να αναπληρώσουν σχεδόν το σύνολον των εκτάκτων

αναγκών του Κράτους, από το προσφυγικό μέχρι τις

πυρκαγιές και πλημμύρες, και πάντοτε παραμένουν σε

ετοιμότητα στην κύρια και εθνική αποστολή τους, ήτοι

την άμυνα και την αποτροπή. 

Σήμερα, η κοινωνική τάξη των αποστράτων αξιωματικών

είναι πολύ μικρή για να είναι διχασμένη.

Η ενότητα και η αλληλεγγύη είναι ισχυρότερες από τη

σοφία και αποτρέπουν κάθε αιτία για διχόνοια και κατα-

παύουν την οργή της ολέθριας έριδας. 

Ευχαριστώ.

Ο μεγάλος ασθενής - Το Μετοχικό Ταμείο Στρατού

Γράφει ο

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΖΑΡΚΑΔΑΣ

Υποστράτηγος ε.α.

Αναγνώσαμε με προβληματισμό το πρωτοσέλιδο

άρθρο του κ. Προέδρου της Ενώσεως Αποστράτων

Αξιωματικών Στρατού (ΕΑΑΣ) στην εφημερίδα μας, την

«ΕΘΝΙΚΗ ΗΧΩ» μηνός Ιουλίου 2018, με θέμα: «ΟΙ ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ

ΚΑΙ ΠΛΗΒΕΙΟΙ - ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ»,

αλλά και την απαντητική ανακοίνωσή του της 6ης Αυγ.

2018 στις παρεμβάσεις των Διοικητικών Συμβουλίων (ΔΣ)

των Ενώσεων Αποστράτων Αξιωματικών Ναυτικού (ΕΑΑΝ)

και Αεροπορίας (ΕΑΑΑ). 

Θεωρούμε ότι με τον τρόπο που διατυπώνονται τα

κείμενα, βάζοντας δηλαδή τα στοιχεία του προβλήματος

στην «Προκρούστεια Κλίνη», αδικείται η πραγματικότητα

των διαχρονικών λεπτομερειών του θέματος των Μετο-

χικών Ταμείων και ιδιαίτερα του Μετοχικού Ταμείου

Στρατού (ΜΤΣ), το οποίο κάποτε είχε και δική του Τράπεζα,

με ότι αυτό σήμαινε και σημαίνει για αποφάσεις και

πράξεις που τελικά είχαν αρνητικά αποτελέσματα για τη

βιωσιμότητά του (του ΜΤΣ ). 

Κατά τον «μύθο λοιπόν του Προκρούστη» - τεντώνοντας

ο μυθικός γίγας τα πόδια των κοντών και κόβοντας τα

πόδια των ψηλών για να χωρέσουν στο κρεββάτι των

διαστάσεων της επιλογής του - αναφέροντας δηλαδή

στα άρθρα απλά τις διάφορες παραμέτρους του προ-

βλήματος χωρίς τις ιδιαι-

τερότητες των αιτιών, τις

επεξηγήσεις αλλά και τη

διαβάθμιση της βαρύτητάς

τους, μπορεί εύκολα να

αποδοθεί μία τέτοια επι-

λογή ως κλασσικό παρά-

δειγμα της μεταφορικής

έννοιας του μύθου που

παραπέμπει όταν κάποιος

«τοποθετεί σε λάθος πλαί-

σιο ένα πράγμα, μία ιδέα

ή και ανθρώπους». 

Πιστεύουμε πως με τα

αφηγήματα αυτά αποπρο-

σανατολίζονται όλοι οι συ-

νάδελφοι ανεξαρτήτως

Κλάδου ή Σώματος, αλλά

ζημιώνεται συγχρόνως και

η προσπάθεια προσέγγισης

μιας δίκαιης ή έστω δικαιότερης λύσης του προβλήματος. 

Υστερόγραφα: 

1. Για να συμφωνήσουμε σε κάτι ως προς τον τίτλο

του αρχικού άρθρου, θα περιμέναμε να αναγνωριζόταν

κάπου στα κείμενα, πως ο χαρακτηρισμός ως «Πληβείων»

ταιριάζει κατ’ αποκλειστικότητα ή περισσότερο, μόνο

για τους μετοχο-μερισματούχους του Στρατού Ξηράς! 

2. Κρίναμε λοιπόν απαραίτητο να δημοσιοποιήσουμε

και τη δική μας θέση και άποψη για το θέμα που

προέκυψε, με την εκτίμηση ότι προσφέρουμε με τον

τρόπο μας την προτροπή για σύνεση και επίδειξη πνεύ-

ματος αμερόληπτης δικαιοσύνης απ’ όλους. 

3. Οι Πολιτικές και Στρατιωτικές μας Αρχές που έχουν

ΟΛΑ τα στοιχεία, μελέτες και νομικό πλαίσιο, με σύνεση

κι’ αυτές αλλά και αποφασιστικότητα - μακριά από κάθε

σκοπιμότητα - πρέπει και μπορούν να λύσουν οριστικά

το «Γόρδιο Δεσμό» των Μετοχικών Ταμείων. 

Με ιδιαίτερη τιμή, 

Κοράκης Γεώρ. και Καρακώστας Αθαν.

ΠΕΔΙΟΝ ΔΟΞΗΣ ΛΑΜΠΡΟΝ 

«Η ΛΥΣΗ ΤΟΥ ΓΟΡΔΙΟΥ ΔΕΣΜΟΥ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ» 

Γράφουν οι

•ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΡΑΚΗΣ

Αντιστράτηγος ε.α.

•ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΚΑΡΑΚΩΣΤΑΣ

Αντιστράτηγος ε.α.

Στηρίξτε τον EKOEMΣ ψωνίζοντας από τα EKEMΣ.  

Το 93% των κερδών κατατίθεται υπέρ EKOEMΣ.
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1. Η εφημερίδα της ΕΑΑΣ «Εθνική Ηχώ» στο τεύχος του

Ιουλίου 2018, στην ηλεκτρονική της έκδοση, φιλοξενεί

εκτενές πρωτοσέλιδο άρθρο του Προέδρου της με τίτλο:

ΟΙ «ΠΑΤΡΙΚΙΟΙ ΚΑΙ ΠΛΗΒΕΙΟΙ» ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ

ΤΑΜΕΙΩΝ. Το κύριο θέμα του άρθρου, όπως αναφέρεται σε

αυτό, αφορά «…Σχέδιο Νόμου για τη Κατανομή των Αντα-

ποδοτικών Πόρων από το ΥΠΕΘΑ στα Μ.Τ. των Κλάδων

Ανάλογα με τον Αριθμό των Ασφαλισμένων τους» και περι-

λαμβάνει στοιχεία συνεδρίασης του ΜΤΣ, αλλά και προσω-

πικές απόψεις του Προέδρου της ΕΑΑΣ, με συγκεκριμένη

όμως κατεύθυνση. Το περιεχόμενο του άρθρου αυτού

έχει ήδη προκαλέσει ποικίλες αντιδράσεις, από μερισμα-

τούχους και των τριών Ταμείων, αλλά κυρίως από όσους

γνωρίζουν τη λειτουργία των ταμείων αυτών. 

2. Η Ομοσπονδία, εξαντλώντας κάθε όριο καλοπιστίας,

θεωρεί ότι το άρθρο περιέχει σοβαρές ανακρίβειες, αποσιωπά

σημαντικά στοιχεία των Μετοχικών Ταμείων (ΜΤ), με απο-

τέλεσμα να αδυνατεί ο αναγνώστης να διαμορφώσει σαφή

και πλήρη εικόνα για το θέμα των πόρων των ΜΤ, στρέφεται

κατά των συναδέλφων των προερχομένων από τους Κλά-

δους του ΠΝ και της ΠΑ, ενώ παραπλανά τους μετόχους

και μερισματούχους του Στρατού Ξηράς.  Πιο συγκεκριμέ-

να:

α. Αναφέρεται στο άρθρο «Αν λοιπόν δεχθούμε την

άποψη ότι ο θεσμοθετημένος ανταποδοτικός πόρος ανήκει

στον Ελληνικό λαό, από όπου και αν προέρχεται….» Είναι

πραγματικά απίστευτο!  Ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ υιοθετεί τη

γνωστή «ρητορική» που χρησιμοποιούν οι εκπρόσωποι των

Αστυνομικών, οι οποίοι διεκδικούν εδώ και πολλά χρόνια

να κατανεμηθούν σε αυτούς οι πόροι και των τριών Κλάδων

των ΕΔ! Επιπλέον, ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ όφειλε να γνωρίζει,

ως μέλος του ΔΣ του ΜΤΣ, ότι τον συγκεκριμένο πόρο ΔΕΝ

τον πληρώνει ο Ελληνικός Λαός, αλλά σύμφωνα με τη νο-

μοθεσία, τον επιβαρύνεται η επιχείρηση που παρέχει την

αντίστοιχη υπηρεσία στις ΕΔ.  Επί του θέματος αυτού, η

άποψη της ΠΟΣ είναι ότι ο πόρος που προέρχεται από το

Στρατό Ξηράς ανήκει στους μετοχομερισματούχους του

ΜΤΣ που προέρχονται από το Στρατό και σε αυτούς μόνο

θα πρέπει να επιμερίζεται.

β. Αναφέρει το άρθρο: «α. Το ΜΤΣ έχει 65.327 μερισμα-

τούχους και ο κοινωνικός πόρος για τα έτη 2011 έως και

2016 ανήλθε συνολικά σε 27.881.117,25 ευρώ που αντι-

στοιχούν κατά προσέγγιση σε 426,79 ευρώ ανά μερισμα-

τούχο.» Είναι όμως δυνατόν ο πόρος έξη (6) ολόκληρων

ετών να είναι μόνο 27.881.117,25 ευρώ; Η πραγματικότητα

είναι, σύμφωνα με έγκυρα στοιχεία που διαθέτει η ΠΟΣ, ότι

στο υπόψη διάστημα (2011-2016) ο συνολικός πόρος

ανήλθε σε 124.819.677 ευρώ.  Συνεπώς, το ποσό που αν-

τιστοιχεί για το υπόψη διάστημα είναι 1.910,69 ευρώ ανά

μερισματούχο του ΜΤΣ (και όχι 426,79), κατά μέσον όρο

βεβαίως (είναι το μέρος του μερίσματος που προέρχεται

από τους «ανταποδοτικούς πόρους»). Η συγκεκριμένη ανα-

κρίβεια, η οποία σαφώς παραπλανά τους αναγνώστες,

φρονούμε ότι είναι ικανή από μόνη της να θέσει σε αμφι-

σβήτηση την ενημέρωση, αλλά και τις προθέσεις ενδεχο-

μένως του Προέδρου της ΕΑΑΣ. Επίσης αβιάστως προκύπτει

ότι αν η κατανομή των πόρων γινόταν αναλόγως της προ-

έλευσης των, τότε το ποσό των 124.819.677 ευρώ για το

υπόψη διάστημα (2011-2016), θα αντιστοιχούσε για τους

προερχόμενους από το Σ.Ξ. σε 3.833 ευρώ ανά δικαιούχο,

ενώ για τους προερχομένους από την ΕΛ.ΑΣ σε 775 ευρώ.

γ. Αναφέρει στο άρθρο: «Το παραπάνω γεγονός, (σσ:

μείωση πόρου μετά το 2011-επικείμενα εξοπλιστικά προ-

γράμματα ΠΝ και ΠΑ άρα αύξηση των πόρων των ΜΤ τους)

πάντα κατά την άποψη μου, ούτε ηθικό ούτε και δίκαιο

είναι καθόσον και οι τρεις κλάδοι των Ενόπλων Δυνάμεων

την αυτή αποστολή εκτελούν και κανείς χωρίς τον άλλον

δεν μπορεί να εκτελέσει αυτή μεμονωμένα.» Συμφωνούμε

για την αποστολή των τριών Κλάδων.  Η ΕΛ.ΑΣ όμως τι

σχέση έχει με την αποστολή των Ε.Δ. και ο Πρόεδρος της

ΕΑΑΣ την εντάσσει συγκεκαλυμμένα στους δικαιούχους

του υπόψη «πόρου»;

3. Εάν ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ επιθυμούσε πραγματικά, να

ενημερώσει τους συναδέλφους, θα έπρεπε να αναφέρει

και να μην αποσιωπήσει τα παρακάτω σημαντικά στοιχεία,

που έχουν άμεση σχέση με το θέμα:

α. Το έτος 1990, ψηφίστηκε ο Ν. 1911/1990, που προ-

έβλεπε το διαχωρισμό του ΜΤΣ σε δύο Ταμεία, με το ένα

να υπάγεται στο ΥΠΕΘΑ και το άλλο στο υπουργείο Δημόσιας

Τάξης.  Το σχετικό Προεδρικό Διάταγμα δεν εκδόθηκε

ποτέ, λόγω της έντονης αντίδρασης του υπουργείου Δη-

μόσιας Τάξης.

β. Οι δαπάνες που πραγματοποιούνται από την ΕΛ.ΑΣ

υπόκεινται σε κρατήσεις υπέρ των δικών της ασφαλιστικών

Ταμείων σε ποσοστό 6,4%. Από το ποσοστό αυτό, μόνο το

2,72% διατίθεται στο ΜΤΣ. Από το υπόλοιπο, ποσοστό

2,72% διατίθεται στο Ταμείο Επικουρικής Ασφάλισης &

Πρόνοιας Απασχολουμένων στα Σώματα Ασφαλείας (ΤΕΑ-

ΠΑΣΑ) της ΕΛΑΣ και του ΠΣ, για την ενίσχυση του δικού

τους επικουρικού ταμείου και ποσοστό 0.96% στο Μετοχικό

Ταμείο Πολιτικών Υπαλλήλων (ΜΤΠΥ). Σε αντίθεση, ο

Στρατός Ξηράς και οι άλλοι Κλάδοι των ΕΔ συνεισφέρουν

το 4% των δαπανών τους στα Μετοχικά Ταμεία τους, ήτοι

ολόκληρο το ποσοστό των κρατήσεων.  Πέραν αυτού η

ΕΛ.ΑΣ έχει θεσμοθετήσει πόρους, αλλά και εργοδοτική ει-

σφορά (Ν.3655/2008), μόνο για το ΤΕΑΠΑΣΑ.  Το αποτέλεσμα

ήταν το 2012 που το ΜΤΣ είχε έλλειμμα 430 εκατ. ευρώ,

το ΤΕΑΠΑΣΑ είχε αποθεματικό 570 εκατ.!!

γ. Οι ανταποδοτικοί πόροι της ΕΛ.ΑΣ αποτελούσαν

συνήθως το 15% περίπου των αντιστοίχων του ΣΞ και τα

τελευταία μόνο χρόνια το 25-30%, όταν οι μερισματούχοι

της ΕΛ.ΑΣ είναι σχεδόν διπλάσιοι των αντιστοίχων του ΣΞ,

αλλά λαμβάνουν το ίδιο μέρισμα!  Καμία αναλογικότητα.

Αυτός είναι ο κυριότερος και διαχρονικός λόγος της κακής

κατάστασης του ΜΤΣ! Στο άρθρο όμως του Προέδρου της

ΕΑΑΣ, η παραπάνω πραγματικότητα, απεικονίζεται τελείως

ακίνδυνα και ασαφώς ως «…χαμηλή συμμετοχή της ΕΛ.ΑΣ.

στους πόρους…». Επιλέγει μάλιστα να την αναφέρει ως

τελευταίο παράγοντα μείωσης του μερίσματος, προφανώς

για λόγους σκοπιμότητας.  Προς πιστοποίηση των παραπάνω,

στον πίνακα που ακολουθεί φαίνεται δειγματοληπτικά η

συμμετοχή καθενός φορέως:

ΕΤΟΣ 2006 2011 2015

Πόρος από ΣΞ 53.554.896 17.734.122 10.088.308

Πόρος από ΕΛΑΣ 4.114.118 3.372.557 3.408.921

δ. Το 2010 επικαιροποιήθηκε η μελέτη βιωσιμότητας

του ΜΤΣ, που είχε εκπονηθεί το 2006 από την Deloitte

Business Solutions AE, η οποία προσδιόρισε ότι η δραματικά

μειωμένη συμμετοχή της Αστυνομίας, είχε «..δημιουργήσει

στο ΜΤΣ μέχρι το 2010 ζημία που ξεπερνούσε τα 700 εκατ.

ευρώ..» (το χαρακτηρίζει ως αφανές έλλειμμα).  Οι κύριες

προτάσεις της Deloitte, αναφορικά με την λειτουργία του

ΜΤΣ, ήταν: 

1) Δημιουργία Ενιαίου φορέα για όλους τους κλάδους

(Ένα Μετοχικό Ταμείο Ενόπλων Δυνάμεων).

2) Αποχώρηση των αστυνομικών από το ΜΤΣ.

3) Εναλλακτικά, αν αυτό δεν είναι επιθυμητό, παραμονή

των αστυνομικών στο ΜΤ των Ενόπλων Δυνάμεων, αλλά

παράλληλα σχεδιασμός προγράμματος χρηματοδότησης,

από το υπουργείο στο οποίο υπάγονται οι αστυνομικοί, το

οποίο θα πρέπει να καλύπτει: 

α) Τη συνέχιση της συμμετοχής τους και 

β) Την έκτακτη αναδρομική χρηματοδότηση του ΜΤ, για

απώλειες εσόδων που οφείλονται στη μη συμμετοχή του

παραπάνω υπουργείου, στη χρηματοδότηση των παροχών

των υπαλλήλων του.»

4. Χρησιμοποιώντας ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ υποθετικό

λόγο και αόριστη θέση, καταλήγει στην επικίνδυνη, κατά

την εκτίμηση της ΠΟΣ, πρόταση κατανομής του ανταποδο-

τικού πόρου, γράφοντας χαρακτηριστικά «…ο ανταποδοτικός

πόρος των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να καλύπτει σε ίσο

ποσοστό το καταβαλλόμενο μέρισμα από τα ΜΤΣ – ΜΤΝ –

ΜΤΑ και να αποδίδεται σε αυτά αναλογικά με την αριθμητική

δύναμη των μερισματούχων τους…». Για να γίνει πλήρως

κατανοητή η πρόταση του Προέδρου της ΕΑΑΣ σε αριθμούς,

θα χρησιμοποιήσουμε στοιχεία ενός έτους, πχ του 2015.

Οι «ανταποδοτικοί πόροι» των τριών Κλάδων των ΕΔ το

έτος αυτό, από τους χαμηλότερους των τελευταίων ετών,

ανήλθαν σε περίπου 33,1 εκατ. ευρώ, με συνολική δύναμη

μερισματούχων ΜΟΝΟ των τριών Κλάδων των Ε.Δ. 53.300

(άρα αντιστοιχία ανά μερισματούχο 621 ευρώ).  Οι «αντα-

ποδοτικοί πόροι» της ΕΛ.ΑΣ. το ίδιο έτος ήταν 3,4 εκατ.

ευρώ, με μερισματούχους 40.016 (άρα αντιστοιχία ανά

μερισματούχο 85 ευρώ). Ο Πρόεδρος λοιπόν της ΕΑΑΣ

προτείνει οι παραπάνω «ανταποδοτικοί πόροι» να προστεθούν

και να κατανεμηθούν εξίσου σε όλους (Ε.Δ. και ΕΛ.ΑΣ.),

ήτοι 391 ευρώ ανά μερισματούχο!  

5. Επιπρόσθετα, ο πρόεδρος της ΕΑΑΣ, με το άρθρο

αυτό, ανοίγει δυστυχώς τη δημόσια συζήτηση περί «κοι-

νωνικών πόρων»!  Επιβάλλεται να ενημερωθεί άμεσα ότι η

ζημιά που μπορεί να υποστούν και τα τρία Μετοχικά Ταμεία,

λόγω ανακίνησης αυτού του θέματος, θα είναι τεράστια.

Η ΠΟΣ δεν θα επεκταθεί επί αυτού, αναλογιζόμενη τις εν-

δεχόμενες επιπτώσεις στα οικονομικά των Ταμείων.  

6. Η ΠΟΣ έχει κατά καιρούς διατυπώσει συγκεκριμένες

προτάσεις για την εξυγίανση και βιωσιμότητα του ΜΤΣ, ιδι-

αίτερα στη δύσκολή περίοδο των ετών 2011-2015, αρκετές

από τις οποίες έγιναν δεκτές, τόσο από τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ

(Σγο Μιχ. Κωσταράκο) και τους Αρχηγούς του ΓΕΣ (Αντγους

Κ. Ζιαζιά, Κ. Γκίνη και Χρ. Μανωλά), όσο και από την πολιτική

ηγεσία του ΥΠΕΘΑ (αρμοδίους για ΜΤΣ κκ Π. Καράμπελα,

Αθ. Δαβάκη και Ιωαν. Λαμπρόπουλο), με τα γνωστά αποτε-

λέσματα εξόδου του ΜΤΣ από τη δυσμενή οικονομική κα-

τάσταση που είχε περιέλθει.  Αντιλαμβανόμενη δε η Ομο-

σπονδία, τις δυσμενείς συγκυρίες του ασφαλιστικού συ-

στήματος και τις επιπτώσεις σε όλα τα στελέχη των

Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας, κρίνει

ότι, ιδιαίτερα στην παρούσα χρονική περίοδο, δεν χρειάζεται

η ανακίνηση του θέματος της μειωμένης συμμετοχής σε

πόρους της ΕΛ.ΑΣ. στο ΜΤΣ.  Και βεβαίως σε καμία περίπτωση

η ΠΟΣ δεν επιθυμεί να αντιδικήσει με τους συναδέλφους

της ΕΛ.ΑΣ. Η προκλητική όμως συγγραφή του άρθρου και

κυρίως η μεροληπτική προσέγγιση υπέρ των μερισματούχων

της ΕΛ.ΑΣ και σε βάρος των μερισματούχων του Στρατού

Ξηράς, αλλά και των άλλων Κλάδων των ΕΔ, δεν μπορεί

να αφήσει αδιάφορη την Ομοσπονδία!

7. Η Ομοσπονδία προφανώς δεν γνωρίζει τη σκοπιμότητα

συγγραφής του άρθρου του Προέδρου της ΕΑΑΣ, αδυνατεί

όμως να πιστέψει ότι, «...το ΔΣ/ΜΤΣ, αποφάσισε ΟΜΟΦΩΝΑ

και υπέβαλε Σχέδιο Νόμου για τη Κατανομή των Ανταπο-

δοτικών Πόρων από το ΥΠΕΘΑ στα Μ.Τ. των Κλάδων

Ανάλογα με τον Αριθμό των Ασφαλισμένων τους.», όπως

αναφέρεται στο υπόψη άρθρο, αγνοώντας μάλιστα τα

άλλα δύο Μετοχικά Ταμεία.  

8. Η παράθεση όλων των διευκρινιστικών στοιχείων που

προηγήθηκαν, δημιουργεί αναμφίβολα επιπρόσθετα σοβαρά

ερωτήματα όπως:

α. Τελικά τι ώθησε τον Πρόεδρο της ΕΑΑΣ στη συγγραφή

του συγκεκριμένου άρθρου; Τα συμφέροντα των 24.000

περίπου ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΑ εγγεγραμμένων Στρατιωτικών μελών

της ή τα συμφέροντα των 7.500 περίπου ΠΡΟΑΙΡΕΤΙΚΑ εγ-

γεγραμμένων αστυνομικών μελών; 

β. Οι προτάσεις/θέσεις του Προέδρου της ΕΑΑΣ ως μέλος

του ΔΣ/ΜΤΣ, έχουν εγκριθεί από το ΔΣ της Ένωσης;  

γ. Υπήρξε συντονισμός της ΕΑΑΣ με τις άλλες δύο

Ενώσεις αποστράτων (ΕΑΑΝ-ΕΑΑΑ) και ποια ήταν η θέση

τους;

δ. Είχε εξουσιοδότηση ο Πρόεδρος της ΕΑΑΣ ως μέλος

του ΔΣ/ΜΤΣ να κοινοποιήσει αυτή την απόφαση του ΜΤΣ;

9. Υπενθυμίζεται ότι η μείωση του μερίσματος  του ΜΤΣ

κυμαίνεται από 55,3-60,6%.

10. Μετά τα παραπάνω, καλούμε όλους τους εμπλεκό-

μενους, εάν έχει πράγματι κατατεθεί τέτοια πρόταση, ν’

αποσύρουν το προτεινόμενο σχέδιο νόμου. Επίσης καλούμε

την ΕΑΑΣ ν’ αποσύρει το άρθρο του Προέδρου της από

την έντυπη έκδοση της Εθνικής Ηχούς.

Για το Διοικητικό Συμβούλιο

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικολόπουλος Βασίλειος Παπαδόπουλος Βασίλειος

Ταξίαρχος  εα Ταξίαρχος εα

Πανελλήνια Ομοσπονδία Στρατιωτικών (Π.Ο.Σ)
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Αγαπητά μέλη και φίλοι του Συνδέσμου

Σας γνωρίζουμε ότι, το Διοικητικό Συμβούλιο

του Συνδέσμου αποφάσισε την οργάνωση

τριήμερης προσκυνηματικής επίσκεψης στο

Μνημείο Ιππικού στο Μέτσοβο - Ιωάννινα

από 20 έως 22 Οκτωβρίου 2018, για τέλεση

επιμνημόσυνης δέησης, ομιλίες και κατάθεση

στεφάνων, για απόδοση τιμής και ευγνωμο-

σύνης στους ηρωϊκώς πεσόντες της Μεραρ-

χίας Ιππικού κατά το έπος του 1940.

Η επίσκεψη και η τελετή στο μνημείο απο-

φασίσθηκε να πραγματοποιείται κάθε χρόνο

και θα τελεί υπό την αιγίδα της Διευθύνσεως

Ιππικού-Τεθωρακισμένων του ΓΕΣ.  

Η τελετή θα γίνει την Κυριακή 21 Οκτωβρίου

και ώρα 12.00.

Το ακριβές πρόγραμμα της τελετής και της

επισκέψεως θα κοινοποιηθεί στους συμμε-

τέχοντες εγκαίρως.

Για την μετάβαση και επιστροφή των συμ-

μετασχόντων θα διατεθεί κατάλληλο υπη-

ρεσιακό λεωφορείο με μέριμνα της ΔΙΤ/ΓΕΣ,

το οποίο θα αναχωρήσει από τη Λέσχη Αξιω-

ματικών Παπάγου το πρωϊ του Σαββάτου 20

Οκτ. 2018 και ώρα 08.00 Οσοι επιθυμούν να

συμμετάσχουν να το δηλώσουν μέχρι την

Πέμτη 4 Οκτ. 2018 στο γραφείο του Συνδέ-

σμου (τηλ.210-5226351, 6942-482481, 6946-

379306) ή σε μέλος του Διοικητικού Συμβου-

λίου. Στην εκδρομή μπορεί να συμμετέχουν

και φιλικά πρόσωπα των μελών μας. Θα απο-

τελέσει μεγάλη μας χαρά η συμμετοχή

μελών μας της Βορείου Ελλάδος και σε πε-

ρίπτωση ικανού αριθμού θα καταβληθεί προ-

σπάθεια να διατεθεί και από εκεί λεωφορείο

εφόσον υπάρχει επιθυμία. 

Η διαμονή θα γίνει στο Ξενοδοχείο ΑΣΤΕΡΙ

στο Μέτσοβο. Το κόστος του ξενοδοχείου

είναι 40¨ το δίκλινο και 35¨ το μονόκλινο

συμπεριλαμβανομένου και του πρωϊνού. Δεν

συμπεριλαμβάνονται το φαγητό, καφέδες,

κλπ. Η επιβάρυνση κατ’ άτομο για τη χρήση

του λεωφορείου είναι 15 Ευρώ, έτσι ώστε ο

Σύνδεσμος να αντιμετωπίσει τα λοιπά έξοδα

της εκδήλωσης.

Το δρομολόγιο μετάβασης που θα ακο-

λουθήσει το πούλμαν είναι :Λέσχη Παπάγου

– Αττική οδός – Ολυμπία Οδός –.Γέφυρα Ρίου-

Αντιρίου-Ιόνια Οδός-Γιάννενα-Μέτσοβο. Δρο-

μολόγιο επιστροφής το αντίστροφο. Οι στάσεις

για καφέ , φαγητό κλπ καθώς και ο χρόνος

παραμονής σε κάθε χώρο επίσκεψης θα κα-

θορίζονται ανάλογα με την διευκόλυνση των

μελών και την πορεία του χρόνου.

Για όσους επιθυμούν να επιβιβαστούν στη

Λέσχη Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων στη

Ρηγίλλης να το δηλώσουν και να βρίσκονται

εκεί την 07.40 Ω.

Παρακαλούμε η συμμετοχή να δηλωθεί

έγκαιρα για να ρυθμισθούν οι λεπτομέρειες.

Θα τηρηθεί σειρά προτερότητος δηλώσεων

για το ΠΟΥΛΜΑΝ.

Για το Διοικητικό Συμβούλιο

Ο Πρόεδρος Ο Γεν.  Γραμ.

Χ. Παπαδογεωργόπουλος Χ. Μεντεσίδης 

Υπστγος ε.α Αντγος ε.α.

Δραστηριότητες-Ανακοινώσεις Συνδέσμων,

Ενώσεων κ.α.

ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΑΠΟΣΤΡΑΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ 

ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΤΗΣ  ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗΣ ΣΧΟΛΗΣ

ΕΥΕΛΠΙΔΩΝ ΤΑΞΕΩΣ 1968

Αγαπητοί Συμμαθητές, ο Σύνδεσμος της

Τάξεως μας (ΣΣΕ/1968) ,θα πραγματοποιήσει

εκδήλωση – εορτασμό, για τη συμπλήρωση

50 ετών από την αποφοίτησή μας  από τη

Στρατιωτική Σχολή Ευελπίδων, την 9η Νοεμ-

βρίου  2018,  ημέρα Παρασκευή,  στις  εγκα-

ταστάσεις της Σχολής, στη Βάρη Αττικής. 

Η μετάβασή μας στη Σχολή και η επιστροφή

θα πραγματοποιηθεί με πούλμαν (που θα

νοικιάσει ο Σύνδεσμος) το οποίο θα αναχωρήσει

από τη Λέσχη Παπάγου στις 07.20 και από

τους ξενώνες της ΑΣΔΥΣ στις 07.30. Το κόστος

θα κατανεμηθεί στους επιβαίνοντες. Όσοι δεν

επιθυμούν αυτόν τον τρόπο κίνησης, πρέπει

να μεταβούν με μέριμνά τους στη Σχολή, το

αργότερο μέχρι τις 08.30.

Το γεύμα μας στη ΣΣΕ θα παρατεθεί στην

Αίθουσα Διασκεδάσεως της Σχολής με κόστος

8¨ ανά άτομο.

Για την αποστολή των δηλώσεων συμμε-

τοχής μέχρι 20 Οκτ. 2018 το αργότε-

ρο. 

Παρακαλούμε οι MH  διαθέτοντες internet

συμμαθητές να ενημερωθούν και να διευκο-

λυνθούν  για την αποστολή των δηλώσεών

τους από τους διαθέτοντες, εφόσον αυτό

είναι εφικτό.  Οι υπόλοιποι με απ’ ευθείας

επικοινωνία με τον συμμαθητή Τσακίρη Γ.  

E-mail υποβολής δηλώσεων 

tsakiris1958@gmail.com.

Τηλ.210 6748550 Τσακίρης Γεώργιος.

ΔΗΛΩΣΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ

ΙΔΙΟΤΗΤΑ (πχ ΤΑΞΧΟΣ ε.α. ή ΙΔΙΩΤΗΣ)

ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ

ΑΡ.ΤΑΥΤΟΤΗΤΑΣ (ΣΤΡ. ή ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΗ)

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΜΟΝΙΜΗΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ: ΣΤΑΘ.ΤΗΛ……                    ΚΙΝ………...............e- mail……...................

ΔΕΝ ΘΑ ΣΥΝΟΔΕΥΟΜΑΙ ΑΠΟ: ΣΥΖΥΓΟ…………..   (όνομα) ΑΡ.ΤΑΥΤΟΤΗΤΑΣ ……….......

ΤΕΚΝΟ……………   (όνομα) ΑΡ.ΤΑΥΤΟΤΗΤΑΣ ……………..      

ΦΙΛΟ…………….     (ονοματεπώνυμο) 

ΑΡ.ΤΑΥΤΟΤΗΤΑΣ ……………...............

ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΩ ΕΞΑΣΦΑΛΙΣΗ (μονόκλινου-δίκλινου-τρίκλινου)ΔΩΜΑΤΙΟΥ ΣΕ ΞΕΝΩΝΑ

ΑΣΔΥΣ ΑΠΟ……(ημέρα άφιξης) ΜΕΧΡΙ……(ημέρα αναχώρησης)

ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΩ ΔΙΑΜΟΝΗ ΣΤΟ ΚΑΑΥ, ΣΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΑΔΥΝΑΜΙΑΣ ΔΙΑΘΕΣΕΩΣ ΞΕΝΩΝΑ

ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΩ ΠΑΡΑΛΑΒΗ  ΑΠΟ ΣΤΑΘΜΟ ΜΕΤΡΟ ΚΑΤΕΧΑΚΗ  

ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΩ ΜΕΤΑΦΟΡΑ ΜΕ ΠΟΥΛΜΑΝ ΣΤΗ ΣΣΕ         

ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΩ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΤΥΧΟΝ ΔΕΙΠΝΟ ΣΤΟ ΚΑΑΥ              

ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ-ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ

Διαγράψτε, τα ΔΕΝ όσοι επιθυμείτε τις αντίστοιχες εξυπηρετήσεις

Προσκυνηματική εκδήλωση στο Μνημείο Ιππικού

στο Μέτσοβο του Συνδέσμου Απ. Αξιωματικών 

Ιππικού-Τεθωρακισμένων

Δεν λέμε ακόμη «Καλό χειμώνα»

αλλά γεγονός είναι ότι επέστρε-

ψαν και οι τελευταίοι, από όσους έκα-

ναν καλοκαιρινές διακοπές!

Μια καινούργια σεζόν ξεκινά και θα

είμαστε όλοι εδώ για να την περπα-

τήσουμε με ένταση, ανησυχία για τις

εξελίξεις, δράσεις κοινωνικές και αγω-

νιστικές, προσμονή για το καλύτερο

αύριο, υπομονή και πάθος για ζωή!.

Ελπίζοντας κάθε φορά, ότι  θα είναι

πιο γεμάτη, πιο υγιής, περισσότερο

αποτελεσματική και συναρπαστική

από την προηγούμενη, για τον κάθε

έναν από εμάς, τον κλάδο μας, την

Ελλάδα!!

Η ΕΑΑΣ προσπαθεί για την άμεση

και έγκυρη ενημέρωση των μελών

της. Όλο και περισσότεροι συνάδελφοι

εκδηλώνουν ενεργά το ενδιαφέρον

και την συμπαράστασή τους για τις

δράσεις που πραγματοποιεί η Ένωση,

επικοινωνούν από όλα τα μέρη της

Ελλάδος! Βασικό σημείο αναφοράς

και όχημα επικοινωνίας , η εφημερίδα

μας!

Πρόθεσή μας είναι να δημιουργή-

σουμε ομάδες εργασίας για τα σοβαρά

οικονομικά και εθνικά θέματα που

μας απασχολούν.

Η χειραφέτηση του ατόμου, η παι-

δεία, η κοινωνική δικαιοσύνη (ίσες

ευκαιρίες για όλους), η οικονομική

πρόοδος (άνοδος του βιοτικού επι-

πέδου του απλού κόσμου), η δημι-

ουργία εργασιακού πολιτισμού και

εμπέδωση της νοοτροπίας ότι όταν

δουλεύουμε πρέπει να παράγουμε

πρωτογενή εργασία ουσίας και όχι

μπουρδολογήματα, είναι ακόμη ζη-

τούμενο για μένα προσωπικά, και ένα

μεγάλο κομμάτι πιστεύω, του πλη-

θυσμού της χώρας.

Τα θέματα του κλάδου:

Στο προηγούμενο φύλλο της Ε.Η

είχα διακινδυνεύσει την πρόβλεψη

ότι ο Πρωθυπουργός στην Διεθνή Έκ-

θεση Θεσσαλονίκης (ΔΕΘ), θα ανα-

κοίνωνε την επιστροφή του υπόλοιπου

50%, υλοποιώντας την απόφαση του

ΣτΕ, δικαιώθηκα. Αναμένεται η πλη-

ροφόρηση από την Κυβέρνηση, πότε

και πως θα υλοποιηθεί η εξαγγελία.

Οι αποφάσεις του ΣτΕ που δικαιώ-

νουν τους εν ενεργεία και απόστρα-

τους συναδέλφους, εκδόθηκαν από

αυτά, μετά από προσφυγή φορέων

των εν ενεργεία της ΕΑΑΣ και των

υπολοίπων δύο ενώσεων Αποστράτων

Αξκών  (ΕΑΑ) για όλους τους απο-

στράτους. Το ΣτΕ με την απόφαση

της Ολομέλειας 2192/14, έκρινε ως

αντισυνταγματικές τις διοικητικές πρά-

ξεις που εκδόθηκαν βάσει του

ν.4093/2012 που αφορούσαν τον

κλάδο μας και με την απόφαση της

Ολομέλειας του 1128/2016 έκρινε

ως αντισυνταγματικές τις διοικητικές

πράξεις που εκδόθηκαν βάσει του ν.

4307/2014, που μας χορήγησε το

ήμισυ των δικαιούμενων  και  αφο-

ρούσαν τους απόστρατους. Εάν δεν

είχαμε προβεί σε προσφυγές στο ΣτΕ,

τότε δεν θα υπήρχαν αναδρομικά.

Η ΕΑΑΣ δεν παρακολουθεί θεωρη-

τικά το σημαντικό αυτό θέμα, κάνοντας

απλά αναπαραγωγή των ειδήσεων,

αλλά έχει προβεί, προβαίνει και θα

εξακολουθήσει να το κάνει στον κα-

τάλληλο χώρο και χρόνο υλοποιώντας

τις απαιτούμενες ενέργειες, με τις

οποίες ρυμουλκείτε η εκάστοτε εξου-

σία, σε θετικές για τον κλάδο εξελίξεις.

Έχουμε προβεί σε πολλές δράσεις

και ενέργειες για την συμμόρφωση

των κυβερνήσεων με τις αποφάσεις

του ΣτΕ, όπως συλλαλητήρια, συ-

ναντήσεις με τους πολιτικούς αρχη-

γούς και αρμόδιους υπηρεσιακούς

φορείς, αποστολή εξωδίκων, προ-

σφυγή στο τριμελές  Συμβούλιο Συμ-

μόρφωσης  του ΣτΕ, προβολή των

αιτημάτων μέσω των ΜΜΕ κ.α. Είχαμε

διακηρύξει από την αρχή, ότι θα ανα-

γνωσθούμε μέχρι να δικαιωθούμε.

Μπροστά μας για το επόμενο χρονικό

διάστημα έχουμε:

-  Αναμένουμε την απόφαση του

ΣτΕ επί της προσφυγής των τριών

Ενώσεων κατά του Ν.4387/2016 (νέο

ασφαλιστικό) που εκδικάστηκε την 6

Οκτ 2017.

- Αναμένουμε την απόφαση του

τριμελούς Συμβουλίου ελέγχου συμ-

μόρφωσης της Διοίκησης με τις Απο-

φάσεις του ΣτΕ επί του αιτήματος

των τριών Ενώσεων για την μη συμ-

μόρφωση της Διοίκησης με τις Απο-

φάσεις 2192/2014 και 1128/2016 της

Ολομέλειας του ΣτΕ, που αφορούν

τα αναδρομικά (υπόλοιπο 50%) και

εκτιμούμε ότι θα είναι παρόμοια με

τις Αποφάσεις του 3 και 4 του 2018

που αφορούσαν τους εν ενεργεία.

Γράφει ο

ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΕΒΟΥΡΟΣ

Υποστράτηγος (ΕΜ) ε.α.

Διευθύνων Σύμβουλος ΕΑΑΣ

ΕΝΩΣΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΩΝ ΑΞΚΩΝ ΣΤΡΑΤΟΥ

ΤΡΕΧΟΝΤΑ ΘΕΜΑΤΑ

Ο Σύνδεσμος Αξκων ΣΣΕ/1983 διοργανώνει Ημερίδα στις 20 Οκτωβρίου

2018, ημέρα Σάββατο και ώρα 11:00 για την ενημέρωση των συναδέλφων, με

θέμα: «Επί παντός επιστητού».

Ανάμεσα στους ομιλητές ο Διευθύνων Σύμβουλος της ΕΑΑΣ Υπτγος ε.α

Ιωάννης Δεβούρος που θα αναπτύξει το Ασφαλιστικό – Συνταξιοδοτικό Καθεστώς

Αποστράτων Στρατιωτικών, τα Οικονομικά Δεδομένα σήμερα για τους ε.α.

στρατιωτικούς.

Η ημερίδα θα πραγματοποιηθεί στη ΛΑΕΔ, αίθουσα ΤΕΡΨΙΧΟΡΗ, και η είσοδος

είναι ελεύθερη για το κοινό.

ΤΟ ΔΣ ΤΟΥ ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
του ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΣΣΕ/1983
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παραρτήματα Ε.Α.Α.Σ.
ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ

Α. Το Παράρτημα, όπως κάθε χρόνο,

συμμετείχε στις εκδηλώσεις μνήμης

για τη λήξη του Συμμοριτοπολέμου

που οργανώνει η Ε.Α.Α.Σ. στο Γράμμο,

με 54 μέλη και τις οικογένειες τους,

όσες και οι θέσεις του λεωφορείου.

Με την ευκαιρία αυτή τα μέλη μπό-

ρεσαν να επισκεφθούν την Βέροια,

την Νάουσα, να κάνουν μπάνιο στα

θερμά λουτρά του Λουτρακίου (Πό-

ζαρ) και να προσκυνήσουν τους τάφους

των Μακεδόνων Βασιλέων στη Βεργίνα.

Συμφωνήσαμε του χρόνου να παραστούμε

στις εκδηλώσεις του Βιτσίου. 

Β. Έγινε η παράδοση – παραλαβή του

ΚΕΑΠ στην Ανδραβίδα και της ΣΕΤΤΗΛ στον

Πύργο παρουσία των τοπικών αρχών και

πολλών μελών μας. Την Ε.Α.Α.Σ. εκπρο-

σώπησε ο Πρόεδρος του παραρτήματος. 

Γ. Πραγματοποιήθηκε την Κυριακή 16

Σεπ. Παρουσία των τοπικών αρχών η εκ-

δήλωση της ημέρας Εθνικής Μνήμης τηε

γενοκτονίας των Ελλήνων της Μ. Ασίας

από τον Τουρκικό κράτος, με αρχιερατική

θεία λειτουργία Δοξολογία, επιμνημόσυνη

δέηση και κατάθεση στεφάνων στο μνη-

μείο πεσόντων του Πύργου, Το ιστορικό

της ημέρας εκφώνησε ο Πρόεδρος του

Παραρτήματος και κατέθεσε στέφανο εκ

μέρους  της Ε.Α.Α.Σ..             

1.   Αναφέρεται ότι ο Πρόεδρος, τα μέλη

του Τ.Σ. και αντιπροσωπεία συναδέλφων

κατά το μήνα Σεπτέμβριο 2018 παρέστησαν

στις παρακάτω δραστηριότητες και κοινω-

νικές – πολιτιστικές  εκδηλώσεις:

α. 31-8-2018.  «Η εξωτερική πολιτική του

Ελευθερίου Βενιζέλου, συνέχειες και ασυ-

νέχειες μετά το 1936» που παρουσιάσθηκε

στο ομώνυμο Ίδρυμα.

β. 10-9-2018.  (α).  Στον  Ιερό Ναό της

Αγίας Μαρίας της Μαγδαληνής Χανίων όπου

έγινε χορευτική αποσπερίδα με αφορμή τη

έναρξη του Εκκλησιαστικού έτους και ημέρα

προστασίας του φυσικού περιβάλλοντος.

(β). Ομιλία για την αρχιτεκτονική της «ανα-

συγκρότησης» στην μεταπολεμική Κρήτη η

ανακάλυψη της παράδοσης 

(γ). Μουσική – Φιλανθρωπική  βραδιά στο

Πνευματικό Κέντρο Χανίων για το «Χαμόγελο

του Παιδιού». Ο Πρόεδρος του Παραρτήμα-

τος παρέδοσε χρηματικό ποσό που είχε

συγκεντρωθεί από τους συναδέλφους του

Παραρτήματος για ενίσχυση του Οργανισμού. 

γ.  15-9-2018. Θεατρικές παραστάσεις σε

ηλικιωμένους  ανοικτων και κλειστών δρόμων

της Περιφέρειας  Κρήτης.

ΧΑΝΙΑ

Χτύπησε και πάλι σήμερα Κυριακή 9 Σε-

πτεμβρίου 2018, η καμπάνα στο πλήρως

ανακαινισμένο Παρεκκλήσιο, των Αγίων

Θεοπατόρων Ιωακείμ και Άννης στο πομα-

κοχώρι Θέρμες.

Την Αρχιερατική Πανηγυρική Θεία Λει-

τουργία μετ’ αρτοκλασίας και Θείου Κη-

ρύγματος, προς τιμήν της εορτής των

Αγίων Θεοπατόρων, τέλεσε ο ίδιος ο Σε-

βασμιώτατος Μητροπολίτης Ξάνθης και

Περιθεωρίου κκ. Παντελεήμων, επικου-

ρούμενος στην τελετή από τον πρωτο-

πρεσβύτερο πατέρα Γεώργιο Σπάρταλη,

και τον Ιεροδιάκονο Νεκτάριο. Έψαλε η

χορωδία του ΚΑΠΗ Ξάνθης με χοράρχη

τον κ. Αθανάσιο Βολοβότση.

Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης μας,

ομίλησε για τη σημασία της εορτής των

Αγίων Θεοπατόρων, ενώ ευχαρίστησε το

εκκλησίασμα για την παρουσία του, το

Παράρτημα ΕΑΑΣ Ν. Ξάνθης για τη συνεχή

ανακαίνιση και φροντίδα του ναού καθώς

και όλους του άλλους αναδόχους συλλό-

γους που εφαρμόζουν το πρόγραμμα «Εκ-

κλησιασμοί στα Πομακοχώρια του Ν. Ξάνθης

2018». 

Στον εορτασμό, προσήλθαν συνολικά

πάνω από 150 άτομα, με 2 λεωφορεία,

που εξασφάλισε το Παράρτημα ΕΑΑΣ Ν.

Ξάνθης (για δωρεάν μεταφορά), καθώς

και με αρκετά ΙΧΕ οχήματα. Το αξιοσημείωτο

είναι ότι η πλειοψηφία του εκκλησιάσματος

ήταν απλοί κάτοικοι της Ξάνθης, που αν-

ταποκρίθηκαν έμπρακτα και με θέρμη στην

πρόσκληση μας, καθώς και 25 - 30  παρα-

θεριστές που βρίσκονται αυτήν την εποχή

στην περιοχή, λόγω ιαματικών λουτρών.

Επίσης παραβρέθηκε αντιπροσωπεία από

στρατιωτικές Μονάδες της περιοχής, αν-

τιπροσωπεία της Ένωσης Αποστράτων

Αστυνομικών Ξάνθης και η Πρόεδρος του

Συλλόγου Συνταξιούχων  Δημοσίων Υπαλ-

λήλων κα Άννα Μπαλτζοπούλου. 

Μετά τον εκκλησιασμό προσφέρθηκαν,

σε όλο το εκκλησίασμα, από την ΕΑΑΣ κα-

φέδες, αναψυκτικά και άλλα κεράσματα

σε γειτονικό κατάστημα. Στο τέλος όσοι

από τους παρευρισκομένους επιθυμούσαν,

γευμάτισαν στα τοπικά καταστήματα, συμ-

βάλλοντας έτσι στην μικροοικονομία της

περιοχής.

Ο Σεβασμιώτατος, μας τίμησε με την

παρουσία του στο κέρασμα και δεν παρέ-

λειψε, όπως το συνηθίζει, να χαιρετίσει

τους μουσουλμάνους συμπατριώτες μας,

ιδιοκτήτες και εργαζόμενους όπως και να

περιέλθει από όλα τα καταστήματα και να

χαιρετίσει όλους όσους βρισκόταν σ’ αυτά,

αποδεικνύοντας για άλλη μια φορά την

ειρηνική συμβίωση των συμπατριωτών

χριστιανών και μουσουλμάνων.

Ευχαριστούμε θερμά όσους και όσες

προσήλθαν, οι οποίοι  ταυτόχρονα  μας

ενίσχυσαν οικονομικά για τη συνέχιση της

ανακαίνισης του ναού, καθώς και τους

φορείς και τα άτομα που συνέβαλαν στην

επιτυχία της εκδήλωσης, τα μέλη μας

Ταξχο ε.α. Αργύριο Ανδριώτη, Λγό ε.α Τι-

μολέοντα Ιωαννίδη και Αθλγό ε.α. Δήμητρα

Ζουρνατζή, που από πολύ νωρίς το πρωί,

προετοίμασαν τον Ιερό Ναό για την τελε-

τή.

Ιδιαίτερα ευχαριστούμε την κατασκευα-

στική εταιρεία Μακρίδης ΑΤΕ, για την δω-

ρεάν ασφαλτόστρωση της εισόδου του Ι.

Ναού.

Η συμβολή και η συμμετοχή σ’ αυτές

τις εκδηλώσεις μας τονώνει το ηθικό και

την πίστη, δίνοντάς μας το κουράγιο για

να συνεχίσουμε την προσπάθεια για την

ενίσχυση του Θρησκευτικού και του αλ-

ληλένδετου Εθνικού Φρονήματος των κα-

τοίκων της ευαίσθητης αυτής περιοχής.

Ταξίαρχος ε.α. Ιωάννης Κουτσαϊμάνης

Αντιπρόεδρος του Παραρτήματος

ΞΑΝΘΗ

ΗΛΕΙΑ

•26 Αυγ 2018 – Αποκαλυπτήρια Προτο-

μής Οπλαρχηγού Εμμαν. Ξυλούρη «Τζιτζή»

Την Κυριακή 26 Αυγούστου 2108 πραγ-

ματοποιήθηκε στα Ανώγεια Ρεθύμνου, τε-

λετή αποκαλυπτηρίων της προτομής του

οπλαρχηγού Εμμανουήλ Ξυλούρη «Τζιτζή»

επικεφαλή των Κρητικών επαναστατών

την εποχή της Τουρκοκρατίας.

Η τελετή πραγματοποιήθηκε παρουσία

Αρχών & πλήθος κόσμου από τον Περιφε-

ρειάρχη Κρήτης κ. Σταύρο Αρναουτάκη

ενώ εκ μέρους του Αρχηγού ΓΕΕΘΑ στεφάνι

κατέθεσε ο Διοικητής του Ναυστάθμου

Κρήτης Αρχιπλοίαρχος Γεώργιος Αγραφιώ-

της. Για την προσωπικότητα, την δράση

και προσφορά του Οπλαρχηγού μίλησαν

ο Ιστορικός Γιώργος Καλογεράκης, ο Δή-

μαρχος Ανωγείων Μανόλης Καλλέργης, ο

πρώην δήμαρχος Ανωγείων Νίκος Ξυλούρης

και διαβάσθηκε χαιρετισμός του Αρχηγού

ΓΕΕΘΑ

•26 Αυγ 2018 – Εκδήλωση προς τιμήν

Καθηγητού Ορθπαιδικής κ. Ηλία Λαμπίρη

Την Κυριακή 26 Αυγούστου 2108 πραγ-

ματοποιήθηκε στην Βισταγή Αμαρίου Εκδή-

λωση αφιέρωμα προς τιμήν του Διεθνούς

Διακεκριμένου Έλληνα επιστήμονα καθη-

γητού Ορθοπεδικής κου Ηλία Λαμπίρη. Την

όμορφη εκδήλωση διοργάνωσε ο Δήμος

Αμαρίου σε συνεργασία με τον πολιτιστικό

σύλλογο Βισταγής και τίμησαν με την πα-

ρουσία τους οι τοπικές, πολιτικές, αστυ-

νομικές και λοιπές αρχές. Το παράρτημα

Ρεθύμνου της ΕΑΑΣ εκπροσώπησαν ο Πρό-

εδρος του παραρτήματος Ταξίαρχος ε.α.

κ. Αντώνιος Κωνσταντάκης και ο Ταξίαρχος

ε.α. κ. Σερλής Δημήτριος.

•28 Αυγ 2018 – Αποκαλυπτήρια Προτο-

μής Κωνσταντίνου Γερακάρη

Την Τρίτη 28 Αυγούστου 2108 πραγμα-

τοποιήθηκε στην Αρχαία Ελεύθερνα Μυ-

λοποτάμου τελετή αποκαλυπτηρίων της

προτομής του Κωνσταντίνου Γερακάρη.

Η τελετή περιελάμβανε επιμνημόσυνη

δέηση στο μνημείο πεσόντων της Αρχαίας

Ελεύθερνας και κατόπιν έγιναν τα αποκα-

λυπτήρια της προτομής στο χώρο έμπρο-

σθεν της οικείας του. Παρευρέθηκαν οι

τοπικές πολιτικές, στρατιωτικές και λοιπές

αρχές ενώ εκ μέρους του Παραρτήματος

Ρεθύμνου της ΕΑΑΣ κατέθεσε στεφάνι ο

Ταξίαρχος κος Χαμαράκης Μιχαήλ

•31 Αυγ 2018 – Χοροεσπερίδα στην

ΛΑΦ Ρεθύμνου

Την Παρασκευή 31 Αυγούστου 2108

πραγματοποιήθηκε από το ΤΕ Ρεθύμνου

Χορο-εσπερίδα στην ΛΑΦ Ρεθύμνου. Την

εκδήλωση τίμησε με την παρουσία του ο

Επίτιμος Α/ΓΕΕΘΑ Στρατηγός Μανούσος

Παραγιουδάκης και παρευρέθησαν, ο Δή-

μαρχος Ρεθύμνου, Αξιωματικοί του ΤΕ Ρε-

θύμνου και αρκετοί εθνοφύλακες του ΤΕ

Ρεθύμνου με τις οικογένειές τους. Εκ μέ-

ρους του παραρτήματος Ρεθύμνου της

ΕΑΑΣ παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος και αρ-

κετοί συνάδελφοι μέλη μετά των οικείων

τους.

•2 Σεπ 2018 – Τελετή ονοματοθεσίας

στον Άγιο Μάμα Μυλοποτάμου

Την Κυριακή 2 Σεπτεμβρίου 2108 πραγ-

ματοποιήθηκε στον Άγιο Μάμα Μυλοπο-

τά-μου τελετή ονοματοθεσίας της πλατείας

του Ιερού Ναού Αγίου Μάμαντος σε Πλατεία

Πρωτοπρεσβύτερου Νικολάου Ρουσσάκη.

Το Παράρτημα Ρεθύμνου της ΕΑΑΣ εκπρο-

σώπησε ο Ταξίαρχος εα. Γρηγόρης Αρχον-

τάκης.

•5 Σεπ 2018 – 75η - Επέτειος των εκτε-

λεσθέντων Μυλοποταμιτών από τις Γερ-

μα-νικές δυνάμεις κατοχής στην θέση

«Γουρνόλακος» Ψηλορείτη

Την Τετάρτη 5 Σεπτεμβρίου 2108 πραγ-

ματοποιήθηκε στην θέση «Γουρνόλακος»

Ψηλορείτη από τον Δήμο Μυλοποτάμου

επιμνημόσυνη δέηση στην μνήμη των

εκτελεσθέντων Μυλοποταμιτών τον Σε-

πτέμβριο του 1943 από τα Γερμανικά στρα-

τεύματα κατοχής.

Από το παράρτημα Ρεθύμνου της ΕΑΑΣ

κατέθεσε στεφάνι ο Ταξίαρχος ε.α. Ανδρέας

Κλάδος ενώ παρευρέθη και ο Ταξίαρχος

ε.α. κος Γρηγόριος Αρχοντάκης

Εκ του Τοπικού Συμβουλίου

ΕΑΑΣ/Παράρτημα Ρεθύμνου

ΡΕΘΥΜΝΟ

Πανηγυρικός Εορτασμός των Αγίων Θεοπατόρων, 

Ιωακείμ & Άννης, στις ΘΕΡΜΕΣ (Λουτρά) Ξάνθης
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Εκδηλώσεις

Το διήμερο 15 - 16 Σεπτεμβρίου 2018, εορτά-

σθηκε στο Ριτσιόνε της Ιταλίας, η 74η επέτειος

της καταλήψεως του Ρίμινι από την 3η Ορεινή Τα-

ξιαρχία, στην οποία έκτοτε δόθηκε ο τίτλος “Ρίμινι”.

Οι εκδηλώσεις οργανώθηκαν από τη ΓΔΟΣΥ/ ΔΕΠΑΘΑ

και άρχισαν στο Κέντρο Τουρισμού του Ριτσιόνε

το απόγευμα του Σαββάτου με περιγραφή της

μάχης από εκπρόσωπο της ΔΙΣ, με παράλληλη

μετάφραση στα ιταλικά. Ακολούθησε απονομή

αναμνηστικών και τιμητικών διακρίσεων. Η πρώτη

ημέρα έκλεισε με περιήγηση των παρευρισκομένων

στη φωτογραφική έκθεση, με θέμα την ιστορία

της Ταξιαρχίας και των επιχειρήσεων της Ταξιαρχίας.

Την επομένη, Κυριακή 16, και ώρα 11:30, στο Ελ-

ληνικό Κοιμητήριο του Ριτσιόνε, τελέσθηκε επι-

μνημόσυνη δέηση υπέρ αναπαύσεως των ψυχών

των πεσόντων,  προσκλητήριο νεκρών,  εκφώνηση

του πανηγυρικού από το σημερινό Διοικητή της

3ης Μ/Κ Ταξιαρχίας ΠΖ “ΡΙΜΙΝΙ”, Ταξίαρχο κ. Ερμόλαο

Παπαστεφανή, κατάθεση στεφάνων, ενός λεπτού

σιγή στη μνήμη των νεκρών και ανάκρουση των

Εθνικών Ύμνων Ελλάδος και Ιταλίας. Τιμές απέ-

δωσαν Διακλαδικός Λόχος των Ιταλικών Ε.Δ. και

Μουσική του Σώματος των Καραμπινιέρων. Τις εκ-

δηλώσεις τίμησαν με την παρουσία τους, πλην

του Δκτού της 3ης Μ/Κ ΤΠΖ, ο ΑΕΑ Βερόνα, ο

ΑΚΑΜ Ρώμης, Υπασπιστής  της ΑΕ του ΠτΔ, η Νο-

μάρχης του Ρίμινι, ο Δήμαρχος του Ριτσιόνε, Έλ-

ληνες και Ιταλοί Αξιωματικοί κ.ά. Την ΕΑΑΣ εκπρο-

σώπησαν οι Αντιστράτηγος ε.α. κ. Γουμαλάτσος

Μιχαήλ, ο οποίος και κατέθεσε, στεφάνι εκ μέρους

της, ο Αντγος ε.α. Σταθόπουλος Βασίλειος και ο

Ανθλγός ε.α. κ. Παπαευαγγέλου Κωνσταντίνος.

Το Γρ.Τύπου ΕΑΑΣ

Η ΕΑΑΣ ΑΠΟΤΙΕΙ ΦΟΡΟ ΤΙΜΗΣ

ΣΤΟΥΣ ΠΕΣΟΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗ ΜΑΧΗ ΤΟΥ ΡΙΜΙΝΙ

παραρτήματα Ε.Α.Α.Σ.
ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ

•Ημέρα Εθνικής Μνήμης της Γενο-

κτονίας των Ελλήνων της Μικράς Ασίας

Με τον τίτλο «Μικρασιατική Καταστροφή»

αναφερόμαστε στο σύνολό των ιστορικών

γεγονότων του Αυγούστου-Σεπτεμβρίου του

1922, ήτοι την κατάρρευση του μικρασιατικού

μετώπου και τον επα-

κόλουθο ξεριζωμό

εκατοντάδων χιλιά-

δων Ελλήνων από την

μικρασιατική γη, μία

από τις πιο θλιβερές

σελίδες στην Ιστορία

της νεότερης Ελλά-

δας.

Η 14η Σεπτεμβρίου

έχει οριστεί ως ημέρα

εθνικής μνήμης της

γενοκτονίας των Ελ-

λήνων της Μικράς Ασίας από το Τουρκικό

Κράτος.

Το Παράρτημα της Ε.Α.Α.Σ /Τρικάλων τί-

μησε με τη παρουσία του τις εκδηλώσεις

που πραγματοποιήθηκαν από την Περιφε-

ρειακή Ενότητα Τρικάλων, με επίσημη Δο-

ξολογία στον Μητροπολιτικό Ναό του Αγίου

Νικολάου και ακολούθως επιμνημόσυνη δέ-

ηση και κατάθεση στεφάνων στο Μνημείο

της Γενοκτονίας του Ποντιακού και Μικρα-

σιατικού Ελληνισμού στην πλατεία Προ-

σφυγικού Συνοικισμού.

•Επετειακές εκδηλώσεις Γράμμου

Το παράρτημα Τρικάλων συμμετείχε, την

Κυριακή 26 Αυγού-

στου 2018, στην εθνι-

κοθρησκευτική εκδή-

λωση μνήμης για την

επέτειο της νίκης του

Στρατού μας στον

Γράμμο και το Βίτσι

έναντι των κομμουνι-

στοσυμμοριτών του

λεγόμενου «ΔΣΕ», η

οποία οργανώθηκε

από την ΕΑΑΣ και τε-

λέσθηκε με λαμπρό-

τητα στον Γράμμο (Βούρμπιανη Κονίτσης)

αλλά και στο Βίτσι, με το καθιερωμένο μνη-

μόσυνο στην μνήμη των πεσόντων αξιω-

ματικών, υπαξιωματικών και οπλιτών του

Ελληνικού Στρατού, καθώς και των πεσόντων

της Ελληνικής Βασιλικής Χωροφυλακής, ιε-

ρουργούντος του σεβασμιότατου Μητρο-

πολίτη Δρυϊνουπόλεως, Πωγωνιανής και

Κονίτσης Ανδρέα. 

ΤΡΙΚΑΛΑ

•25 Ιουλ. 2018-  ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΚΑΙ ΕΠΙΜΝΗ-

ΜΟΣΥΝΗ ΔΕΗΣΗ ΣΤΟ ΣΤΡΚΟ ΜΝΗΜΕΙΟ «ΤΖΑΛΑΛΙ»

ΣΤΗ ΒΟΥΛΙΣΤΑ ΠΑΝΑΓΙΑ ΔΗΜΟΥ ΖΗΡΟΥ

Στη θέση Τζαλαλί στην Βούλιστα έγινε η

ετήσια καθιερωμένη εκδήλωση τιμής για τους

εκτελεσθέντες του χωριού από τα ναζιστικά

στρατεύματα, όπου παρουσία των αρχών

εψάλλει επιμνημόσυνη δέηση και κατατέθηκαν

στεφάνια. Το παράρτημά μας εκπροσωπήθηκε

από το Δ.Σ. και άλλα μέλη με τις οικογένειες

τους..

•29 Ιουλ.  2018-  ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΚΑΙ ΕΠΙΜΝΗ-

ΜΟΣΥΝΗ ΔΕΗΣΗ ΣΤΑ ΠΕΝΤΕ ΠΗΓΑΔΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ

ΕΚΤΕΛΕΣΘΕΝΤΕΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΓΕΡΜΑΝΟΥΣ

Στις 29 Ιουλίου στα Πέντε Πηγάδια, όπως

και κάθε χρόνο, πραγματοποιήθηκε εκδήλωση

και τελέστηκε επιμνημόσυνη δέηση για τους

90 κατοίκους που εκτελέστηκαν από τους

Γερμανούς στις 26 και 27 Ιουλίου του 1943.

Παρευρέθηκαν οι βουλευτές του νομού και

οι πρόεδροι Τοπικών Κοινοτήτων της περιοχής

και αρκετοί κάτοικοι από τα γύρω χωριά. Το

παράρτημά μας εκπροσωπήθηκε από το Δ.Σ.

και άλλα μέλη με τις οικογένειες τους.

•29 Ιουλ. 2018-  ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΚΑΙ ΕΠΙΜΝΗ-

ΜΟΣΥΝΗ ΔΕΗΣΗ ΣΤΑ ΠΕΝΤΕ ΠΗΓΑΔΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ

ΕΚΤΕΛΕΣΘΕΝΤΕΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΓΕΡΜΑΝΟΥΣ

Με την παρουσία πλήθους κόσμου και με-

γάλη λαμπρότητα τελέσθηκε στην ακριτική

Βούρμπιανη Κονίτσης (Γράμμος), την Κυριακή

26 Αυγούστου 2018η ετήσιο μνημόσυνο υπέρ

αναπαύσεως ψυχών των πεσόντων  κατά την

περίοδο των επιχειρήσεων 1946-1949.       

Το Παράρτημα μας διοργάνωσε ημερήσια

εκδρομή, με την συμμετοχή πολλών μελών

και φίλων με παράθεση γεύματος στη ΛΑΦ

Κόνιτσας και επίσκεψη στο πολεμικό μουσείου

Καλπακίου

ΠΡΕΒΕΖΑ

α. Την 08 Σεπ 2018 ο Αντιπρόεδρος του πα-

ραρτήματος Ανχης (ΠΒ) ε.α. Kιουπκιολης Αν-

τώνιος συμμετείχε  στο συλλαλητήριο στη

Θεσσαλονίκη , ενάντια στην ονομασία των

Σκοπίων με το όνομα ‘’ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ’’.

β. Κατά  την  11η παραθεριστική σειρά από

06 Σεπ εως 16 Σεπ 2018 παραθέρισαν στα

ΚΑΑΥ Ν.ΠΕΡΑΜΟΥ 17 οικογένειες των μελών

μας.

γ. Την 29 Σεπ 2018 0 Πρόεδρος Ταξχος ε.α.

Λιουλης Ιωαννης με μέλη του Παραρτήματος

μας συμμετείχαν  στην επιμνημόσυνη δέηση

στις εκδηλώσεις μνήμης  για τα θύματα  της

βουλγαρικής κατοχής 1941 στον Ιερό Ναό

Αγίου Νικολάου . Ακολούθησε κατάθεση στε-

φανιών  από  τις  αρχές του  τόπου και τον

πρόεδρο στην προτομή του Δημάρχου Δράμας

Θεοφίλου Αθανασιάδη στην ομώνυμη οδό.

ΔΡΑΜΑ

ΚΙΛΚΙΣ

Την 16 Σεπτεμβρίου 2018 ο Πρόεδρος

και μέλη του Παραρτήματος, παρέστησαν

στην εκδήλωση μνήμης της Μικρασιατικής

Καταστροφής η οποία τελέστηκε στο Ιερό

Μητροπολιτικό Ναό Ν. Κιλκίς. Στεφάνι προς

τιμή των θυμάτων της γενοκτονίας κατέθεσε

ο Πρόεδρος του Παραρτήματος.


